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Ο Δήμαρχος Αρταίων 
στο Συνέδριο με θέμα 

«Δίκτυο Πόλεων – 
Κόρινθος και αρχαίες 

αποικίες της»

ΒΕΛΗ 
ΕΧΕΠΕΥΚΗ

Ο Αποψηνός 
Εκήβολος 

βάλει κατά 
πάντων

Στην Άρτα ο 
υποψήφιος 

ευρωβουλευ-
τής Γιώργος 

Τσίπρας

ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ

Ο χαμένος κρίκος της 
συνέχισης

ΧΡΗΣΤΟΣ 
ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ
Τι θα μπορούσε 
να γίνει άμεσα 
για το ΟΡΡΑΟΝ 
από τις αρχές
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Η αναγκαιότητα της Η αναγκαιότητα της 
προτεραιότηταςπροτεραιότητας

Από την άλλη, ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ ΑΠΟΛΥΤΗ ΠΡΟΤΕ-
ΡΑΙΟΤΗΤΑ για τον Δήμο Αρταίων, σε σχέση με 
την γεφύρωση της Εθνικής οδού: από αυτήν 
εξαρτώνται επιχειρήσεις, πολίτες, δημότες, 
τουρίστες. Δεν μπορεί η Άρτα να ζει με την 
απειλή ότι κάποια στιγμή θα κλείσει η εθνική 
οδός (που τυγχάνει να είναι και περιφερειακή 
- δημοτική οδός της πόλης μας).

Στην Άρτα ο Δημήτρης Βαρτζόπουλος, ο οποίος θα 
επισκεφθεί δομές Υγείας και φορείς  του Νομού 

Ο Πατριάρχης Ο Πατριάρχης 
Βαρθολομαίος Βαρθολομαίος 

επίτιμος επίτιμος 
Δημότης Άρτας!Δημότης Άρτας!

Η ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ ΣΤΟ ΜΙΚΡΟΣΚΟΠΙΟ

ΜΗΤΣΟΤΑΚΗΣ: Επίσκεψη 
του πρωθυπουργού στην 
Άρτα, με στάση στα παλιά 

Δικαστήρια, το αρχαίο 
θέατρο και το Γεφύρι

Εγκατάσταση παγίδων 
από την Περιφέρεια 
Ηπείρου και το 
Μπενάκειο Ινστιτούτο για 
τον ακανθώδη 

Σήμερα, θα βρεθεί στην 
Άρτα, στο πλαίσιο των πε-
ριοδειών ενόψει των ευ-

ρωεκλογών, κλιμάκιο της Νέας 
Δημοκρατίας υπό τον Υφυπουρ-
γό Υγείας Δημήτρη Βαρτζόπου-
λο.
Το κλιμάκιο μαζί με τον Βουλευ-
τή Άρτας της ΝΔ, Γιώργο Στύλιο 
θα επισκεφθεί δομές Υγείας του 
Νομού, θα έχει συναντήσεις με 
φορείς και μέλη της αυτοδιοί-
κησης καθώς και με στελέχη 
της Νέας Δημοκρατίας. Ειδικό-
τερα το πρόγραμμα επίσκεψης 
περιλαμβάνει: • Κέντρο Υγείας 

Βουργαρελίου • Δημαρχείο και 
Πλατεία Βουργαρελίου • Κέντρο 
Υγείας Άνω Καλεντίνης• Πλα-
τεία Άνω Καλεντίνης και Δημαρ-
χείο Γεωργ. Καραϊσκάκη Στην 
πόλη της Άρτας: - Συνάντηση 
με στελέχη της ΔΕΕΠ.- Σύσκεψη 
στην έδρα της Περιφερειακής 
Ενότητας Άρτας -Συνάντηση 
με ΔΣ και μέλη των Συλλόγων 
ΑμΕΑ του Νομού: «Αγκαλιά», 
Σύλλογος Ατόμων με Αναπηρία 
Άρτας, Σύλλογος ΑμΕΑ «Αγία Θε-
οδώρα».  -Βόλτα στην Κεντρική 
Πλατεία Άρτας και στάση στα 
κεντρικά καφέ. 

Με επιτυχίες η συμμετοχή του συλλόγου Με επιτυχίες η συμμετοχή του συλλόγου 
ΠΟΛΥΔΑΜΑΣ ΑΡΤΑΣ στο Πανελλήνιο ΠΟΛΥΔΑΜΑΣ ΑΡΤΑΣ στο Πανελλήνιο 

πρωτάθλημα Πυγμαχίαςπρωτάθλημα Πυγμαχίας

Θα ονοματοδοτηθεί πλατεία προς τιμή του...

ΣΚΟΥΡΑΣ και ΤΣΑΤΣΑΡΩΝΗΣ οι διακριθέντες αθλητές



02
ΑΠΟΨΗ:. ΤΕΤΑΡΤΗ 29 MΑΪΟΥ 2024 -ΑΡ.ΦΥΛΛΟΥ 163

Αρθρογραφία

www.apopsi-press.gr

• Ήρθε στα πεταχτά ο πρωθυ-
πουργός στην Άρτα, δυο - τρία 
έργα ήταν να δει και ξαφνικά 
μας μπέρδεψε η κατάσταση. 
• Πήγε ο πρωθυπουργός στα 
αρδευτικά  έργα του ΠΑΑ στο 
ύψος των Κεραματών και έπεσε 
η κουβέντα στην Γέφυρα... Ρω-
τάει ο Μητσοτάκης «για ποια γέ-

φυρα μιλάτε ρε παιδιά να βοηθήσω».
• Ήταν στην παρέα, Στύλιος, Καχριμάνης και 

Σιαφάκας και ξαφνικά άρχισαν να λένε για 
την Γέφυρα της Άρτας, η οποία φέρεται επι-
κίνδυνη, γίνεται ο λόγος για την μελέτη της 
Περιφέρειας Ηπείρου, και για την ανάγκη να 
υπάρξουν και δυο κόμβοι, έναν στους Κω-
στακιούς και έναν στην Κατσιμήτρου...

• Και μετά ακούγεται ότι «να έχουμε και 8 
εκατομμύρια από το παλιό υποδομών» και 
μπορούμε να τα ρίξουμε εκεί... Εκεί χάθηκε 
και λίγο η μπάλα: τα οκτώ μύρια, η προίκα 
Γεροβασίλη για την γέφυρα Παπαλέξη, ξαφ-
νικά ξεφεύγουν από την Γέφυρα των Κερα-
ματών και παίζουν στο γήπεδο της διπλής 
γεφύρωσης...

• Χαμένοι στην μετάφραση εν ολίγοις όλοι, 
τόσο ο Δήμαρχος, ο Περιφερειάρχης, ο 
βουλευτής και πάνω απ’όλα ο Πρωθυπουρ-
γός, που θέλει να βοηθήσει με όλες του τις 
δυνάμεις για προχωρήσει ένα έργο.

• Και δίνει γραμμή στον Ταχιάο, βοήθησε τα 
παιδιά εδώ να φτιάξουν την γέφυρά τους 
και είμαστε βέβαιοι ότι ο Ταχιάος θα ψά-
χνεται κι αυτός ακόμη για το ποια ακριβώς 

με το σταγονό-
μετρο γίνονται 

οι εκταμιεύσεις 
στους εργολά-
βους και ήδη 

έχουν απεντάξει 
μια σειρά από 
έργα που δεν 

προχώρησαν - 

Η αναγκαιότητα της 
προτεραιότητας

Γράφει ο Γιάννης Καϊντάσης

με Α... κεφαλαίο
Αδιακρισίες... Αβρότητες... Ακρότητες...  Αποκαλύψεις... 

γέφυρα εννοεί ο Πρωθυπουργός για την 
Άρτα.

• Γίνεται το δημοτικό συμβούλιο και ο Χρι-
στόφορος Σιαφάκας, προσπαθεί να βάλει 
τα πράγματα σε μια σειρά: παιδιά εμείς 
δεν απεμπολούμε την Γέφυρα Παπαλέξη- 
προίκα Γεροβασίλη... Αντιθέτως θεωρού-
με ότι έχει προτεραιότητα για την Άρτα, η 
πρόταση του Κολιοπάνου για διπλή γεφύ-
ρωση.

• Σε ένα χαλαρό Δημοτικό Συμβούλιο ο Δή-
μαρχος απαντάει στην ερώτηση του Σω-
τήρη Χριστούλη αναφορικά με τα προβλή-
ματα της γεφύρωσης των Κεραματών, ότι 
το κόστος έχει φτάσει τα 22 μύρια καθώς 
πρέπει να γίνει ουσιαστικά και δεύτερο το-
πικό διευθέτησης της κοίτης και μέσα σε 
αυτά τα λεφτά συμπεριλαμβάνονται και 
οι απαλλοτριώσεις από τις δεσμευμένες 
περιουσίες.

• Μετά αναφέρεται στην αναγκαιότητα της 
προτεραιότητας του έργου της διπλής 
γεφύρωσης, καθώς υπάρχει κίνδυνος να 
κοπεί η Άρτα στην μέση, στο επόμενο δι-
άστημα και δεν θα έχουμε καμιά δικαιο-
λογία. Αναφέρεται στην μελέτη που έχει 
έτοιμη η Περιφέρεια και το διευρύνει και 
κάπως και μιλάει για τις εργασίες με την 
Παρηγορήτισσα και βέβαια για τους δυο 
νέους κόμβους...

• Και όλα αυτά με το ευχάριστο μήνυμα ότι 
δεν θα χρειαστεί να γίνουν απαλλοτριώ-
σεις ιδιωτικών εκτάσεων...

• Σε όλα απαντάει ο Χριστόφορος Σιαφά-

κας, αλλά και πάλι υπάρχει στον αέρα μια 
ανεπαίσθητη ασάφεια: τα 8 μύρια, που θα 
πάνε τελικά; Θα μείνουν στις Κεραμάτες, θα 
περάσουν στο έργο διπλή γεφύρωση εθνι-
κής οδού και διπλών κόμβων;

• Ο Χριστόφορος Σιαφάκας είναι κατηγορη-
ματικός, τα 8 μύρια θα πάνε για τις Κερα-
μάτες, πρέπει να υποβάλλει πρόταση μέχρι 
την 25η Ιουνίου (προθεσμία), αλλά είναι 
ένα ποσό που δεν είναι αρκετό, σύμφωνα 
με τη νέα μελέτη...

• Από την άλλη, ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ ΑΠΟΛΥΤΗ ΠΡΟ-
ΤΕΡΑΙΟΤΗΤΑ για τον Δήμο Αρταίων, σε σχέ-
ση με την γεφύρωση της Εθνικής οδού: από 
αυτήν εξαρτώνται επιχειρήσεις, πολίτες, δη-
μότες, τουρίστες. Δεν μπορεί η Άρτα να ζει 
με την απειλή ότι κάποια στιγμή θα κλείσει 
η εθνική οδός (που τυγχάνει να είναι και πε-
ριφερειακή - δημοτική οδός της πόλης μας).

• Μάλιστα, το καλό θα είναι ότι ο Δήμος Αρ-
ταίων με προγραμματική σύμβαση με την 
Περιφέρεια θα είναι και ο εποπτεύων το 
έργο, ότι και να σημαίνει αυτό και κυρίως 
ότι θα μπορεί να κάνει μια γέφυρα, σύγ-
χρονη, που να εξυπηρετεί και το τουριστικό 
σκοπό του χώρου...

• Δεν θα επιμείνουμε περαιτέρω... Καλό θα 
ήταν να δώσουμε μια έμφαση και στον κίν-
δυνο να μείνουμε χωρίς έργα, καθώς το 
ΟΠΕΝ ΜΟΛ θέλει ακόμη δυο εκατομμύρια 
για να προχωρήσει, ο Χριστόφορος Σιαφά-
κας ανέφερε ότι συναντήθηκε με τον Μπα-
κογιάννη από το Ταμείο Ανάπτυξης και του 
επέστησε τον κίνδυνο της απένταξης του 
έργου, καθώς με το σταγονόμετρο γίνονται 
οι εκταμιεύσεις στους εργολάβους και ήδη 
έχουν απεντάξει μια σειρά από έργα που 
δεν προχώρησαν - με σκοπό βέβαια να κα-
τευθύνουν τα κεφάλαια σε υποδομές που 
καταστράφηκαν στην Θεσσαλία.

• Να πούμε και μια επετειακή εξυπνάδα να 
σπάσουμε τον πάγο : η Πόλις Εάλω και 
ήρθη η άμυνα του Χρήστου Τσιρογιάννη, 
στην ονομασία της πλατείας μπροστά από 
το ναό του Μαξίμου Γραικού, σε διαφορετι-
κή ονομασία από τον τοπικό Άγιο. 

• Να πούμε και εμείς ότι δεν υπήρχε λόγος 
να συνεχίζεται μια τέτοια ένταση: άλλωστε 
όλες οι πλατείες της Άρτας άλλο όνομα 
έχουν και με άλλο όνομα τις γνωρίζουμε, 
π.χ. η πλατεία Μονοπωλίου (πλατεία 24ης 
Ιουνίου 1881) η πλατεία Αγίου Δημητρί-
ου  ή πλατεία Νομαρχίας (πλατεία Εθνικής 
Αντίστασης) η πλατεία Κιλκίς (πεσόντων αρ-
τινών ευζώνων στην μάχη του Κιλκίς) κλπ.

• Ας τιμήσουμε τον Πατριάρχη και ...έχει ο 
Θεός!
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Ούτε στην δική του προεκλογι-
κή εκστρατεία δεν είχε τρέξει 
τόσο πολύ ο Γιώργος Στύλι-

ος, ο οποίος το διάστημα αυτό ήταν 
υπεύθυνος για μια σειρά από πολιτι-
κές δράσεις και την οργάνωσή τους 
στην Άρτα. 
Από την μια οργάνωσε το πρόγραμμα 
της επίσκεψης του πρωθυπουργού Κυ-
ριάκου Μητσοτάκη, με το γραφείο του 
βουλευτή να έχει κινητοποιήσει αυτο-
διοικητικούς παράγοντες και υπηρεσι-
ακών φορέων, αλλά και να προσκαλεί 
πολίτες να συναντήσουν τον πρωθυ-
πουργό, προκειμένου να του μιλήσουν.
Έτσι το πρόγραμμα των δικαστηρίων, 
του αρχαίου θεάτρου της Αμβρακίας, 
αλλά και του αρδευτικού στην Γέφυρα 
της Άρτας (από τα προγράμματα ΠΑΑ, 

που είχαν τρέξει επί θητείας του αρτι-
νού πολιτικού ως υφυπουργού Αγρο-
τικής ανάπτυξης), σχεδιάστηκε έπειτα 
από συνενόηση των συνεργατών του 
πρωθυπουργικού γραφείου με τον βου-
λευτή της Άρτας.
Και βέβαια δεν παραλείπουμε το γε-
γονός ότι το πρόγραμμα τρέχει με τον 
υφυπουργό Υγείας να έρχεται σήμερα 
και να επισκεφτούν τα κέντρα υγείας 
και τις δομές υγείας της περιοχής μαζί 
με το νοσοκομείο και φυσικά τους υπο-
ψήφιους ευρωβουλευτές, που το τελευ-
ταίο διάστημα επισκέπτονται την περι-
οχή μας στο πλαίσιο της πολιτικής τους 
εκστρατείας. 
Μόνο καλό είναι ότι τουλάχιστον 
έκλεισε η Βουλή αυτό το διάστημα

Δύσκολη η προεκλογική περίοδος...

Το πήρε πάνω του!

Μιλάγαμε στο τηλέφωνο με τον Δημήτρη 
Σελαμτζόγλου, τον πρόεδρο της Δημοτικής 
Κοινότητας Άρτας, αναφορικά με την ονομα-
σία της πλατείας μπροστά από την Εκκλησία 
του Μαξίμου Γραικού και η αποφασιστικό-
τητά του ήταν έκδηλη: έχουμε την απόλυτη 
πλειοψηφία υπέρ της ονοματοδοσίας του 
Πατριάρχη Βαρθολομαίου, σκοπός μας είναι 
να πετύχουμε και την ομόνοια, γιατί είναι 
ένα θέμα που δεν χωράει διαφορές...
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Βέλη Εχεπευκή….Βέλη Εχεπευκή….
Μια εξαιρετικού ενδιαφέ-
ροντος επιστημονική ημε-
ρίδα πραγματοποιήθηκε 
το πρωί της περασμένης 
Κυριακής (26-05-2024», 
στην αίθουσα εκδηλώσεων 
του  Επιμελητηρίου Άρτας, 
με συνδιοργανωτές: την Β΄ 
Καρδιολογική Κλινική του 
Παν/κού Νοσοκομείου Ιω-
αννίνων, την Καρδιολογική 
Κλινική του Γενικού Νοσο-
κομείου Άρτας καθώς και 
τον Εδώ Ιατρικό Σύλλογο. 
Το θέμα της ημερίδας ήταν: 
«Καρδιακή Ανεπάρκεια-Μην 
Αγνοείς τα Συμπτώματα, 
Νιώσε την Καρδιά σου», τις 
επί μέρους ενότητες του 
οποίου, ανέλυσαν, αντίστοι-
χα διακεκριμένοι καρδιολό-
γοι συνεργάτες της Β΄ Καρ-
διολογικής Κλινικής ΠΓΝΙ : 
• «Τι είναι η Καρδιακή Ανε-
πάρκεια και πως μπορεί να 
προληφθεί»(σ. σ, Κατερίνα 
Κ. Νάκα-Καθηγήτρια Καρδι-
ολογίας) 
• «Αρτηριακή Υπέρταση-Η 
σημασία της έγκαιρης ανα-
γνώρισης και αντιμετώπι-
σης» (σ. σ, Ηλίας Γκαρτζο-
νίκας, ειδικός καρδιολόγος).
• «Κολπική Μαρμαρυγή- Η 
σημασία της έγκαιρης δι-
άγνωσης και αντιμετώπι-
σης(σ. σ, Σπυρίδων Αθα-
νασίου Σιώρος, ειδικός 
καρδιολόγος) 
• «Ο ρόλος της Άσκησης 
στην πρόληψη και διαχεί-
ριση των καρδιαγγειακών  
νοσημάτων»(σ. σ Ηλέκτρα 
Στάμου, ειδικός συνεργά-
της). 

***
Σημειωτέον ότι τους παρι-
στάμενους «Καλωσόρισαν» 
οι κ.κ Λ. Μιχάλης καθηγητής 
καρδιολογίας της Β΄ Καρδιο-
λογικής Κλινικής του ΠΓΝΙ, 
Κ. Σκορδής ειδικός καρδιο-
λόγος  Καρδιολογικής Κλι-
νικής  Γενικού Νοσοκομείου 
Άρτας και Ευάγγελος Χαρ-
μπής Πρόεδρος Ιατρικού 
Συλλόγου Άρτας. Ωστόσο 
παρά το τεράστιο ενδιαφέ-
ρον της ημερίδας η εκδή-
λωση δεν είχε την ανάλογη 
προσέλευση, κυρίως από 
τους απλούς πολίτες της 
Άρτας, αλλά ούτε από την 
πλευρά των εκπροσώπων 
των τοπικών αρχών, πλην 
εκείνης του βουλευτού κ. 
Γιώργου Στύλιου. Πιθανόν, 
όπως σχολίασαν κάποιοι 
των παρισταμένων η προ-α-
ναγγελία της εν λόγω ημερί-
δας να έγινε λιγότερο έγκαι-
ρα και τα τοπικά ΜΜΕ να 
μην είχαν τον χρόνο να την 
προβάλουν. Πάντως την εξέ-
λιξή της κατέγραψε και προ-
έβαλλε ζωντανά η Visioair 
Productions-webTv”  και 
από ό, τι πληροφορήθηκα 
είναι πολλοί από τους εδώ 
Αρτινούς πολίτες, αλλά και 
από την υπόλοιπη Ελλάδα 
που την παρακολούθησαν.

*** 
Πάντως μέσα στα πολλά 

Ο χαμένος κρίκος της 
συνέχισης...

Υπάρχει ένα δεδο-
μένο, το οποίο οι 
κάτοικοι της περιο-

χής της Ηπείρου, το έχουν 
αντιληφθεί σε όλες τις 
διαστάσεις του: η πραγ-
ματικότητα δεν αλλάζει 
με την εκλογική διαδικα-
σία, τα προβλήματα δεν 
έχουν κρυφτεί κάτω από 
το χαλί, η καθημερινό-
τητα συνεχίζει να είναι 
σκληρή και αδυσώπητη. 
Τα μηνύματα που στέλνει το 
μέσο νοικοκυριό, είναι ότι η 
επόμενη μέρα της κάθε κυ-
βέρνησης, θα πρέπει να είναι 
η αντιμετώπιση των προβλη-
μάτων της καθημερινότη-
τας: το σούπερ μάρκετ είναι 

η πληγή της οικογενειακής 
οικονομίας, το κόστος της 
ενέργειας αποτελεί το νούμε-
ρο ένα εχθρό της καταναλω-
τικής δύναμης των πολιτών, 
καθώς οι υπέρογκες για το 
πορτοφόλι του Έλληνα χρε-
ώσεις, ματώνουν κάθε περι-
θώριο κατανάλωσης.
Και πέραν των άλλων ας προ-
στεθεί η τρέχουσα φορολο-
γία, οι υψηλές για το βιωτικό 
επίπεδο ασφαλιστικές εισφο-
ρές και η άτυπη παύση εργα-
σιών στην ελληνική αγορά, 
τουλάχιστον στην τοπική μας. 
Όλα αυτά έχουν πολλα-
πλασιαστικό χαρακτήρα, 
με επιπτώσεις στο ελεύθε-
ρο εμπόριο και την παροχή 
υπηρεσιών, ήτοι την σπον-
δυλική στήλη μιας αστικής 
οικονομίας. Μείωση συναλ-
λαγών, μείωση κατανάλω-
σης, αναστολή εργασιών... 
Η ανεργία είναι σε κορυφαία 
επίπεδα, κυρίως επειδή η 
προσφερόμενη εργασία, δεν 
αντιστοιχεί στις δεξιότητες 
των εργαζομένων. Είναι αυτό 
που λέμε overqualified εργα-
ζόμενοι, με πτυχία, γνώσεις 
και δεξιότητες, που όμως δεν 
χρειάζονται για την εργασία 

που προσφέρεται και βέβαια 
δεν υπάρχει αντίστοιχη οικο-
νομική απολαβή. Εν ολίγοις, 
εργάτες για τα πορτοκάλια 
μπορεί να ζητάμε, οι άνεργοι 
όμως είναι απόφοιτοι Πανε-
πιστημίων, κάτοχοι μεταπτυ-
χιακών και γνώστες ξένων 
γλωσσών... Θα πει κάποιος 
«είναι ντροπή η εργασία», 
αλλά το σίγουρο είναι ότι 
ακόμη και άτομα με λιγότερα 
επαγγελματικά και γνωστικά 
προσόντα, δεν δέχονται να 
εργαστούν ακόμη και για ένα 
ψηλό μεροκάματο.
Οι νέοι μέχρι τα τριάντα, δεν 
έχουν κανένα ενδιαφέρον να 
εργαστούν για τον κατώτερο 
μισθό, έχοντας μειώσει τις 
ανάγκες της επιβίωσής τους 
στο ελάχιστο. Ένας καφές και 
ένα τσιπουράκι με μεζέ, είναι 
ανέσεις που μπορεί να τους 
προσφέρει η οικογένεια και 
οι ίδιοι αποφεύγουν την δια-
δικασία της λήψης της ευθύ-
νης της ζωής τους. Γιατί άρα-
γε να το κάνουν; Ένας μέσος 
συμπολίτης μας, με αγωνία 
να πληρώσει το ρεύμα, τον 
άρτο τον επιούσιο, το καύσι-
μο για το αυτοκίνητό του, σί-
γουρα δεν περνάει καλύτερα 
από αυτούς, σίγουρα δεν έχει 
μεγαλύτερη ασφάλεια στην 
ζωή του.
Μια πραγματικότητα, που 
τείνει να βρίσκει ακόλου-
θους και στους μέχρι σήμε-
ρα «νοικοκυραίους»... Την 
στιγμή που δεν φαίνεται 
στον ορίζοντα, κανένα ενδι-
αφέρον ή καμία προοπτική, 
πολλοί είναι αυτοί που την 
βλέπουν αλλιώς την «φάση» 
και ονειρεύονται μια ζωή, χω-
ρίς άγχος και δεσμεύσεις, μια 
ζωή οικονομικής ελευθερί-
ας ή πιο σωστά αδιαφορίας. 
Πολλά παιδιά, δεν φεύγουν 
σεζόν, δεν θέλουν να πάρουν 
ένσημα ή να φορολογηθούν 
για τα εισοδήματά τους, θέ-
λουν μια ζωή χαλαρή κι «έχει 
ο θεός».
Αυτή είναι μια λογική, που 
πρέπει να διαχειριστεί και 
η αγορά, που πάσχει από 
κατανάλωση, πάσχει από 
κεφάλαιο και τώρα τελευ-
ταία πάσχει από ανθρώπι-
νο δυναμικό, το οποίο θα 
μπορούσε να μετουσιώσει 
τις επιχειρήσεις σε δυναμι-
κές κερδοφόρες μονάδες.  
Περιμένοντας τις επόμενες 
βουβές εκλογές, για να δούμε 
αν θα υπάρξει κάποια διαφο-
ρά...
* Η ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ εί-
ναι Δικηγόρος LLMc. Msc 
ΕΓΚΛΗΜΑΤΟΛΟΓΙΑ μέλος 
της Ενωσης Δημοσιογρά-
φων Ιδιοκτητών Περιφε-
ρειακού Τύπου

Γράφει η ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ

αξιοσημείωτα της εν λόγω 
ημερίδας, ήταν ο απλός και 
κατανοητός λόγος των ομι-
λητών και ιδιαίτερα η έξοχη 
περιγραφή της καρδιακής 
ανεπάρκειας και του τρόπου 
αντιμετώπισής της από την 
καθηγήτρια καρδιολογίας  κ. 
Κατερίνα Νάκα. 
Όμως  ευνοϊκά ήταν και τα 
σχόλια του ακροατηρίου για 
τον πλήρη και εμπεριστατω-
μένο τρόπο που ο καθένας  
των υπολοίπων εξαίρετων ια-
τρών ανέπτυξε την αντίστοιχη  
θεματική του ενότητα, αλλά  
και γενικότερα για τις πολύ 
εύστοχες και κατατοπιστικές 
απαντήσεις όλων  των ομιλη-
τών στις τεθείσες ερωτήσεις 
του κοινού. 
Πάντως πολλοί ενδιαφέρου-
σες και πρακτικά χρήσιμες 
ήταν προεχόντως οι σύντομε 
παρεμβάσεις του κ. Λ. Μιχά-
λη ο οποίος, ως ειδήμων και 
πολύπειρος επιστήμων καρδι-
ολόγος,  πέραν των χρήσιμων 
συμβουλών του σε πρακτικά 
ζητήματα καρδιοπαθών, σχο-
λιάζοντας την προτροπή της 
κ. Ηλέκτρας Στάμου για τον 
ρόλο της άσκησης και την δι-
αχείριση των καρδιαγγειακών 
νοσημάτων,, έριξε την ιδέα να 
δημιουργηθεί στην Άρτα ένα 
κέντρο άσκησης των καρδιο-
παθών με στόχο την ποιότητα 
ζωής τους. Μακάρι η φωνή 
του να είναι σε Αρτινά ώτα 
ακουόντων….    

***
Ένα από τα κακά  των πόλε-
ων ανά της επικράτεια, που 
αναμφίβολα ταλαιπωρεί  κυ-
ρίως τους ξένους επισκέπτες 
,είναι η ελλιπής,  και ενίοτε η 
μη, ευδιάκριτη αρίθμηση  των 
κτιρίων , που ίστανται ένθεν 
κακείθεν των περισσότερων 
δρόμων τους. Μάλιστα στις 
πόλεις όπου οι νεότερες κατα-
σκευές πληθαίνουν, το φαινό-
μενο εντείνεται, ενώ, αν και  η 
διεύθυνση ενός ακινήτου είναι 
πλήρης και γνωστή στον επι-
σκέπτη, εν τούτοις η έλλειψη 
της προβλεπόμενης αρίθμη-
σης των κτιρίων, καθιστά τον 
εντοπισμό τους, από πολύ δύ-
σκολο έως αδύνατο.. Παλαιό-
τερα, βέβαια,  στις μεγάλες πό-
λεις, κατά μία έννοια τη λύση 
του προβλήματος, διευκόλυ-
ναν οι χρήσιμες πληροφορίες 

που οι ενδιαφερόμενοι έπαιρ-
ναν από τους ερωτώμενους 
περιπτεράδες , σήμερα  όμως, 
που τα περίπτερα κλείνουν το 
ένα μετά το άλλο, δυστυχώς, 
αλλά σχεδόν εξέλιπε αυτή η 
διευκόλυνση με συνέπεια το 
πρόβλημα αντί να αμβλύνεται  
οξύνεται. Ενώ η ταλαιπωρία 
των πολιτών μεγαλώνει όταν, 
πολλές φορές περπατάνε στην 
οδό πάνω-κάτω, εκατοντάδες 
μέτρα για τον εντοπισμό του 
ακινήτου.. Θα έλεγα ακόμη 
πως και εκείνοι που  έχουν την 
πολυτέλεια να χρησιμοποιούν 
το ενσωματωμένο GPS  στο 
κινητό  τους τηλέφωνο, και 
πάλι  δεν θα έβρισκαν εύκολα 
το ζητούμενο κτίριο, αφού θα 
έλλειπε η από τις υπηρεσίες 
του οικείου Δήμου εντοιχισμέ-
νη αριθμημένη  πινακίδα ή, 
ενώ  υπήρχε δεν φαινόταν το 
νούμερο

***
Και όμως σύμφωνα με την 
Εγκύκλιο αρ 6/07-02-2020 
Υπουργείου Εσωτερικών προς 
τους Δήμους της επικράτειας, 
σαφώς αναφέρεται στα της 
ονοματοδοσίας είτε μετονο-
μασίας- οδών και πλατειών, 
αλλά και στην, για λόγους 
ομοιομορφίας και κυρίως χρη-
στικότητας, αρίθμηση των 
οδών. Μάλιστα αναφορικά με 
την χρησιμότητα της  εν λόγω 
«αρίθμησης»   συνιστάται να 
γίνεται με αύξουσα  σειρά από 
ανατολή προς δύση και από 
βορρά προς νότο και με τους 
ζυγούς αριθμούς να βρίσκο-
νται στην δεξιά πλευρά του 
δρόμου(*).
Ενδεικτικό της σοβαρότητας 
της σωστής αριθμητικής σή-
μανσης των ακινήτων είναι 
ότι η Ελληνική Στατιστική 
Αρχή, με έγγραφό της προς 
το Υπουργείο Εσωτερικών, εν 
όψει της τελευταίας Γενικής 
Απογραφής Κτιρίων και Πλη-
θυσμού – Κατοικιών, για την 
διευκόλυνση και την πληρό-
τητα του έργου της, αιτήθηκε 
όπως «οι Δήμοι της Χώρας να 
προβούν το συντομότερο δυ-
νατό στην ονοματοθεσία των 
οδών – πλατειών και στην 
αρίθμηση των οικοδομών 
στους οικισμούς που κατά την 
κρίση των αρμοδίων Τεχνικών 
Υπηρεσιών έχουν κανονική 
ρυμοτομία και στους οποίους 

υπάρχει έλλειψη (μερική ή ολι-
κή) των ανωτέρω στοιχείων». 

***
 
Πάντως το πρόβλημα εδώ 
στην πόλη, και υπάρχει και 
είναι οξυμένο και παραμένει 
διαχρονικά άλυτο σε μεγάλα 
τμήματά της, Μια πρόχειρη 
ματιά «ανά τας οδούς και ρύ-
μας»(σ. σ, στους δρόμους και 
τα σοκάκια)  της Άρτας  θα δι-
ασφαλίσει το αληθές των πιο 
πάνω γραμμών… Γιατί πραγ-
ματικά, η συντριπτική πλειο-
νότητα των κτιρίων, κυρίως 
στις παλιές οδούς της πόλης  
δεν έχει σχεδόν καθόλου την 
προβλεπόμενη αρίθμηση ή 
αν την έχει οι προσαρτημένες 
στις προσόψεις τους αριθμη-
μένες πινακίδες, είναι συνή-
θως ασβεστωμένες και επο-
μένως δεν διακρίνονται. Ως εκ 
τούτου εύκολα καταλαβαίνει 
κανείς ότι η σύγχυση για τον 
εντοπισμό των παράδρομων 
ακινήτων περισσεύει αλλά και 
γιατί προτρέπει  τις αρμόδιες 
Τεχνικές υπηρεσίες του Δήμου  
να ενεργήσουν  διορθωτικά το 
ταχύτερο. 
Να λοιπόν, ένα από τα πολλά 
κακώς κείμενα της πόλης, που 
η δημοτική αρχή οφείλει να 
παρέμβει αρμοδίως προκειμέ-
νου να το απαλείψει
****************************
****************************

**************** 
. (*)  Πάντως μια πρακτική  
συμβουλή για τον εντοπισμό 
κτιρίου επί της οδού που έχει 
κανονική αρίθμηση, είναι η 
εξής:
α) Εάν ο αριθμός του αναζη-
τούμενου κτιρίου είναι ζυγός 
τότε στεκόμαστε σε κάποιο 
σημείο του δρόμου φροντίζο-
ντας το δεξί μας χέρι να «βλέ-
πει» τον ζυγό αριθμό του ακρι-
βώς απέναντί του κτιρίου. Στη 
συνέχεια: εάν το ζητούμενο 
κτίσμα έχει (ζυγό)αριθμό με-
γαλύτερο του πιο πάνω, τότε 
βαδίζουμε την οδό έχοντας 
πάντα το δεξί μας χέρι προς 
την πλευρά των ζυγών αριθ-
μών και έτσι θα φθάσουμε 
στον ζητούμενο. 
Αντίθετα εάν το ζητούμενο 
κτίσμα έχει (ζυγό)αριθμό μι-
κρότερο του αναγραφόμενου 
στο απέναντι του δεξιού χε-
ριού ακινήτου, τότε γυρίζου-
με και κινούμαστε αντίθετα, 
οι ζυγοί αριθμοί κατεβαίνουν 
μέχρι που θα φθάσουμε στο 
ζητούμενο νούμερο.
β) Εάν η ζητούμενη διεύθυν-
ση είναι μονός αριθμός τότε 
κινούμαστε όπως πιο πάνω, 
αναζητώντας τον στην απένα-
ντι πλευρά ανάλογα(σ. σ, όταν 
οι ζυγοί αριθμοί ενός δρόμου 
αναβαίνουν ή καταβαίνουν το 
ίδιο κάνουν αντίστοιχα και οι 
μονοί. της απέναντι πλευράς 
του)
Ο Απόψ(η)νός Εκηβόλος
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Πλατεία ΠΑΤΡΙΑΡΧΗ ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟΥ 
Με αφορμή την 

επικείμενη προ-
γρ α μ μ α τ ι σ μ έ ν η 

επίσκεψη του Οικουμενι-
κού Πατριάρχη Κων/πό-
λεως κ.κ. Βαρθολομαίου, 
έχει ξεκινήσει άτυπα μια 
ακόμη διάσταση απόψεων 
στον Δήμο Αρταίων, κα-
θώς είναι εκπεφρασμένη 
η βούληση της δημοτικής 
αρχής να τιμηθεί η προσω-
πικότητα του πνευματικού 
και θρησκευτικού ηγέτη 
του Χριστιανισμού με την 
ονομασία μιας πλατείας 
της πόλης μας και συγκε-
κριμένα της πλατείας, που 
έχει δημιουργηθεί έμπρο-
σθεν του Ιερού Ναού του 
Μαξίμου του Γραικού. Η 
άποψη αυτή του δημάρ-
χου Αρταίων κ. Χριστόφο-
ρου Σιαφάκα, συνάδει και 
με την επιθυμία της Ιεράς 
Μητροπόλεως Άρτας, και 
ιδιαίτερα του Σεβασμιό-
τατου Μητροπολίτη Άρτας 
κ. Καλλίνικου, εντάσσε-
ται δε σε μια μακροχρόνια 
πρακτική που ακολουθούν 
όλοι οι Δήμοι της χώρας, 
προκειμένου να τιμήσουν 
τον επικεφαλής της Ορ-
θοδόξου Εκκλησίας, όταν 
επισκέπτεται την περιοχή 
τους. Την ίδια άποψη όμως 
φαίνεται ότι δεν συμμε-
ρίζονται και όλοι και ήδη 
υπάρχουν ψίθυροι διαφω-
νίας, που εκφράζονται άτυ-
πα ακόμη, αλλά έντονα…

Οι επισκέψεις των 
Πατριαρχών

Η τελευταία φορά που Οι-
κουμενικός Πατριάρχης είχε 
επισκεφθεί την Άρτα ήταν 
η 24 Ιουλίου 1963 και επρό-
κειτο για τον Αθηναγόρα, τον 
οποίον υποδέχθηκε ο Μητρο-
πολίτης Άρτας Ιγνάτιος ο Γ’ 
Τσίγκρης. Οι προηγούμενες 
φορές που Πατριάρχης είχε 
επισκεφθεί την Άρτα, ήταν 
το έτος 1530 (όπου την πόλη 
επισκέφθηκε ο Πατριάρχης 
Ιερεμίας-αγιοποιήθηκε πρό-
σφατα και καταγόταν από 
την Ζίτσα) και ίσως του Πα-
τριάρχη Ιεροσολύμων Σο-
φρώνιου το 1737.
Δεν είναι λοιπόν κάτι το σύ-
νηθες η επίσκεψη Πατριαρ-
χών στην περιοχή και τόσο η 
δημοτική όσο και η εκκλησι-
αστική αρχή έχουν επίγνωση 
της σημασίας και επιθυμούν 
να αποδοθεί στην περίπτω-
ση η δέουσα τιμή. Αντίστοιχα 
κατά την επίσκεψη Αθηναγό-
ρα, εδόθη τιμητικά ονοματο-
δοσία στην νυν οδό ΠΑΤΡΙΑΡ-
ΧΟΥ ΑΘΗΝΑΓΟΡΑ (επέκταση 
της Στρατώνος, η περιφερει-
ακή οδός που περνάει μπρο-
στά από το ΕΠΑΛ και φθάνει 
έως την παράκαμψη προς 
Λιμίνη). Τότε όμως η πόλη πε-
ριοριζόταν στα όρια από το 
Λόφο Περάνθης (Βαλαώρα) 
μέχρι την πλατεία Κιλκίς, δεν 
υπήρχαν νέοι κοινόχρηστοι 
χώροι, όπως π.χ. παρουσιάζο-
νται σήμερα στο διευρυμένο 
σχέδιο πόλης της περιοχής 
του Τριγώνου.

τότε Δημάρχου κ. Χρήστου 
Τσιρογιάννη είχε φωτογρα-
φηθεί μαζί του, στην υπο-
γραφή της παραχώρησης, ως 
όφειλε και χωρίς να έχει πολι-
τικά ερείσματα.
Μάλιστα τότε είχε δηλώσει 
:«Θέλω να συγχαρώ την δη-
μοτική αρχή για το έργο αυτό 
και με μεγάλη μας χαρά ως 
Μητρόπολη παραχωρήσαμε 
ένα τμήμα του οικοπέδου, 
διότι εφόσον αξιοποιηθεί ο 
χώρος που βρίσκεται απένα-
ντι από τον Ι.Ν, ταυτοχρόνως 
η περιοχή θα γίνει ένα κέντρο 
ενδιαφέροντος άλλα θα βο-
ηθήσει και στη αύξηση του 
θρησκευτικού τουρισμού της 
πόλης μας. Ως εκκλησία θα 
στεκόμαστε πάντα αρωγοί 
σε έργα ανάπτυξης του τό-
που μας».
Δεν είχε γίνει τότε κανένας 
λόγος για πλατεία Αγίου 
Μαξίμου Γραικού, αλλά για 
αξιοποίηση του χώρου και 
ανάδειξη της περιοχής με την 
αύξηση του θρησκευτικού 
τουρισμού της πόλης μας. Και 
είναι η αλήθεια ότι το όνομα 
ενός Πατριάρχη, σε μια τέ-
τοια εμβληματική πλατεία, 
μπορεί να εξυπηρετήσει καλά 
αυτόν τον σκοπό.
Σε κάθε περίπτωση, την τε-
λική απόφαση θα λάβει ο 
Δήμαρχος Αρταίων κ. Χριστό-
φορος Σιαφάκας, ο οποίος 
συνεκτιμώντας τα δεδομένα, 
όπως παρουσιάζονται θα 
κληθεί μέχρι την επίσκεψη 
του Πατριάρχη όχι μόνο να 
προχωρήσει στην αναμενό-
μενη απόδοση τιμών, αλλά 
και να υποστηρίξει και επι-
κοινωνιακά την επιλογή του, 
προκειμένου να μην υπάρχει 
διχασμός στην τοπική κοι-
νωνία, αλλά πνεύμα αγάπης 
και χαράς για το χαρμόσυνο 
γεγονός της ιστορικής για 
την πόλη μας Πατριαρχικής 
Επισκέψεως.

ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΑΪΝΤΑΣΗΣ

Πλατεία Μαξίμου 
Γραικού ή Βαρθολο-

μαίου;

Κυκλοφορεί βέβαια η αντί-
θετη άποψη, που θέλει την 
πλατεία μπροστά από τον Ι.Ν. 
Μαξίμου Γραικού να λάβει 
την ονομασία του τοπικού 
Αγίου. Για τον λόγο αυτόν 
επρόκειτο μετά την αποκα-
τάστασή της να μεταφερθεί 
το άγαλμα του Αγίου από 
την περιφερειακή οδό και το 
πάρκο των πνευματικών αν-
θρώπων της Άρτας στη νεό-
δμητη πλατεία. Με τον τρόπο 
αυτόν εκτιμούν ότι ο Μάξιμος 
Γραικός θα τιμηθεί κατά το 
δέον από τον Δήμο της γεννή-
σεώς του.
Υπάρχει φυσικά και η σύνθε-
τη άποψη, την οποία δεν μπο-
ρούμε να παραγνωρίσουμε: 

με την ονομασία της πλατεί-
ας σε ΠΑΤΡΙΑΡΧΗ ΒΑΡΘΟ-
ΛΟΜΑΙΟΥ, αναδεικνύεται η 
πνευματική σύνδεση του Πα-
τριαρχείου Κωνσταντινου-
πόλεως με το ιεραποστολικό 
έργο του Μαξίμου Γραικού, 
ο οποίος έπειτα από εντολή 
του Πατριαρχείου, μετέβη 
από την Ιερά Μονή Βατοπεδί-
ου στην Ρωσία, προκειμένου 
να μεταλαμπαδεύσει το φως 
της Ορθοδοξίας, όπου και 
μαρτύρησε ως Άγιος Διαφω-
τιστής των Ρώσων.
Και αντίστοιχα να συνδεθεί 
και η δική μας Μητρόπολη, 
καθώς ο τότε Μητροπολίτης 
Άρτας Ιγνάτιος ο Γ’ Τσίγκρης 
το 1966 επισκέφθηκε το Πα-
τριαρχείο Ρωσίας προς προ-
σκύνηση του τάφου του Αγί-
ου Μαξίμου του Γραικού του 
εξ Άρτης καταγόμενου και 

με δική του μέριμνα ανακη-
ρύχθηκε επίσημα (31 Μαΐου 
1988) να τιμάται ως τοπικός 
μας άγιος και μάλιστα αγιο-
κατατάχθηκε εξίσου από το 
Πατριαρχείο Κωνσταντινου-
πόλεως και το Πατριαρχείο 
της Μόσχας.

Συμβολισμοί πίσω 
από την 

ονοματοδοσία

Την έννοια λοιπόν της ενό-
τητας των εκκλησιών υπό 
την σκέπη του Πατριαρχείου 
Κωνσταντινουπόλεως και 
της ιστορικής συνέχειας θέλει 
να καλύψει η ονοματοδοσία 
της πλατείας σε πλατεία ΠΑ-
ΤΡΙΑΡΧΟΥ ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟΥ, 
στην οποία βέβαια θα κοσμεί 
τον χώρο και το Άγαλμα του 
τοπικού Αγίου και φωστήρα 

των Ρώσων Αγίου Μαξίμου 
Γραικού, όπου ακριβώς δίπλα 
ευρίσκεται και ο μεγαλειώ-
δης νεόδμητος Ιερός Ναός 
του. Οι συμβολισμοί πολλοί 
και κυρίως διαχρονικοί.
Να εξάρουμε και την στάση 
της Ιεράς Μητρόπολης Άρτας, 
η οποία προσπαθεί να είναι 
όλα έτοιμα, προκειμένου να 
ανταποκριθεί στα εκκλησι-
αστικά της καθήκοντα και 
αναμένει από τον Δήμο Αρ-
ταίων να λάβει τις ιστορικές 
της αποφάσεις, χωρίς να πα-
ρεμβαίνει. Να υπενθυμίσουμε 
ότι για την κατασκευή του 
περιβάλλοντος χώρου της 
πλατείας, ο Σεβασμιότατος 
κ. Καλλίνικος είχε υπογράψει 
την παραχώρηση εκ μέρους 
της Μητρόπολης, τμήματος 
ιδιοκτησίας της και μάλιστα 
έπειτα από πρόσκληση του 

Θα επισκεφθεί τελικά την Ι.Μ. Άρτας την 29 Ιουνίου 2024 
ο Παναγιώτατος Οικουμενικός Πατριάρχης

Με αισθή-
ματα χα-
ράς και 
ε υ γ ν ω -
μ ο σ ύ -

νης η Ιερά Μητρόπολις 
Άρτης αναγγέλλει την 
έλευση της Αυτού Θειο-
τάτης Παναγιότητος, 
του Οικουμενικού Πα-
τριάρχου Κωνσταντι-
νουπόλεως κ.κ. Βαρθο-
λομαίου, στην ιστορική 
πρωτεύουσα του Δε-
σποτάτου της Ηπείρου, 
στην Βυζαντινή Άρτα, 
κατά το ακόλουθο πρό-
γραμμα:

Την Παρασκευή 28 Ιου-
νίου 2024, το βράδυ, 
μετά την ολοκλήρωση 
της επισκέψεώς Του 
στην Ιερά Μητρόπολη 
Νικοπόλεως και Πρεβέ-
ζης, ο Παναγιώτατος θα 

αφιχθεί και θα διανυ-
κτερεύσει στην Άρτα.
Το Σάββατο 29 Ιουνίου 
2024, το πρωΐ, ο Πανα-
γιώτατος θα προεξάρ-
χει στο Πατριαρχικό 
Συλλείτουργο, που θα 
τελεσθεί στον Ιερό Ναό 
του Αγίου Μαξίμου του 
Γραικού, στην πόλη της 
Άρτας.
Θα ακολουθήσει ο υπό 
του Οικουμενικού Πα-
τριάρχου εγκαινιασμός 
και η ονοματοδοσία 
της νέας πλατείας, η 
οποία βρίσκεται απέ-
ναντι από τον Ιερό Ναό 
του Αγίου Μαξίμου του 
Γραικού, στην περιοχή 
Τρίγωνο Άρτης.
Στον ίδιο χώρο της νέας 
πλατείας, θα ολοκληρω-
θεί το πρόγραμμα της 
επισκέψεως του Πανα-

γιωτάτου Οικουμενικού 
Πατριάρχου κ.κ. Βαρθο-
λομαίου με την αναγό-
ρευσή Του, σε επίτιμο 
δημότη του Δήμου Αρ-
ταίων.
Η επίσκεψη στην Άρτα 
του Παναγιωτάτου θα 
ολοκληρωθεί το Σάβ-
βατο 29 Ιουνίου 2024, 
διότι την επομένη ημέ-
ρα, Κυριακή 30 Ιουνίου 
2024, ο Οικουμενικός 
Πατριάρχης κ.κ. Βαρθο-
λομαίος θα πρέπει εκτά-
κτως να βρίσκεται στην 
Βουλγαρία, για την εκεί 
εκλογή και ενθρόνιση 
του νέου Πατριάρχου 
Βουλγαρίας.

Άρτα, 22 Ιουνίου 2024

ΕΚ ΤΗΣ ΙΕΡΑΣ ΜΗΤΡΟ-
ΠΟΛΕΩΣ ΑΡΤΗΣ

ή ...Μάξιμου Γραικού ; 



Την ίδρυση Σχο-
λής Λιθοξόων 
στα Πράμαντα 
ζητά ο Δήμος Βο-

ρείων Τζουμέρκων, αίτη-
μα το οποίο κατέθεσε ο 
δήμαρχος Νίκος Βαΐτσης 
και στη συνάντηση των 
δημάρχων του Νομού Ιω-
αννίνων με κυβερνητικό 
κλιμάκιο, αποτελούμενο 
από τον υφυπουργό παρά 
τω πρωθυπουργώ Θανά-
ση Κοντογεώργη, τον γε-
νικό γραμματέα Χωρικού 
Σχεδιασμού και Αστικού 
Περιβάλλοντος του Υπουρ-
γείου Περιβάλλοντος και 
Ενέργειας Ευθύμιο Μπα-
κογιάννη και τη γενική 
γραμματέα Δημογραφικής 
και Στεγαστικής Πολιτικής 
Μαρίνα Στέφου.
Όπως εξήγησε ο κ. Βαΐτσης, η 
λειτουργία μιας τέτοιας Σχο-
λής, σε έναν τόπο που φημι-
ζόταν για τους πετράδες του, 
θα έχει διπλό όφελος, καθώς 
αφενός θα δώσει μία επιπλέ-
ον επαγγελματική διέξοδο 
στους νέους της περιοχής, 
αφετέρου θα βοηθήσει στη 
διαφύλαξη της αρχιτεκτο-
νικής κληρονομιάς. «Στον 
Δήμο Βορείων Τζουμέρκων 
βρίσκονται το Συρράκο και 
οι Καλαρρύτες, δύο από τους 

Αίτημα ίδρυσης Σχολής Λιθοξόων στα 
Πράμαντα

Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου 
Αρταίων με ενδιαφέρον και πολιτικό πολιτισμό
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Γράφει η 
ΧΡΙΣΤΙΝΑ

ΜΠΙΖΑ

διασημότερους παραδοσια-
κούς οικισμούς στην Ελλάδα, 
και αρκετά πέτρινα γεφύρια, 
με κορυφαίο το εμβληματικό 
γεφύρι της Πλάκας. Για μας, 
η διατήρηση και η διάσωση 
της αρχιτεκτονικής μας ταυ-

τότητας, σε συνδυασμό με το 
φυσικό μας περιβάλλον, απο-
τελούν τους ακρογωνιαίους 
λίθους της ανάπτυξης», τόνι-
σε στη σύσκεψη.
Αναφορά έκανε και στην 
ανάγκη να ξεκινήσει η υλο-

ποίηση του χρηματοδοτικού 
προγράμματος «Διατηρώ», 
επισημαίνοντας ότι πρέπει 
να υπάρχει η δυνατότητα 
ένταξης και κτιρίων που βρί-
σκονται σε παραδοσιακούς 
οικισμούς, πέρα από αυτά 

γνωμία των παραδοσιακών 
οικισμών», πρόσθεσε.
Με αφορμή την παρουσία 
της υπουργού Πολιτισμού 
Λίνας Μενδώνη στην περι-
οχή για την επίσημη τελετή 
για την Εγγραφή του Ζαγο-
ρίου ως πολιτιστικού τοπίου 
στον Κατάλογο Παγκόσμιας 
Κληρονομιάς της UNESCO, ο 
δήμαρχος Βορείων Τζουμέρ-
κων θα επιδιώξει συνάντη-
ση, ώστε να καταθέσει και 
στην ίδια το αίτημα για Σχο-
λή Λιθοξόων στα Πράμαντα, 
πέραν των ενεργειών που 
ήδη γίνονται με αποδέκτη το 
Υπουργείο Παιδείας.

που είναι χαρακτηρισμένα 
ως διατηρητέα ή μνημεία. 
«Χωρίς ένα πρόγραμμα χρη-
ματοδότησης και χωρίς να 
καλυφθεί το σοβαρό έλλειμ-
μα μαστόρων, είναι αδύνατον 
να διατηρήσουμε τη φυσιο-

Μια τέτοια 
Σχολή, σε 
έναν τόπο 
που φημιζό-
ταν για τους 
πετράδες 
του, θα έχει 
διπλό όφελος

Κατά πλειοψηφία εγκρίθηκαν 
στη Συνεδρίαση του Δημοτι-
κού Συμβουλίου την Δευτέ-
ρα 27 Μαίου 2024 στις 7 το 
απόγευμα το πρώτο και το 
δεύτερο θέμα ημερήσιας δι-
άταξης τα οποία αφορούσαν 
στην επίσκεψη στην Άρτα της 
Αυτού Θειοτάτης Παναγιότη-
τος του Οικουμενικού Πατρι-
άρχη Κωνσταντινουπόλεως 
κ.κ. Βαρθολομαίου Α΄ και την 
λήψη απόφασης για την ανα-
κήρυξή του ώς επίτιμου Δημό-
τη της πόλης της Άρτας. 
Το δεύτερο θέμα με αφορμή 
την συγκεκριμένη επίσκεψη 
αφορούσε την διαπίστω-
ση ανάγκης ονομασίας της 
Πλατείας η οποία βρίσκεται 
έμπροσθεν του Ιερού Ναού 
Μαξίμου του Γραικού στην 
Άρτα ώς Πλατεία Οικουμενι-
κού Πατριάρχη Κωνσταντι-
νουπόλεως κ.κ. Βαρθολομαί-
ου Α΄.
Η συγκεκριμένη πρόταση από 
την πλευρά της πλειοψηφίας 
του Δημοτικού Συμβουλίου 

μου του Γραικού στην περιοχή 
του Τριγώνου.

«Αρτινών Συνερ-
γασία»: Θέλουμε 
πλατεία Μαξίμου 

Γραικού, αλλά 
δεν θα καταψηφί-

σουμε
Κατά την χθεσινή συνεδρίαση 
του Δημοτικού Συμβουλίου 
Αρταίων και στο πλαίσιο της 

επίσκεψης του Οικουμενικού 
Πατριάρχη Κωνσταντινουπό-
λεως κ.κ. Βαρθολομαίου στην 
Άρτα, η πρόταση της «Αρτινών 
Συνεργασία», για τις τιμητικές 
ενέργειες του Δήμου Αρταίων, 
έγινε από τον επικεφαλής της 
παράταξης και πρώην Δήμαρ-
χο Χρήστο Τσιρογιάννη και 
ήταν η εξής:
«………
Ø  Να ανακηρυχθεί ως επίτι-
μος Δημότης της πόλης της 
Άρτας, ο Οικουμενικός Πατρι-

έγινε με εισήγηση του Δήμαρ-
χου Αρταίων Χριστόφορου 
Σιαφάκας και είχε σαν απο-
τέλεσμα η μείζονα μειοψηφία 
να ψηφίσει «παρόν» αφού 
εξέφρασε την άποψη δια στό-
ματος του επικεφαλή της κ. Χ. 
Τσιρογιάννη ότι θα ήταν προ-
τιμότερο να δοθεί το όνομα 
του Αγίου Μαξίμου του Γραι-
κού στην  Πλατεία και τιμητι-
κά για τον Πατριάρχη να δοθεί 
το όνομα του σε κάποιο δρόμο 
ή πλατεία που δεν έχουν ονο-
ματοδοσία  ψηφίζοντας παρόν 
ενώ η ψήφος ήταν θετική στην 
ανακήρυξη του Παναγιώτα-
του  ώς επίτιμου Δημότη Άρ-
τας. 
Παρόν και για τα δύο θέματα 
ψήφισε η πλευρά της ελάσσο-
νος μειοψηφίας του Δημοτι-
κού Συμβουλίου.  
Ο Οικουμενικός Πατριάρχης 
κ.κ. Βαρθολομαίος πρόκειται 
να επισκεφτεί την Άρτα την 
Παρασκευή το βράδυ 28 Ιου-
νίου. 
Το Σάββατο 29 Ιουνίου 2024 ο 
Παναγιώτατος θα προεξάρχει 
στο Πατριαρχικό Συλλείτουρ-
γο το οποίο θα τελεσθεί στον 
Ιερό Ναό του Αγίου Μαξίμου 
του Γραικού στην πόλη της 
Άρτας.
Θα ακολουθήσει ο υπό του 
Οικουμενικού Πατριάρχου 
εγκαινιασμός και η ονοματο-
δοσία της νέας Πλατείας, η 
οποία βρίσκεται απέναντι από 
τον Ιερό Ναό του Αγίου Μαξί-

άρχης Κωνσταντινουπόλεως 
κ.κ. Βαρθολομαίος.
Ø  Να ονομαστεί ένας δρόμος 
ή μια πλατεία που δεν έχουν 
ονοματοδοσία, με το όνομα: 
«Οικουμενικού Πατριάρχη 
Βαρθολομαίου Α’», όπως έγινε 
και κατά την επίσκεψη στην 
Άρτα του Πατριάρχη Αθηνα-
γόρα, που δόθηκε το όνομά 
του, στον δρόμο που περνάει 
μπροστά από τα Τεχνικά Λύ-
κεια. Θα μπορούσε επίσης να 
ονομαστεί ο δρόμος ανάμεσα 
από την νέα πλατεία και τον 
Ι.Ν. του Μαξίμου Γραικού.
Κρίνουμε ότι ως Δήμος Αρταί-
ων θα πρέπει να τιμήσουμε 
τον τοπικό μας Άγιο Μάξιμο 
Γραικό και η νέα πλατεία που 
κατασκευάζεται τώρα, να ονο-
μαστεί και επίσημα: «Πλατεία 
Αγίου Μαξίμου Γραικού», μια 
και βρίσκεται απέναντι από 
τον φερώνυμο Ιερό Ναό, αλλά 
και γιατί στη νέα πλατεία θα 
μεταφερθεί το άγαλμα του 
Μαξίμου Γραικού, που τώρα 
βρίσκεται στην περιφερειακή 
οδό.
Έτσι, για λόγους θρησκευτι-
κούς αλλά και τουριστικούς 
η εν λόγω πλατεία πρέπει να 
φέρει το όνομα του τοπικού 
Αγίου Μαξίμου Γραικού, όπως 
άλλωστε ήδη την αποκαλούν 
οι Αρτινοί.
Παρακαλούμε να λάβετε υπό-
ψη της πρότασή μας, μια κι 
ήμασταν και η Δημοτική Αρχή 

που οραματίστηκε, σχεδία-
σε, μελέτησε, εξασφάλισε την 
χρηματοδότηση, δημοπράτη-
σε και υπέγραψε την σύμβαση 
για να υλοποιηθεί αυτό το ση-
μαντικό έργο κατασκευής της 
νέα πλατείας έμπροσθεν του 
Ι.Ν. Μαξίμου Γραικού, για την 
πόλης της Άρτας.
Καταθέτουμε την πρότασή 
μας αυτή, με όλο τον σεβασμό 
προς το πρόσωπο της Αυτού 
Θειοτάτης Παναγιότητος του 
Οικουμενικού Πατριάρχη 
Κωνσταντινουπόλεως  κ.κ.
Βαρθολομαίου και του Μητρο-
πολίτη Άρτης κ.κ. Καλλινίκου 
και την εκτίμηση μας για το 
Θεάρεστο έργο τους.
Σε κάθε περίπτωση εάν εσείς 
ως Δημοτική Αρχή, επιμεί-
νετε στην πρόταση σας, για 
να ονομαστεί η νέα πλατεία: 
«Πλατεία Οικουμενικού Πα-
τριάρχου Βαρθολομαίου Α’» 
και αφού έχετε την πλειοψη-
φία θα περάσει η δική σας 
πρόταση, τότε εμείς θα ψη-
φίσουμε «Παρών», ώστε η 
εν λόγω Απόφαση του ΔΣ να 
εκδοθεί ως ομόφωνη και όχι 
κατά πλειοψηφία, ως ένδειξη 
σεβασμού και τιμής προς το 
πρόσωπο του Οικουμενικού 
Πατριάρχη κ.κ.Βαρθολομαίου 
και του Μητροπολίτη Άρτης 
κ.κ. Καλλινίκου, αλλά και για 
να μην διχάσουμε την τοπική 
μας κοινωνία.
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Πραγματοποιήθηκε 
το Σάββατο 26 Μαί-
ου 2024 στις 2,30 το 

μεσημέρι, με σχεδόν ωραία 
καθυστέρηση, η προγραμ-
ματισμένη επίσκεψη  του 
Πρωθυπουργού και Προ-
έδρου της Ν.Δ. Κυριάκου 
Μητσοτάκη στην Άρτα,  με 
θερμά χειροκροτήματα 
από όλους τους παρευρι-
σκόμενους.

Τον Πρωθυπουργό υποδέ-
χθηκε ο Δήμαρχος Αρταίων 
Χριστόφορος Σιαφάκας στην 
πλατεία Μονοπωλίου όπου 
συνοδεία του Βουλευτή Άρ-
τας Γιώργου Στύλιου του 
Περιφερειάρχη Αλέξανδρου 
Καχριμάνη, του Αντιπεριφε-
ρειάρχη Β. Ψαθά, μελών του 
Δημοτικού Συμβουλίου του 
Δήμου Αρταίων, πολιτευτών, 
αλλά πολιτών περπάτησε 
στους δρόμους της πόλης.

Αρχικά κατευθύνθηκε προς 
την Κεντρική πλατεία μπρο-
στά στο Άγιο Δημήτριο όπου 
επισκέφθηκε το περίπτερο 
της Νέας Δημοκρατίας. 

Σε όλη του την πορεία πολί-
τες μικροί και μεγάλοι ήθελαν 
να το πλησιάσουν και να φω-
τογραφηθούν μαζί του κάτι 
που το δεχόταν με μεγάλη 
ευχαρίστηση, ενώ συνομίλη-
σε με καταστηματάρχες και 
επαγγελματίες της περιοχής. 

Ρωτούσε διαρκώς για την 
πόλη και δεχόταν απαντήσεις 
από το Δήμαρχο Αρταίων Χ. 
Σιαφάκα ο οποίος ήταν διαρ-
κώς στο πλευρό του. Ρώτη-
σε μεταξύ άλλων για το από 
πότε είχε κατασκευαστεί ο 
παλιός πεζόδρομος στα μη 
ανακατασκευασμένα τμήμα-
τα της οδού Σκουφά.

Έδειξε ενδιαφέρον για την 
αισθητική του σιντριβανιού 
και γενικότερα για το σύνο-
λο των έργων στην κεντρική 
πλατεία  και στην οδό Σκου-
φά.

 Με προθυμία περπάτησε στο 
πρόσφατα σχεδόν ολοκλη-
ρωμένο τμήμα του Open Mall 
μετά την πλατεία Μοπωλίου  
κατόπιν προτροπής του κ. 
Σιαφάκα. 

Λίγο πριν διαβεί το κατώφλι 
του πλήρως ανακαινισμένου 
παλιού Δικαστικού Μεγάρου 
της πόλης της  Άρτας προτί-
μησε για καλή τύχη να μπει με 
το δεξί..
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Σε θερμό κλίμα η επίσκεψη του Πρωθυπουργού 
Κυριάκου Μητσοτάκη στην Άρτα

Γράφει η
ΧΡΙΣΤΙΝΑ

ΜΠΙΖΑ

Ενημερώθηκε επισκεπτόμε-
νος τον ανακαινισμένο χώρο 
για θέματα που αφορούν τον 
Δικαστικό Κλάδο και άκουσε 
με προσοχή τους εργαζόμε-
νους αλλά και όλους τους 
εμπλεκόμενους.

Στη συνέχεια κατευθύνθηκε 
προς το Θεατράκι της Αρχαί-

ας Αμβρακίας στην πόλης της 
Άρτας όπου ενημερώθηκε 
για την πορεία του έργου, το 
οποίο ήδη άρχισε να φιλοξε-
νεί εκδηλώσεις με μεγάλο εν-
διαφέρον.

Η ωριαία χρονική απόκλιση 
στην ώρα άφιξης του Πρωθυ-
πουργού όμως επεφύλαξε και 
μία άκρως απογοητευτική 

εξέλιξη αφού δεν επισκέφτη-
κε τελικά το Δημαρχείο του 
Δήμου Αρταίων στην Περιφε-
ρική οδό όπως έγινε γνωστό 
το πρωί του Σαββάτου προσ-
διορίζοντας την ώρα άφιξης  
στην Άρτα στις 1,30 και την 
ώρα επίσκεψης στο Δημαρ-
χείο στις 2,30 μ.μ.

Προς απογοήτευση του Δη-

μάρχου, του Προέδρου του 
Δημοτικού Συμβουλίου και 
Αντιδημάρχων που ήταν σε 
αναμονή της εκεί επίσκε-
ψης του Πρωθυπουργού το 
πρόγραμμα τελικά επανήλθε 
στον αρχικό σχεδιασμό του.

Η επίσκεψη του κ. Μητσοτά-
κη ολοκληρώθηκε στην Γέ-
φυρα της Άρτας κοντά στην 

οποία βρίσκονται τα Αρδευ-
τικά Έργα. 

Κατά την επιτόπου επίσκε-
ψή του ενημερώθηκε για την 
σημασία  των συγκεκριμένων 
παρεμβάσεων και κατά πόσο 
αυτά θα συμβάλουν στην 
βελτίωση του πρωτογενούς 
τομέα στην περιοχή εξασφα-
λίζοντας επαρκείς  υδάτινους 
πόρους για τις καλλιέργειες 
και την βελτίωση του βιοτι-
κού  επιπέδου ενός σημαντι-
κού κλάδου για την Άρτα στο 
σύνολό της.

Αξίζει να αναφερθεί ότι εκεί 
ο κ. Μητσοτάκης είχε την 
ευκαιρία να ενημερωθεί και 
για τα προβλήματα στατικό-
τητας της γέφυρας δίπλα στο 
Ιστορικό Γεφύρι, τόσο από 
τον Περιφερειάρχη κ. Α. Κα-
χριμάνη αλλά και το Δήμαρχο 
Αρταίων Χ. Σιάφάκα. 

Έδειξε να συμμερίζεται τις  
ανησυχίες τους και υποσχέ-
θηκε να παρέμβει ο ίδιος 
προσωπικά προς τα αρμόδια 
Υπουργεία προκειμένου να 
δρομολογηθούν θετικές εξε-
λίξεις αναφορικά με το συ-
γκριμένο θέμα.  

Ο Δήμαρχος Αρταίων στο Συνέδριο με θέμα «Δίκτυο 
Πόλεων – Κόρινθος και αρχαίες αποικίες της»

Στο συνέδριο με 
θέμα «Δίκτυο πό-
λεων – Κόρινθος 

και αρχαίες αποικίες» 
συμμετείχε ο δήμαρχος 
Αρταίων Χριστόφορος Σι-
αφάκας, εκπροσωπώντας 
την πόλη μας η οποία ση-
ματοδοτεί την Αρχαία Αμ-
βρακία, μία από τις σημα-
ντικότερες αποικίες της 
Κορίνθου κατά τους αρ-
χαίους χρόνους. Μαζί του 
βρέθηκε και ο Αντιδήμαρ-
χος Πολιτισμού, Κώστας 
Χαρακλιάς.
Ο οικοδεσπότης – Δήμαρ-
χος Κορινθίων – κ. Νίκος 
Σταυρέλης κήρυξε την 
έναρξη του Συνεδρίου 
και στον χαιρετισμό του 
τόνισε την αξία της πολι-
τιστικής ταυτότητας των 
πόλεων που απαρτίζουν 
τις αρχαίες αποικίες της 
Κορίνθου και την ανα-
πτυξιακή προοπτική του 
δικτύου μεταξύ τους.

Στην κύρια ομιλία, ο υφυ-
πουργός Πολιτισμού και 
Αθλητισμού κ. Χρήστος 
Δήμας παρουσίασε τα 
οφέλη από την πολιτι-
στική διπλωματία και τις 
μεγάλες αναπτυξιακές 
δυνατότητες που δίνουν 
τα δίκτυα, αλλά και τις 
σταθερές βάσεις συνερ-
γασίας που θα δημιουρ-

γήσουν.
Ο κ. Σιαφάκας στην ομιλία 
του τόνισε ότι : «Η σύνδε-
ση των πόλεων Άρτας και 
Κορίνθου πέρα από την 
ανάδειξη του πλούτου της 
ιστορίας τους, επιδιώκει 

ένα βήμα προς τη δημι-
ουργία ενός κοινού μέλλο-
ντος, στο οποίο η πλούσια 
κληρονομιά και το πολιτι-
στικό πνεύμα να ανθίσουν 
και να δημιουργηθούν νέες 
ευκαιρίες ανάπτυξης και 

συνεργασίας. Μέσω αυ-
τής της σύνδεσης, εμπνέ-
ονται έργα καινοτομίας, 
αναδεικνύονται πολύτιμα 
στοιχεία που ξεπερνούν το 
χρόνο και ανοίγουν νέες 
προοπτικές για την ανθρώ-

πινη γνώση και την πολι-
τιστική κληρονομιά».

Τις υπόλοιπες πόλεις – 
αποικίες εκπροσώπησαν: 
ο Δήμαρχος Palazzolo 
Acreide κ. Salvatore Gallo 
(Σικελία Ιταλίας) , η Αντι-
δήμαρχος Fier Αλβανίας 
κ. Adela Hysenaj (Αλβα-
νία), ο Πρόεδρος Δημοτι-
κού Συμβουλίου Δήμου 
Κερκυραίων κ. Ξενοφών 
Αλαμάνος (Κέρκυρα), ο 
Δήμαρχος Λευκάδας κ. Ξε-
νοφών Βεργίνης (Λευκά-
δα) και ο Αντιδήμαρχος 
Παιδείας Ακτίου-Βόνι-
τσας κ. Άγγελος Φερεντί-
νος (Βόνιτσα).

Τέλος, πραγματοποιήθη-
κε συζήτηση-στρογγυλή 
τράπεζα, συζητήθηκαν οι 
αναπτυξιακές προοπτι-
κές της συνύπαρξης και 
της συναντίληψης των 
πόλεων και εγκρίθηκε 
από τους δημάρχους και 
τους εκπροσώπους των 
δημοτικών αρχών των 
πόλεων, το ψήφισμα για 
τη δημιουργία του Δι-
κτύου Πόλεων, που θα 
κινηθεί στους άξονες του 
πολιτισμού, της εκπαί-
δευσης, του τουρισμού 
και της ανάπτυξης.

Οι αναπτυξιακές προοπτικές της συνύπαρξης 
και της συναντίληψης
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Ο Κυριάκος Μητσοτάκης στην Άρτα

Στην Άρτα βρέθηκε 
ο Κυριάκος Μητσο-
τάκης το απόγευμα 
του Σαββάτου, 25 

Μαΐου, Η επίσκεψη πραγ-
ματοποιήθηκε στο πλαίσιο 
των περιοδειών του Πρω-
θυπουργού ενόψει των 
ευρωεκλογών της 9ης Ιου-
νίου. Ιδιαίτερα ευδιάθετος, 
ο Κυριάκος Μητσοτάκης, 
περπάτησε στο κέντρο της 
πόλης, χαιρετώντας και 
συνομιλώντας με πολίτες 
πριν κατευθυνθεί στο ανα-
κατασκευασμένο κτίριο 
των «Παλαιών Δικαστηρί-
ων» στο κέντρο της πόλης, 
συνοδευόμενος από τον 
Βουλευτή Άρτας της Νέας 
Δημοκρατίας, Γιώργο Στύ-
λιο.

Σε αυτό τον χώρο με ξεχωρι-
στή σημασία για την πόλη της 
Άρτας, ο Πρωθυπουργός  ενη-
μερώθηκε από τον Γιώργος 
Στύλιο για την προσπάθεια 
που έγινε για την επαναλει-
τουργία του. Ο Βουλευτής 
Άρτας τα τελευταία χρόνια 
με τις προσπάθειες και τον 
αγώνα του στη Βουλή πριν 
το 2019 ανέδειξε το θέμα 
και μετά τη νίκη της Νέας 
Δημοκρατίας διαδραμάτισε 
βασικό ρόλο ώστε να δημο-
πρατηθεί και να ξεκινήσει η 
εργολαβία.

Οι εργασίες που ξεκίνησαν 
το 2020 ολοκληρώθηκε πριν 
λίγες εβδομάδες. Σήμερα το 
κτίριο είναι λειτουργικό κα 
έτοιμο να καλύψει τις ανά-
γκες των Δικαστηρίων της 
Άρτας. Ανάγκες αυξημένες, 
ιδιαίτερα μετά την αναβάθ-
μιση της Άρτας σε κέντρο 
απονομής δικαιοσύνης με τον 
«Νέο Δικαστικό Χάρτη» που 
η Κυβέρνηση της Νέας Δη-
μοκρατίας ψήφισε πριν λίγες 
ημέρες.

Η επόμενη στάση του Κυριά-
κου Μητσοτάκη ήταν στο 
Μικρό Αρχαίο Θέατρο της 
Αμβρακίας, γνωστό στους 
κατοίκους της Άρτας γιατί 
βρίσκεται στο κέντρο της 
πόλης. Εκεί ξεναγήθηκε και 
ενημερώθηκε από την Ανα-
πληρώτρια προϊσταμένη της 
Εφορείας Αρχαιοτήτων Άρ-
τας και τον Περιφερειάρχη 
Ηπείρου για τις εργασίες που 
πραγματοποιούνται σε αυτό. 
Ο Γιώργος Στύλιος επεσήμα-
νε πως είναι από τα λίγα αρ-
χαία θέατρα που βρίσκονται 

Υφυπουργός ήταν ο Γιώργος 
Στύλιος και που όπως υπο-
γράμμισε ο Πρωθυπουργός 
αποτελούν βασικές υποδομές 
για την καλύτερη διαχείριση 
του νερού και την εξασφά-
λιση της βιωσιμότητας του 
πρωτογενή μας τομέα. 

Με αφορμή την επίσκεψη 
του Κυριάκου Μητσοτάκη 
στην Άρτα και την ολοκλή-
ρωσή της, ο Γιώργος Στύλιος 
δήλωσε: «Η παρουσία του 
Πρωθυπουργού στην Άρτα 
είχε ιδιαίτερο συμβολισμό. 
Δίνει τον τόνο για τη μάχη 
των ευρωεκλογών της 9ης 
Ιουνίου, όταν οι πολίτες 
θα προσέλθουν στην κάλ-
πη για να αποφασίσουν το 
μέλλον της Ελλάδας και της 
Ευρώπης. Εκεί η Νέα Δη-
μοκρατία, η μόνη δύναμη 
με πρόγραμμα και θέσεις 
αλλά και με έναν ηγέτη 
που η φωνή του ακούγεται 
στην Ευρώπη, αποτελεί τη 
μόνη επιλογή που μπορεί 
να εγγυηθεί την ισχυρή και 
ευρωπαϊκή Ελλάδα».

εντός αστικού ιστού, γεγονός 
που σχολίασε και ο Πρωθυ-
πουργός. Ενώ έγινε λόγος και 
για τις προσπάθειες ανάδει-
ξης του μνημείου και της ανά-
γκης συνέχισής τους.

Η παρουσία του Πρωθυπουρ-
γού στην πόλη της Άρτας 
ολοκληρώθηκε με μια επίσκε-
ψη στο αρδευτικό έργο κο-
ντά στο Ιστορικό Γεφύρι της 
Άρτας. Ένα έργο κόστους 2,2 
εκατ. ευρώ που αποτελείται 
από τρεις διώρυγές συνολι-

κού μήκους 3.300 μέτρων και 
που αρδεύει μια έκταση άνω 
των 18.000 στρεμμάτων στη 
Ζώνη του ΤΟΕΒ Αράχθου. 

Το έργο αποτελεί ένα από τα 
δέκα έργα, συνολικά προϋ-

πολογισμού 16.2 εκ.€, που 
χρηματοδοτούνται από το 
Υπουργείο Αγροτικής Ανά-
πτυξης και Τροφίμων στο 
Νομό της Άρτας και εκτε-
λούνται από την Περιφέρεια 
Ηπείρου. Έργα που ξεκίνη-
σαν να υλοποιούνται όταν 

Σχόλιο της ΝΕ ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Αρτας για την επίσκεψη Μητσοτάκη στην Άρτα

Ήρθε ο κ. Μη-
τσοτάκης στην 
Άρτα και, μετά 
από 5 χρόνια 

διακυβέρνησής του, 5 νε-
κρά χρόνια για την Άρτα, 
μη μπορώντας να κάνει 
αλλιώς, μιας και έργα της 
κυβέρνησής του δεν υπάρ-
χουν, αναγκαστικά επισκέ-
φθηκε τα έργα του… ΣΥΡΙ-
ΖΑ!

Πήγε στα παλιά δικαστή-
ρια, που η ανακατασκευή 

τους δρομολογήθηκε, 
χρηματοδοτήθηκε, δημο-
πρατήθηκε και συμβατο-
ποιήθηκε επί κυβέρνησης 
ΣΥΡΙΖΑ. 5 χρόνια αργότε-
ρα, ακόμα τίποτα…

Επισκέφθηκε το περα-
τωμένο τμήμα του OPEN 
MALL, το οποίο δρομολο-
γήθηκε και εντάχθηκε στο 
ΕΣΠΑ πάλι επί κυβέρνησης 
ΣΥΡΙΖΑ...

Θαύμασε το Μικρό Θέατρο 

της Αρχαίας Αμβρακίας και 
τον περιβάλλοντα χώρο, 
μετά τις εργασίες ανάδει-
ξης και προβολής ενός μνη-
μείου με ιδιαίτερη σημα-
σία για την αρχαιολογική, 
ιστορική και πολιτιστική 
κληρονομιά της πόλης της 
Άρτας. Εργασίες που και 
αυτές δρομολογήθηκαν 
και χρηματοδοτήθηκαν επί 
κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ...

Ήλθε, είδε και απήλθε, χρη-
σιμοποιώντας την άνεση 

και την ασφάλεια της Ιό-
νιας οδού, ακόμη ένα έργο 
της κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ 
που έβγαλε την περιοχή 
από την απομόνωση.

Είμαστε βέβαιοι ότι ο κ. 
Μητσοτάκης, πίσω από τα 
αυτάρεσκα χαμόγελα, τα 
γνωρίζει όλα αυτά. Όπως 
τα γνωρίζουν και οι πολί-
τες αυτού του τόπου και θα 
του τα υπενθυμίσουν στην 
κάλπη των ευρωεκλογών 
της 9ης Ιουνίου.
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Σκοπός του παρόντος 
Δελτίου Τύπου της 
παράταξής μας είναι 

να αποσαφηνίσει τη θέση 
της «Αρτινών Συνεργασία» 
σχετικά με τη μεταστέγαση 
του Νηπιαγωγείου Χαλκιά-
δων. Πάγια θέση μας ήταν 
και είναι η εύρυθμη και 
χωρίς προβλήματα καθη-
μερινότητα των δημοτών η 
οποία θα επιτυγχάνεται πά-
ντα με νόμιμες διαδικασίες. 
Ποτέ δεν είπαμε όχι στην 
μεταστέγαση του Νηπιαγω-
γείου Χαλκιάδων, επιμείνα-
με όμως αυτό να γίνει εφό-
σον ακολουθηθούν όλες οι 
νόμιμες διαδικασίες. 
Παρακάτω παραθέτουμε πε-
ρισσότερες λεπτομέρειες που 
τεκμηριώνουν τα παραπάνω:
Για την Νομιμότητα της Από-
φασης του ΔΣ, για την μετα-
στέγαση του Νηπιαγωγείου 
Χαλκιάδων
Στην συνεδρίαση του Δημο-
τικού Συμβουλίου στις 22-4-
2024, ο αρμόδιος Αντιδήμαρ-
χος Παιδείας κ.Χαρακλιάς, 
έφερε ως έκτακτο θέμα την 
μεταστέγαση του Νηπιαγω-
γείου Χαλκιάδων στο κτή-
ριο του Δημοτικού Παιδικού 
Σταθμού Χαλκιάδων.
Η παράταξη μας «Αρτινών Συ-
νεργασία» προβληματίστηκε 
με το έκτακτο του θέματος 
γιατί: α) αφορά μεταστέγαση 
από έναν χώρο που είναι μέσα 
στον ιστό του χωριού- στο κέ-
ντρο του- σε έναν άλλον χώρο 
που βρίσκεται έξω από το χω-
ριό,  με όλες τις αντικειμενικές 
δυσκολίες μετακίνησης που 
συνοδεύουν αυτή τη μεταστέ-
γαση β) δεν υπήρχε απόφαση 
ακαταλληλότητας από την 
Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου 
Αρταίων για το υφιστάμενο 
κτήριο του Νηπιαγωγείου και 
γ) Δεν υπήρχε σύμφωνη γνώ-
μη του Τοπικού Συμβουλίου 
Χαλκιάδων. Για όλους τους 
παραπάνω λόγους θεωρήσα-
με ότι το συγκεκριμένο θέμα 
που αφορά παιδιά είναι πολύ 
σημαντικό για να αντιμετω-
πιστεί ως έκτακτο και να λη-
φθούν βιαστικές αποφάσεις 
χωρίς να έχει πριν το ΔΣ κα-
μία σχετική ενημέρωση. Για 
το λόγο αυτόν και ψηφίσαμε 
«Παρών» στην συγκεκριμένη 
απόφαση. Ωστόσο η απόφαση 
του ΔΣ λήφθηκε, αφού ψηφί-
στηκε από την Δημοτική Αρχή.
Στην επόμενη συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου τις 
26-4-2024, ζητήσαμε με αίτη-
σή μας από τον Πρόεδρο του 
Δημοτικού Συμβούλου κ. Πα-
τήλα -κοινοποιούμενη στον 
κ. Δήμαρχο και στον αρμόδιο 
κ. Αντιδήμαρχο Παιδείας- να 
ανακαλέσουν την σχετική υπ’ 
αρ. 92/2024 απόφασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου του 
Δήμου Αρταίων, διότι δεν λή-
φθηκε νόμιμα και να γίνουν 
όλες οι διαδικασίες ακολου-
θώντας τη σωστή και νόμιμη 
οδό, διότι:
Δεν εξετάσθηκε η δυνατότητα 
της μεταστέγασης του Νηπια-
γωγείου Χαλκιάδων από την 
αρμόδια Επιτροπή Καταλλη-
λότητας  (σχετική νομοθεσία 
παρ. 4 του άρθρου 94, του 

«Αρτινών Συνεργασία» : Αλήθειες και ψέματα για 
την μεταστέγαση του Νηπιαγωγείου Χαλκιάδων

Το ότι τελευταία 
πολλά χρόνια 
μπαίνει όλο και πιο 
βαριά ταφόπλακα 

στον δημόσιο χαρακτήρα 
του Εθνικού Συστήματος 
Υγείας, είναι σε όλους τους 
Έλληνες γνωστό, καθώς το 
βιώνουν καθημερινά στο 
πετσί τους.
Ότι τα περισσότερα  δημόσια 
νοσοκομεία και ιδιαιτέρως τα 
επαρχιακά αντιμετωπίζουν 
τεράστια υποστελέχωση, σε 
ιατρονοσηλευτικό προσωπι-
κό, είναι επίσης γνωστό εδώ 
και χρόνια.
Όμως αυτά που συμβαίνουν 
στο νοσοκομείο της Πρέ-
βεζας, νομίζω δύσκολα θα 
βρουν προηγούμενο.

Δεν αναφέρομαι βεβαίως στα 
σοβαρά προβλήματα των 
κτιριακών εγκαταστάσεων, 
για τα οποία έχουμε πολλές 
φορές αναφερθεί.
 Άλλωστε, το τελευταίο δι-
άστημα, είτε με δημόσιες 
δαπάνες είτε με δωρεές ιδι-
ωτών επιχειρούνται κάποια 
μπαλώματα για να αντιμε-
τωπιστούν οι τριτοκοσμικές 

συνθήκες..

Ούτε βεβαίως αναφέρομαι 
στις ελλείψεις, κυρίως σε για-
τρούς, που αντιμετωπίζουν 
κλινικές «πρώτης γραμμής» 
καθώς κι αυτό το έχουμε επα-
νηλλειμένα σχολιάσει ..

Αναφέρομαι στα όσα δη-
μόσια αναγνωρίστηκαν τις 
τελευταίες ημέρες από τον 
Πρόεδρο των εργαζόμενων 
και από την Πρόεδρο του επι-
στημονικού συμβουλίου του 
νοσοκομείου.

Τι είπαν με απλά λόγια οι δύο 
γιατροί:

Ότι η λειτουργία της ιατρικής 
υπηρεσίας του νοσοκομείου 
Πρέβεζας είναι πλέον επι-
σφαλής και  ότι οι ασθενείς 
πολύ δύσκολα μπορούν να 
τύχουν της απαραίτητης ια-
τρικής φροντίδας, όταν θα 
την έχουν ανάγκη. 

Κι αυτή την άκρως ανησυ-
χητική διαπίστωση, την δι-
καιολόγησαν επαρκώς με 
συγκεκριμένα παραδείγματα 
τα οποία και παρέθεσαν λε-
πτομερώς.

Αναφέρω ενδεικτικά:

1.Το νοσοκομείο έχει μόνο 
έναν ορθοπεδικό, με ότι αυτό 
σημαίνει. 

2. Στο νοσοκομείο υπάρχει 
επίσης μόνο ένας μόνιμος 
χειρουργός και άλλοι δύο συ-
νταξιούχοι που έρχονται “με 
μπλοκάκια”, επιλέγουν τις 
εφημερίες τους. 

3. Αποτέλεσμα των παραπά-
νω είναι οι 2 κλινικές,  τον 
μήνα που διανύουμε, να μέ-
νουν χωρίς εφημερεύοντα 
γιατρό για 12 περίπου μέρες 
η χειρουργική και για πάνω 
από 20 μέρες η ορθοπεδική.

4. Οι αναισθησιολόγοι είναι 
οριακά, δουλεύουν με 10 
εφημερίες το μήνα και δεν 
μπορούν ούτε να ξεκουρα-
στούν.

5. Δεν υπάρχει πρόγραμμα 
εφημερίας, καθώς αυτό βγαί-
νει μέρα με τη μέρα, ενώ οι 
συνθήκες υπερεφημέρευ-
σης του προσωπικού και τα 
“εντέλλεσθε” της Διοίκησης 
προς τους γιατρούς, εγκυ-
μονούν σοβαρούς κινδύνους  
για τους ίδιους και για τους 
ασθενείς τους

 6. Πολύ σημαντικό επίσης 
είναι το γεγονός ότι το 40% 
των εργαζομένων στο νοσο-
κομείο Πρέβεζας αποτελεί-
ται από συμβασιούχους, των 
οποίων οι συμβάσεις λήγουν 
τέλος του έτους.

Και διερωτάται κάθε καλόπι-
στος πολίτης.

Τι άλλο άραγε πρέπει να συμ-
βεί για να ιδρώσει το αυτί 
των αρμοδίων και των τοπι-
κών φορέων;;

-Η Κυβέρνηση και ο Υπουργός 
Υγείας τα βρίσκουν όλα κα-
λώς καμωμένα στο χώρο της 
υγείας και θέτουν ως προτε-
ραιότητα τα απογευματινά 
ιατρεία, την είσοδο ιδιωτών 
στα δημόσια νοσοκομεία κοκ

-Η Διοίκηση του Νοσοκομεί-
ου κατανοεί τα προβλήματα 
και συμπάσχει, όμως είναι 
ανήμπορη να αντιδράσει και 
ρίχνει το μπαλάκι των ευθυ-
νών “προς τα πάνω”…

Βέβαια θα μπορούσε κά-
ποιος να επισημάνει στον κ. 
Σκανδάλη ότι υπάρχει και ο 
δρόμος της παραίτησης, όταν 
διαπιστώνει ότι η δομή την 
οποία διοικεί βουλιάζει υπό 
το βάρος των προβλημάτων.

Όμως που τέτοια πολιτική 
ευθιξία!!!!

-Ο κυβερνητικός Βουλευτής 
επιδιώκει συναντήσεις με την 
πολιτική ηγεσία και ανακοι-
νώνει την προκήρυξη θέσεων 
για  γιατρούς.
 Όμως, όπως του έχω εξηγή-
σει και προσωπικά, με τέτοιες 
εξοντωτικές και επικίνδυνες 
συνθήκες εργασίας στο νοσο-
κομείο μας, ποιος γιατρός θα  
επιλέξει να διοριστεί σ’ αυτό.
Κατά τη γνώμη πολλών, το 
νοσοκομείο Πρέβεζας έχει 
πάψει προ πολλού να είναι 
ελκυστικό για τους γιατρούς, 
ακόμη και για τους ειδικευό-
μενους.

– Ο Βουλευτής του ΣΥΡΙ-
ΖΑ-ΠΣ, με τις συχνές κοι-
νοβουλευτικές του πα-
ρεμβάσεις, επιχειρεί να 
αναδείξει την τραγική κατά-
σταση, όμως κανείς δεν ξεχνά 
ότι τα ίδια προβλήματα αντι-
μετώπιζε το νοσοκομείο και 
στη δικιά τους διακυβέρνηση.

-Η Περιφέρεια Ηπείρου θε-
ωρεί ότι έχει κάνει το χρέος 
της με τα χρήματα που έδω-

σε πριν 2 χρόνια γι επισκευές 
στο κτίριο, οι οποίες ακόμη 
δεν έχουν ξεκινήσει.

– Και ο Δήμος Πρέβεζας δε 
φαίνεται να έχει στις προτε-
ραιότητές του τα ζητήματα 
υγείας, παραγνωρίζοντας 
βέβαια  ότι μια περιοχή που 
δεν έχει ασφαλείς υποδομές 
υγείας δεν μπορεί να είναι 
ελκυστικός τουριστικός προ-
ορισμός, όπως θέλουν να πα-
ρουσιάσουν την Πρέβεζα.

Προτιμούν ως φαίνεται τις 
δημόσιες σχέσεις, τα μνημεία 
και τις προτομές…

Και τι απομένει;;

Κατά τη γνώμη μου, αντί να 
καταφεύγουμε στις αναφο-
ρές και στις καταγγελίες στα 
social media ως τη μόνη λύση, 
θα πρότεινα έναν ακόμη δρό-
μο δοκιμασμένο!!
Η κοινωνία να αναλάβει πρω-
τοβουλίες και να διεκδικήσει 
ΕΔΩ & ΤΩΡΑ λύσεις στα οξυ-
μένα προβλήματα του νο-
σοκομείου και των Κέντρων 
Υγείας .
Και οι πολίτες μπορούν και 
πρέπει παράλληλα να δώ-
σουν ένα ηχηρό μήνυμα στις 
επικείμενες Ευρωεκλογές, 
απαιτώντας αλλαγή πολιτι-
κής στο χώρο της υγείας, στή-
ριξη του ΕΣΥ και κίνητρα για 
την προσέλκυση γιατρών στα 
δημόσια νοσοκομεία. 
ΥΓ. Τα όσα δραματικά συμ-
βαίνουν στο νοσοκομείο  
Πρέβεζας, θα μπορούσαν 
να συμβούν, αν δεν συμβαί-
νουν κιόλας, στο νοσοκομείο 
Λευκάδας, Άρτας, Φιλιατών 
κοκ…

Ν.3852/ΦΕΚ 87 Α ́/2010, άρ-
θρο 18 του Ν.3467/ΦΕΚ 128- 
Α ́/2006,  Υ.Α. 37237/ΣΤ1/
ΦΕΚ 635,Β’/2007) και δεν 
προσκομίσθηκε στο Δημοτικό 
Συμβούλιο το σχετικό Πόρι-
σμα Καταλληλότητας.
Δεν εξετάσθηκε από την αρμό-
δια Τεχνική Υπηρεσία του Δή-
μου Αρταίων, το υφιστάμενο 
κτήριο και δεν προσκομίσθη-
κε στο Δημοτικό Συμβούλιο, 
η σχετική έκθεση ακαταλ-
ληλότητας, σύμφωνα και με 
το αρ.πρωτ.2509/11-4-2024 
σχετικό έγγραφο της Δ/νσης 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 
Άρτας.
Δεν προσκομίστηκε στο Δη-
μοτικό Συμβούλιο η σχετι-
κή απόφαση από το τοπικό 
συμβούλιο Χαλκιάδων, ώστε 
να γνωρίζουμε το περιεχόμε-
νο της και κατ’ επέκταση την 
βούληση των δημοτών του, 
για την μεταστέγαση του Νη-
πιαγωγείου Χαλκιάδων.
 Από την στιγμή, που ο πρό-
εδρος του ΔΣ κ.Πατήλας,  ως 
όφειλε, δεν διασφάλισε την 
νομιμότητα της απόφασης 
του ΔΣ, καταθέσαμε προσφυ-
γή στην Αποκεντρωμένη Διοί-

κηση Ηπείρου-Δυτ.Μακεδονί-
ας, κατά της υπ’ αρ. 92/2024 
απόφασης του δημοτικού 
συμβουλίου του Δήμου Αρ-
ταίων, με θέμα «Μεταστέγα-
ση Νηπιαγωγείου Χαλκιάδων 
στο κτήριο του Παιδικού 
Σταθμού Χαλκιάδων» και ζη-
τάμε την ακύρωσή της, διότι 
δεν λήφθηκε νόμιμα. Και δι-
ευκρινίζουμε για μια φορά 
ακόμη ότι δεν ζητήσαμε την 
ακύρωση της μεταστέγασης, 
αλλά την ακύρωση μιας από-
φασης που πάρθηκε χωρίς να 
ακολουθήσουν οι αρμόδιοι 
αντιδήμαρχοι κ.Χαρακλιάς 
και κα.Τσώλα, τις νόμιμες δι-
αδικασίες.
Για τη σκοπιμότητα της από-
φασης του ΔΣ, για την μετα-
στέγαση του Νηπιαγωγείου 
Χαλκιάδων
Ωστόσο προβληματιζόμαστε 
και για την σκοπιμότητα μιας 
τόσο βιαστικής απόφασης και 
θέλουμε να μοιραστούμε τις 
σκέψεις και τις απορίες μας. 
Γιατί τόσα χρόνια οι Αντι-
δήμαρχοι Παιδείας κ.κ. Σι-
αφάκας, Χαρακλιάς και Ευ-
αγγέλου, ως αρμόδιοι και 
υπεύθυνοι και για την κατά-

σταση των σχολείων και την 
συντήρησή τους, δεν έθεσαν 
ποτέ θέμα για την ακαταλ-
ληλότητα του Νηπιαγωγείου 
Χαλκιάδων και δεν ζήτησαν 
ποτέ την μεταστέγαση του; 
Το πρόβλημα παρουσιάστηκε 
τώρα; Ή μήπως η μεταστέ-
γαση εξυπηρετεί άλλους σκο-
πούς;
Το υπάρχον Νηπιαγωγείο εί-
ναι μέσα στον ιστό του χω-
ριού και ο παιδικός σταθμός 
βρίσκεται εκτός οικισμού, σε 
μια απόσταση μεταξύ τους 
1.800 μέτρων. Θα ταλαιπωρή-
σουμε 17 νήπια και τις οικογέ-
νειες τους, μιας και η εν λόγω 
μεταστέγαση θα έχει αντικει-
μενικές δυσκολίες μετακίνη-
σης των νηπίων;
Γιατί δεν ανησυχεί την Δημο-
τική Αρχή, το γεγονός ότι ο 
παιδικός σταθμός που κατα-
σκευάστηκε για να εξυπηρε-
τήσει 30 παιδιά από τα χωριά 
της ΔΕ Φιλοθέης, τώρα έχει 
2-3 παιδάκια; Μήπως η μετα-
κίνηση του Νηπιαγωγείου θέ-
λει να καλύψει αυτό το κενό 
και σιγά σιγά να κλείσει ο Παι-
δικός Σταθμός της περιοχής;
Αναφέρουμε ότι επί θητείας 

μας κάναμε ενεργειακή ανα-
βάθμιση και τοποθέτηση ελα-
στικού τάπητα στο προαύλιο 
του Δημοτικού Σχολείου Χαλ-
κιάδων και στο προεκλογικό 
μας πρόγραμμα, ήταν και η 
βελτίωση και ο εκσυγχρονι-
σμός των εγκαταστάσεων και 
του Νηπιαγωγείου Χαλκιά-
δων.
Γιατί η Δημοτική Αρχή δεν 
επισκευάζει και δεν βελτιώνει 
τις εγκαταστάσεις του Νηπι-
αγωγείου Χαλκιάδων, μέσα 
στο καλοκαίρι και το Σεπτέμ-
βριο να είναι έτοιμο και να 
λειτουργήσει στον ίδιο χώρο; 
Και εάν χρειαστεί περισσότε-
ρος χρόνος για την επισκευή 
του, ας γίνει η προσωρινή με-
τακίνηση του για μία σχολική 
χρονιά.
Θεωρούμε ότι είναι εύλογα 
τα παραπάνω ερωτήματα 
και οι προβληματισμοί μας 
και θα θέλαμε συγκεκριμένες 
απαντήσεις από τον Δήμαρχο 
κ.Σιαφάκα, τον Αντιδήμαρ-
χο Παιδείας κ.Χαρακλιά, την 
Αντιδήμαρχο Φιλοθέης κα. 
Τσώλα και τον Πρόεδρο του 
ΔΣ κ. Πατήλα, σχετικά με την 
σκοπιμότητα και την νομιμό-

τητα της Απόφασης του ΔΣ 
για την μεταστέγαση του Νη-
πιαγωγείου Χαλκιάδων στον 
Παιδικό Σταθμό Χαλκιάδων. 
Η Δημοτική Αρχή δεν είναι 
η μόνη που έχει ευαισθησί-
ες, όλοι μεγαλώσαμε παιδιά, 
όλοι θέλουμε τα παιδιά μας 
να είναι μέσα σε ασφαλές και 
όμορφο περιβάλλον στο σχο-
λείο τους. Η Δημοτική Αρχή 
αποφασίζει και διοικεί τον 
Δήμο, αλλά εμείς, ως αντιπολί-
τευση, αλλά και με τις γνώσεις 
μας ως προηγούμενη Δημοτι-
κή Αρχή, είμαστε πάντα στη 
διάθεσή της για το καλό της 
Άρτας και των Αρτινών.
Θα πρέπει να αντιληφθεί ο 
νέος Δήμαρχος κ. Σιαφάκας 
και οι Αντιδήμαρχοι του, ότι 
είναι θεσμική υποχρέωσή 
τους να απαντούν στις ερω-
τήσεις της αντιπολίτευσης. 
Όπως λένε θέλουν να ακού-
νε την γνώμη των πολιτών, 
θα πρέπει να ακούνε και την 
γνώμη της αντιπολίτευσης, 
που εκπροσωπεί Αρτινούς 
πολίτες.

Το Νοσοκομείο Πρέβεζας εκπέμπει SOS! Οι γιατροί 
καταγγέλλουν εξοντωτικές συνθήκες εργασίας!!!

Άρθρο του 
Βασίλη

Ιωάννου



Για το Νομοσχέδιο του 
Υπουργείου Ανάπτυ-
ξης που εισάγει ρυθμί-

σεις για την καλύτερη προ-
στασία των καταναλωτών 
και τη στήριξη των επιχει-
ρήσεων, μίλησε ο Γιώργος 
Στύλιος στην Ολομέλεια 
του Κοινοβουλίου. 

Ο Βουλευτής Άρτας της ΝΔ 
ξεκίνησε με μια αναφορά 
στην πρωτοβουλία του Κυ-
ριάκου Μητσοτάκη, να απευ-
θύνει επιστολή στην Πρόεδρο 
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής 
Ούρσουλα φον Ντερ Λάιεν. 
Μια συμβολική πράξη, όπως 
την χαρακτήρισε ο κ. Στύλι-
ος, με την οποία ο Έλληνας 
Πρωθυπουργός ζητά από την 
Ευρώπη να αναλάβει δράση 
απέναντι στην ακρίβεια και 
την αισχροκέρδεια.

Πρωτοβουλία που αποδει-
κνύει ότι η Κυβέρνηση της 
Νέας Δημοκρατίας αναγνω-
ρίζει το πρόβλημα της ακρί-
βειας, το μελετά και, παίρνει 
πρωτοβουλίες για την αντι-
μετώπισή του. Εξαντλώντας 
όλα τα εργαλεία που έχει στη 
διάθεσή της και συγκρουό-
μενη με ολιγοπώλια και τις 
στρεβλώσεις της Αγοράς.

Ο κ. Στύλιος επικεντρώθηκε 
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Ο Γιώργος Στύλιος στη Βουλή για το Νομοσχέδιο του Υπουργείου 
Ανάπτυξης για την προστασία των καταναλωτών

στα δράσεις της Κυβέρνησης 
όπως: οι 45.000 έλεγχοι της 
ΔΙΜΕΑ μέχρι σήμερα, το «κα-
λάθι του νοικοκυριού», και οι 
νομοθετικές πρωτοβουλίες 
για τη μείωση του περιθωρί-
ου μεικτού κέρδους, ήδη απο-
δίδουν.

Τόνισε, ωστόσο, πως απαι-
τούνται και κεντρικές, πανευ-
ρωπαϊκές λύσεις για την αντι-
μετώπιση της ακρίβειας και 
της διεθνούς πληθωριστικής 
κρίσης. Δράσεις που μόνο η 
Ευρώπη μπορεί να αναλάβει. 
Γεγονός που υπογράμμισε 
και ο Κυριάκος Μητσοτάκης 
με την επιστολή του.
Κλείνοντας την ομιλία του ο 
Βουλευτής Άρτας, σημείωσε 
πως: «τα μέτρα που λαμβάνο-
νται χρειάζονται χρόνο για να 
αποδώσουν», συμπληρώνο-
ντας ότι: «η πραγματική λύση 
στην αύξηση των εισοδημά-
των και της απασχόλησης. 
Και εκεί η Κυβέρνηση, με τις 
διαδοχικές αυξήσεις του βα-
σικού μισθού στον ιδιωτικό 
τομέα, την αύξηση για πρώ-
τη φορά μετά από 15 χρόνια 
των μισθών στο Δημόσιο και 
η ενίσχυση των συντάξεων, 
έχει δώσει σαφές δείγμα της 
πολιτικής της».

στις ρυθμίσεις του νομοσχε-
δίου του Υπουργείου Ανά-
πτυξης, που ενισχύουν τις 
δράσεις για την αντιμετώ-
πιση της ακρίβειας. Ειδικό-
τερα, αυτές που εγγυώνται 
τη στελέχωση της ΔΙΜΕΑ 

(Διυπηρεσιακής Μονάδας 
Ελέγχου Αγοράς) με έμπειρο 
προσωπικό, καθώς και σε αυ-
τές που δίνουν τέλος σε αθέ-
μιτες πρακτικές, αυξάνοντας 
το χρονικό διάστημα από το 
οποίο υπολογίζεται η μείωση 

της τιμής ενός προϊόντος. Μια 
ρύθμιση που στοχεύει πρα-
κτικές που καταστρατηγούν 
τις αρχές του ανταγωνισμού 
και της ελεύθερης αγοράς.

Πρόσθεσε δε, πως η προστα-

σία των καταναλωτών είναι 
ταυτόσημη με την ορθή λει-
τουργία της Αγοράς και για 
αυτό τον λόγο η Κυβέρνηση 
εμπλουτίζει και επικαιροποι-
εί συνεχώς τα εργαλεία που 
έχει στη διάθεσή της. Μάλι-

Ό. Γεροβασίλη: Στις ευρωεκλογές ο κ. Μητσοτάκης 
αγωνιά για την κυβερνητική του σταθερότητα 

Στη συζήτηση για τις 
επερχόμενες ευρωε-
κλογές η Αντιπρόε-

δρος της ΒτΕ διερωτήθη-
κε ποιο είναι το σκεπτικό 
πίσω από την επιλογή του 
κ. Μητσοτάκη, αντί της 
ατζέντας των ευρωεκλο-
γών να προτάξει την κυ-
βερνητική σταθερότητα 
συσχετίζοντάς την με την 
εκλογική νίκη της Νέας Δη-
μοκρατίας:
«Σε μία πολύ κρίσιμη περίο-
δο και για τη χώρα μας αλλά 
και για την ευρύτερη περιοχή, 
που η ανάφλεξη είναι έντονη 
με ένα πόλεμο στην Ουκρανία 
και φυσικά στη Μέση Ανατο-
λή και βεβαίως με τη γενο-
κτονία στην Παλαιστίνη εν 
εξελίξει, αλλά και την ένταση 
των κοινωνικών ανισοτήτων 
την άνοδο της ακροδεξιάς, το 
μέλλον και το ρόλο της Ε.Ε. 
κ.ό.κ. ό,τι δηλαδή συνθέτει -ή 
θα έπρεπε να συνθέτει- την 
ατζέντα των ευρωεκλογών,  
όλα αυτά παραγκωνίζονται 
από την επιλογή Μητσοτάκη 
να θέσει θέμα σταθερότητας» 
είπε χαρακτηριστικά και συ-
νέχισε: « Προφανώς επιζη-
τεί την μεγαλύτερη δυνατή 
συσπείρωση, όμως για ποιο 
λόγο εφόσον είναι λιγότερο 
από ένας χρόνος όπου έδρε-
ψε εκλογική νίκη της τάξης 

του 41%». «Προφανές είναι» 
συμπλήρωσε η κ. Γεροβασίλη 
ότι εφόσον ο ίδιος ο πρωθυ-
πουργός επιλέγει να δώσει 
στις ευρωεκλογές χαρακτή-
ρα εθνικής κάλπης «για εμάς 
προφανώς το 33% της ΝΔ θα 
θεωρηθεί ήττα και μάλιστα 
μεγάλη»!   
Αναφορικά με τον πήχη που 
έχει θέσει ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ η βου-
λευτής Άρτας είπε: «Ο δικός 
μας στόχος είναι η αύξηση 
των ποσοστών μας, πάνω 
από την τρέχουσα δημοσκο-
πική καταγραφή και να μει-
ωθεί η ψαλίδα, πράγμα που 
θα επηρεάσει την αλαζονική 
διακυβέρνηση της ΝΔ και θα 
αποτελέσει “μαγιά” για τις 
εθνικές εκλογές» ενώ απα-
ντώντας σε σχετική ερώτη-
ση περί αμφισβήτησης της 
ηγεσίας σε περίπτωση μη 
ικανοποιητικής εκλογικής 
επίδοσης, επισήμανε ότι το 
θέμα της ηγεσίας του κόμ-
ματος έκλεισε στο τελευταίο 
Συνέδριο και έκτοτε το κόμμα 
βηματίζει συντεταγμένα.  

Ερωτηθείσα στη συνέχεια 
για το προφίλ του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ 
και τη θέση του στο πολιτικό 
σκηνικό, η Ό. Γεροβασίλη ξε-
καθάρισε με αναφορά της στο 
πρόσφατο Συνέδριο τα εξής:  
«O ΣΥΡΙΖΑ έχει καθορίσει τη 

φύση του – το ποια κοινωνι-
κά κομμάτια εκφράζει και με 
ποιο τρόπο πορεύεται- στο 
πρόσφατο συνέδριό μας όπου 
επαναλάβαμε τη θέση μας ότι 
ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ απευθύνεται και 
εκφράζει το χώρο από την κε-
ντροαριστερά μέχρι την αρι-
στερά. Αυτό λοιπόν αποτελεί 
καταστατική μας δέσμευση 
και βεβαίως απηχείται στη 
χάραξη πολιτικής και τις 
προτάσεις μας. Προσφάτως, 
για παράδειγμα, καταθέσαμε 

σ/ν για το φορολογικό σύ-
στημα και την ακρίβεια το 
οποίο διατρέχεται από σα-
φώς διαφορετική ιδεολογική 
προσέγγιση από εκείνη της 
ΝΔ.  Ιδεολογικός πυρήνας της 
τελευταίας άλλωστε είναι η 
ελεύθερη αγορά (ως συνώνυ-
μο της ανεξέλεγκτης αγοράς) 
και η συγκέντρωση κεφαλαί-
ου στους λίγους εις βάρος των 
πολλών που προσπαθούν να 
επιβιώσουν περιμένοντας να 
λάβουν όταν θα αναπτυχθεί η 

χώρα… Είμαστε δύο διαφορε-
τικοί κόσμοι λοιπόν».  
Σχετικά με την προοπτική 
ανασύνθεσης του προοδευ-
τικού χώρου, η Ό. Γεροβασί-
λη είπε: «Οι προγραμματικές 
συγκλίσεις είναι εφικτές και 
επιθυμητές.  Θέσεις του ΣΥ-
ΡΙΖΑ-ΠΣ συναντώνται με 
ανάλογες του ΠΑΣΟΚ και της 
Νέας Αριστεράς και αυτό έχει 
μία λογική ερμηνεία. Αυτή τη 
στιγμή βρισκόμαστε όμως 
μπροστά από την κάλπη. Η 

άνοδος των ποσοστών του 
ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ θα είναι και το 
έναυσμα για την εμφάνιση 
στην ελληνική κοινωνία της 
προοδευτικής εναλλακτικής  
για τις επόμενες εθνικές εκλο-
γές».
Για την άνοδο της ακροδεξιάς, 
τέλος, και για τις ευθύνες της 
Ε.Ε αλλά και τις εξισορροπη-
τικές ταχυδακτυλουργίες κυ-
βέρνησης Μητσοτάκη ανέφε-
ρε τα εξής: «Οι πολιτικές που 
εκτρέφουν την ακροδεξιά 
είναι αυτές που δημιουργούν 
και εντείνουν τις κοινωνικές 
ανισότητες. Η Ευρώπη είναι 
δεδομένο ότι φάνηκε κατώ-
τερη των περιστάσεων και 
δεν τις αντιμετώπισε για σει-
ρά ετών. Αλλά και στη χώρα 
μας, η Νέα Δημοκρατία -πέ-
ραν των πολιτικών της που 
διεύρυναν τις κοινωνικές 
ανισότητες-  έχοντας απορ-
ροφήσει πολιτικούς και πο-
λιτικές ακροδεξιάς ρητορικής 
προσπαθεί να κρατάει ισορ-
ροπίες είτε με φωτογραφή-
σεις του ΠΘ στον Έβρο είτε με 
την εθνικά επιζήμια αδράνεια 
στο θέμα της συμφωνίας των 
Πρεσπών είτε τέλος με μία 
πολυγλωσσία που ποικίλει 
από την ‘εθνική μειοδοσία 
του Τσίπρα’ μέχρι την ‘ανά-
γκη τήρησης της Συμφωνίας 
από τη Β. Μακεδονία’».
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H ενωτική πρωτοβουλία μηχανικών για τις εκλογές του ΤΕΕ

Οι εκλογές μας τέ-
λειωσαν, η επιλογή 
των Μηχανικών της 

Ηπείρου και της Λευκάδας 
αποτυπώθηκε στις 7 κάλ-
πες του Περιφερειακού μας 
τμήματος και διαμόρφωσε 
τη νέα σύνθεση της 60με-
λούς Αντιπροσωπείας του 
ΤΕΕ Ηπείρου για τα επόμε-
να 4 χρόνια.

Η περιοχή μας, η Άρτα, θα εκ-
προσωπηθεί με 10 συνολικά 
συναδέλφους.

Η παράταξή μας, με ποσοστό 
της τάξης του 30%, εξέλεξε 3 
μέλη στην Αντιπροσωπεία, το 
ίδιο και η ΔΚΜ, 2 συνάδελφοι 
εκλέχτηκαν από το ψηφο-
δέλτιο της ΔΕΣΜΗ, 1 από το 
ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΟ ΜΕΤΩΠΟ και 1 
από την ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΟΝΙ-
ΚΗ.
Η ΕΝΩΤΙΚΗ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ 
ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ ΗΠΕΙΡΟΥ – 
ΛΕΥΚΑΔΑΣ συγχαίρει όλους 
τους συναδέλφους που στε-
λέχωσαν τα ψηφοδέλτια για 
την προσπάθειά τους και 
εύχεται καλή κι αποτελεσμα-
τική δουλειά, γόνιμη, ουσια-
στική και δημιουργική θητεία 
σε όλες και όλους τους εκλεγ-
μένους.
Απόλυτη πλειοψηφία δεν 
προέκυψε από τις εκλογές 
της 19ης Μαΐου για καμιά 
παράταξη, έτσι η νέα διοί-

Οι άνθρωποι της ΕΝΩΤΙΚΗΣ 
ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ ΜΗΧΑΝΙ-
ΚΩΝ δώσαμε μια όμορφη και 
δύσκολη εκλογική μάχη. Σε 
ένα πολιτικό περιβάλλον ιδι-
αίτερα δυσχερές για προσπά-
θειες αυτόνομων παρατάξε-
ων με καθαρά προοδευτικό 
πρόσημο, φλερτάραμε, στο 
ξεκίνημα της προεκλογικής 
περιόδου, με την εξάχνωση. 
Αναπόφευκτα συμπιεστήκα-
με, το τέλος όμως της προ-
σπάθειάς μας, μας βρήκε να 
διατηρούμε συνολικά στην 
Ήπειρο και τη Λευκάδα μια 
κρίσιμη μάζα, της τάξης του 
12%, από τα μεγαλύτερα, αν 
όχι το μεγαλύτερο ποσοστό 
πανελληνίως μεταξύ περιφε-
ρειακών παρατάξεων με τα 
δικά μας χαρακτηριστικά.
Ευχαριστούμε από καρδιάς 
μία προς μία, έναν προς έναν, 
όλες και όλους που μας εμπι-
στεύθηκαν και στήριξαν 
με την ψήφο τους την προ-
σπάθεια που κάνουμε για 
ένα ισχυρό και προοδευτικό 
ΤΕΕ/ΤΗ, χωρίς κομματικές 
εξαρτήσεις, που διεκδικεί 
αποφασιστικά, παρεμβαίνει 
αποτελεσματικά, στέκεται 
επί της ουσίας, κι όχι στα 
λόγια, στο πλευρό των Μη-
χανικών και της τοπικής μας 
Κοινωνίας.

Άρτα 23.05.2024
Για την ΕΝΩΤΙΚΗ ΠΡΩΤΟ-
ΒΟΥΛΙΑ ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ
Γιώργος Παππάς
Χημικός Μηχανικός

καταγγελτικό λόγο και από-
σειση ευθυνών διοίκησης.
Ο στόχος μας, προεκλογικά 
και μετεκλογικά, παραμένει 
ίδιος και καθαρός.
Με πολλή, στοχευμένη και ου-

σιαστική δουλειά, συστημα-
τική επαφή με τη βάση, συν-
θετική λογική και συμμαχίες 
στη βάση προγραμματικών 
συγκλίσεων, να ισχυροποι-
ηθούν η αυτονομία, ο ρόλος, 

κηση του TEE Ηπείρου θα 
προκύψει -για μια ακόμη 
φορά- μετά από κύκλο δια-
παραταξιακών συζητήσεων.

Απ’ αυτό το τραπέζι η ΕΝΩ-

ΤΙΚΗ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ ΜΗΧΑ-
ΝΙΚΩΝ δεν θα απέχει, καθώς 
για εμάς η συμμετοχή μας 
στις εκλογές και τη ζωή γενι-
κά του Τεχνικού Επιμελητή-
ριου δεν περιορίζεται μόνο σε 

οι δράσεις και η παρέμβαση 
του ΤΕΕ Ηπείρου στο τοπικό 
γίγνεσθαι και στην εργασια-
κή καθημερινότητα των συ-
ναδέλφων. Κι ο επιστημονι-

κός μας φορέας να αναλάβει 
πρωτοβουλίες και να παίξει 
καθοριστικό ρόλο στη δίκαιη 
και ισόρροπη αναπτυξιακή 
προοπτική της περιοχής μας.

Ευχαριστήριο μήνυμα υποψηφίων Δημοκρατικής 
Ενωτικής Συνεργασίας Μηχανικών (Δ.Ε.Σ.ΜΗ) Άρτας.

Θέλουμε από καρ-
διάς να ευχαρι-
στήσουμε όλους 
τους συναδέλ-

φους Μηχανικούς που στή-
ριξαν την παράταξη μας 
στις εκλογές του ΤΕΕ της 
19ης Μαΐου 2024. Η προ-
σπάθεια μας, είναι προ-
σπάθεια μιας ομάδας επτά 
συναδέλφων που έδωσαν 
τον αγώνα αυτό με επιμε-
λητηριακά κριτήρια και 
στόχο το ΤΕΕ να επανα-
προσδιορίσει το ρόλο του 
απέναντι στο μηχανικό και 
την κοινωνία.  

Το πολύ καλό αποτέλεσμα, 
που μεταφράζεται σε αύξη-
ση του ποσοστού μας στην 
Άρτα κατά 40% σε σχέση 
με τις εκλογές του 2019, 
κάνοντας μας τη μόνη πα-
ράταξη που αύξησε σε τέ-
τοιο βαθμό τη δύναμη της, 
δικαιώνει τον αγώνα μας.

Με τη δική σας στήριξη 
δυναμώνουμε τη φωνή 
μας και συνεχίζουμε την 
προσπάθεια μάς ώστε οι 
θέσεις και οι προτάσεις 
που εκφράσαμε και κατα-

θέσαμε πριν τις εκλογές 
να αποτελέσουν τον οδηγό 
για τις δράσεις  των νέων 
διοικητικών οργάνων του 
ΤΕΕ Ηπείρου.

Συνάδελφοι, σας ευχαρι-
στούμε! 

Δ.Ε.Σ.ΜΗ Αρτας 

Θανάσης Αυδίκος,  Γιώργος 
Θωμάς, Χριστόφορος Κα-
ραθάνος, Νίκος Κονιτσιώ-
της, Περικλής Λάμπρου, 
Γιώργος Σιαφαρίκας & Ελέ-
νη Στάμου
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Εγκατάσταση παγίδων από την Περιφέρεια Ηπείρου και το 
Μπενάκειο Ινστιτούτο για τον ακανθώδη

Η Δ/νση Αγροτικής 
Οικονομίας και 
Κτηνιατρικής της 
Περιφερειακής 

Ενότητας Άρτας σε συνερ-
γασία με το Μπενάκειο 
Φυτοπαθολογικό Ινστιτού-
το εγκατέστησε σήμερα, 
σε έξι επιλεγμένες θέσεις 
στον κάμπο της Άρτας (που 
περικλείουν κυκλικά ένα 
τμήμα του κάμπου), όπου 
καλλιεργούνται εκτάσεις 
με εσπεριδοειδή, γλάστρες 
νεραντζιάς στα φύλλα 
των οποίων υπάρχουν τα 
ωφέλιμα έντομα (είδος 
Encarsia smithi Silvestri) 
που εισήχθησαν από το 
Βιετνάμ και παρασιτούν 

τις προνύμφες του μαύ-
ρου ακανθώδη αλευρώδη 
Aleurocanthus spiniferus.

Αναμένεται σε ενάμιση 
μήνα περίπου από τώρα 
η αξιολόγηση της εγκα-
τάστασης των ωφέλιμων 
εντόμων από το Μπενά-
κειο Φυτοπαθολογικό Ιν-
στιτούτο. Αν αυτό συμβεί, 
όπως συνέβη και σε άλλες 
περιοχές που εγκαταστά-
θηκε, θα υπάρξει πλήρης 
έλεγχος του μαύρου ακαν-
θώδη αλευρώδη και στη 
συνέχεια η εξάλειψή του 
από την καλλιέργεια των 
εσπεριδοειδών της περιο-
χής μας.

Χρήστος Αποστόλου: Τι θα μπορούσε να 
γίνει άμεσα  στο Όρραον;

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Περιφερειαρ-
χη Ηπείρου

Εφορεία Αρχαιοτήτων 
Πρέβεζας

 Δήμο Ζηρού

Πολλοί είναι αυτοί 
που εκθειάζουν 
το αρχαίο Όρραον 
στο προσωπικό 

τους προφίλ, ή στα site που 
διαθέτουν . Επίσης, μερικοί 
από αυτούς, ίσως να μην 
το έχουν επισκεφτεί μέχρι 
σήμερα. Αν αποφασίσουν, 
τους διαβεβαιώνω ότι δεν 
θα χάσουν. 
Πάντως οι ξένοι που το επι-
σκέπτονται, μένουν όχι μόνον 
ικανοποιημένοι , αλλά και μέ-
νουν με την απορία, πως ένα 
τέτοιο μνημείο είναι, σχεδόν, 
εγκαταλειμμένο.
Βέβαια, αν  θελήσει κάποιος 
να ενδιαφερθεί και  ψάξει στο 
διαδίκτυο , θα πάρει για αυτό 
το μοναδικό μνημείο πολλές 
πληροφορίες.
Σε ποια κατάσταση βρίσκε-
ται σήμερα; Στο  Όρραον 
λόγω της πυκνής βλάστησης 
, κυρίως από πουρνάρια , τα 
οποία φύτρωσαν παντού 
στον χώρο , στα τείχη και στα 
θεμέλια των κτηρίων , κτήρια 
που στέκουν εκεί από το 375 
περίπου πΧ, για 2400 χρόνια 
, κινδυνεύουν να καταρρεύ-
σουν.
Έγινε μια σημαντική προ-
σπάθεια από εσάς , την Πε-
ριφέρεια Ηπείρου, στείλατε 
ένα συνεργείο και με την επί-
βλεψη  της Εφορείας Αρχαιο-
τήτων Πρέβεζας ,  έκοψε τα 
πουρνάρια .
Αυτά, όμως ,έχουν ήδη πετά-
ξει βλαστάρια και σε ένα με 
δύο χρόνια θα γίνει ‘ο χώρος 
όπως ήταν και πριν. 
Τι θα μπορούσε να γίνει άμε-
σα  στο Όρραον;
Πρώτη ενέργεια να ραντι-
στούν τα πουρνάρια . Δεν 
υπάρχει άλλη λύση . Ειδικοί  
θα δώσουν την καλύτερη 
λύση .

Επίσης ,  να συνδεθεί με το 
δίκτυο του νερού  και  να κα-
τασκευαστεί ένα WC.
Να τοποθετηθούν πινακίδες 

στους δρόμους , αλλά και 
στην Ιονία Οδό. 
Πολλοί είναι οι επισκέπτες 
που  λένε ότι δυσκολεύτηκαν 

να το βρουν, ή άλλοι δεν το 
βρήκαν .
Στην πρόσκληση της Περιφέ-
ρειας Ηπείρου για την ΟΧΕ 

(Ολοκληρωμένες Χωρικές  
Επενδύσεις) είχα στείλει την 
δική μου πρόταση , την οποία 
και επαναλαμβάνω.

 Να γίνει μερική αναστύλω-
ση  στα κτήρια, όπου είναι 
δυνατόν και επιτρέπεται, να 
κατασκευαστεί ένα μουσείο 
που θα εκθέτει τα ευρήματα 
του χώρου , τα ευρήματα από 
την κατασκευή της Ιονίας 
Οδού και ό,τι άλλο βρεθεί στο 
μέλλον.
Επίσης στις Πολυτεχνικές 
Σχολές  θα μπορούσε να προ-
καλέσει ενδιαφέρον ο τρό-
πος χτισίματος των κτηρίων 
(ξηρά δόμηση) και πως άντε-
ξαν και στέκουν ακόμη όρθια 
, μετά από σεισμούς μέχρι και 
εφτά (7) Ρίχτερ.
Αν πραγματοποιηθούν αυτά,  
το Όρραον  θα γίνει η ναυαρ-
χίδα  τουριστικής ανάπτυξης 
της περιοχής και  μαζί με τα 
άλλα μνημεία θα αποτελέ-
σουν πόλο έλξης για πολλούς 
επισκέπτες.
Κυρίως όμως θα σωθεί το 
μνημείο.
 Είναι ευκαιρία, τώρα που η 
Υπουργός Πολιτισμού, κ Μεν-
δώνη,  θα επισκεφτεί στις 24 
και 25 Μαΐου την Ήπειρο ,  να 
κάνει  μία μικρή παράκαμψη 
μισής ώρας και να επισκεφτεί  
το Όρραον . Ίσως προκύψει 
κάτι καλό .
Ορραον  24 Μαΐου 2024 
 Χρήστος Αποστόλου 

Εορτασμός της Ημέρας του Περιβάλλοντος με βράβευση μαθητών από το Δήμο Αρταίων

Εκ δ ή λ ω σ η 
για την βρά-
βευση των 
μαθητών δι-
ο ργ α ν ώ ν ε ι 

ο Δήμος Αρταίων στο 
πλαίσιο του Σχολικού 
Μαραθωνίου Ανακύ-
κλωσης Followgreen, 
την Τετάρτη 5 Ιουνί-
ου 2024, στο Ιστορικό 
Γεφύρι Άρτας (πίσω 
από το Λαογραφικό 
Μουσείο) στις 11:00 
π.μ. Από τις 10:00 π.μ., 
στον ίδιο χώρο, θα 
πραγματοποιηθούν 
υπαίθριες περιβαλλο-

ντικές δραστηριότη-
τες.

Τα σχολεία, στο πλαί-
σιο του Σχολικού 
Μαραθωνίου Ανακύ-
κλωσης, πρόκειται να 
βραβευθούν για τη 
συλλογή πόντων από 
τη διαλογή στην πηγή 
για ανακύκλωση τεσ-
σάρων ρευμάτων υλι-
κών (χαρτί, πλαστικό, 
αλουμίνιο και μπατα-
ρίες). Οι δράσεις υλο-
ποιούνται σε συνεργα-
σία με τις Διευθύνσεις 
Πρωτοβάθμιας και 

Δευτεροβάθμιας Εκ-
παίδευσης Άρτας.

Όλοι οι συμμετέχο-
ντες θα επιβραβευ-
θούν με βεβαιώσεις 
συμμετοχής, ενώ τα 
πρώτα σχολεία θα 
λάβουν βραβεία και 
δώρα για τις σχολι-
κές τους μονάδες. Σας 
περιμένουμε όλους, 
μαζί με τα παιδιά σας, 
για να τιμήσουμε την 
Ημέρα του Περιβάλλο-
ντος επιβραβεύοντας 
τη δουλειά των παι-
διών!
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ΠΟΕ ΟΤΑ: ακατανόητη απόφαση του Δήμου Ζηρού να 
αναστείλει προσωρινά τη λειτουργία του Κ.Δ.Α.Π.-ΑΜΕΑ

Η Εκτελεστική επι-
τροπή της Π.Ο.Ε.-
Ο.Τ.Α., καταδικά-
ζει απερίφραστα 

την ακατανόητη και παρά-
νομη απόφαση του Δήμου 
Ζηρού να αναστείλει προ-
σωρινά τη λειτουργία του 
Κ.Δ.Α.Π.-ΑΜΕΑ του Δήμου 
με πρόσχημα την υποστε-
λέχωση του, με απόφαση 
μιας παράτυπης «τριμε-
λούς επιτροπής» της Δημο-
τικής Αρχής. 

Τέτοιου είδους μονομερείς 
ενέργειες που αφήνουν 
χωρίς φροντίδα δέκα οκτώ 
(18) παιδιά με Voucher, 
χωρίς την ενημέρωση και 
συγκατάθεση Αρμοδίων 
Αρχών και Υπηρεσιών, 
Υπουργείο Κοινωνικής Συ-

Στην Άρτα ο υποψήφιος ευρωβουλευτής Γιώργος Τσίπρας

Στην Άρτα την Δευτέρα και  ο  
Γ ι ώ ρ γ ο ς  Τ σ ί π ρ α ς !
Για μία ακόμη φορά, σε γνώ-
ριμα στέκια και πρόσωπα.
Υποψήφιος Ευρωβουλευτής 
του ΣΥΡΙΖΑ και πρώην κυ-
βερνητικό στέλεχος.
Κοντά του απ’την πρώτη 
στιγμή, τα μέλη της ΝΕ, φί-
λοι και συγγενείς του κυρίως 
απ’τον ορεινό όγκο και βέ-
βαια ο πρώην βουλευτής Βα-
σίλης Τσίρκας.
Ενδιαφέρουσα η ανταλλαγή 
απόψεων με την Ράνια Γκίζα, 
μέλος της Κεντρικής Επιτρο-
πής.
Άριστος γνώστης ζητημάτων 
της οικονομίας αλλά και εξω-
τερικής πολιτικής, περιέγρα-
ψε την σημερινή κατάσταση 
στα Βαλκάνια και στην ευρύ-
τερη περιοχή της Μεσογείου, 
τα αδιέξοδα που καλείται η 
χώρα μας να λύσει, που δη-
μιούργησαν λανθασμένες 

και εσωστρεφείς επιλογές, η 
έλλειψη τόλμης και στρατη-
γικής.
Με ενωτικό λόγο και μετριο-
παθής, έθιξε το κλίμα που δι-
αμορφώνεται στην Ευρώπη, 
την ανάγκη για μία εναλλα-
κτική πρόταση, που θα ανα-
κουφίσει κοινωνικές ομάδες 
που σήμερα φυτοζωούν, που 
κινούνται εκτός ευρωπαϊκών 
προγραμμάτων και χρηματο-
δοτήσεων.
Εκτός των Ταμείων Ανάκαμ-
ψης...
Κοινωνικές ομάδες, που 
πλήττονται περισσότερο 
απ’την γενικευμένη ακρίβεια.
Στις αλυσίδες διατροφής, στη 
διακίνηση των καυσίμων, 
στην ηλεκτρική ενέργεια, 
στην ιδιωτική υγεία...
Περιέγραψε με ακρίβεια και 
παρουσίασε τις προτάσεις 
του ΣΥΡΙΖΑ, για τις νέες γε-
νιές.

Ζητήματα εργασίας, αποδο-
χών, κοινωνικής ασφάλειας, 
στέγασης, αμοιβών, αξιοποί-
ησης, πρωτοβουλίας.
Ένας διάλογος, που δεν άφη-
σε απέξω, την προοπτική και 
ανάπτυξη της Ηπείρου.
Την παραγωγική ανασυγκρό-
τηση, τις ανάγκες του κάμπου 
αλλά και του ορεινού όγκου.
Την τουριστική προβολή και 
αξιοποίηση των δυνατοτή-
των του φυσικού πλούτου.
Δεν παρέλειψε και τον απο-
λογισμό της κυβερνητικής 
θητείας.
Τα έργα, που τώρα κι αυ-
τές τις μέρες εγκαινιάζονται 
στην Άρτα, που είχαν χρημα-
τοδοτηθεί συνολικά απ’την 
κυβέρνηση του Αλέξη Τσί-
πρα, σε εποχές δύσκολες κι εν 
μέσω πολιτικής τρικυμίας.
Έργα και παρεμβάσεις που 
έχουν ονοματεπώνυμο.
(ΦΑΡΟΣ)

Με επιτυχία ολο-
κληρώθηκε η 
συνάντηση που 
πραγματοποι-

ήθηκε στις  22 Μαΐου στο 
γραφείο του Αντιπεριφε-
ρειάρχη Πρέβεζας, με θέμα 
τη βελτίωση και λειτουργία 
του Επιχειρηματικού Πάρ-
κου της Πρέβεζας και με τη 
συμμετοχή στελεχών της 
ΕΤΒΑ ΒΙΠΕ Α.Ε., του Τεχνι-
κού της Συμβούλου, εκπρο-
σώπων της Περιφερειακής 
Ενότητας Πρέβεζας, καθώς 
και του Προέδρου του Δι-
οικητικού Συμβουλίου και 
στελεχών της ΔΕΥΑ Πρέβε-
ζας.  Η συνάντηση διεξήχθη 
σε κλίμα αμοιβαίας κατα-
νόησης και πνεύμα συνερ-
γασίας, συνεχίζοντας την 
παράδοση των προηγού-
μενων εποικοδομητικών 
επαφών της ΕΤΒΑ με την 
Περιφέρεια Ηπείρου 
Στη συνάντηση ανακοι-
νώθηκε και το πλάνο υλο-

νοχής και Οικογένειας και 
Ε.Ε.Τ.Α.Α. Α.Ε., αλλά και των 
Σωματείων Εργαζομένων 
Δήμων και κλαδικών σω-
ματείων δικαιούχων γο-
νέων  και φορέων της το-
πικής κοινωνίας δείχνουν 
έλλειψη εν συναίσθησης 
και δημοκρατικής ευαι-
σθησίας. 

Ζητούμε την άμεση ανά-
κληση αυτής της απόφα-
σης και την απρόσκοπτη 
λειτουργία της Δομής του 
Κ.Δ.Α.Π.-ΑΜΕΑ, την εξα-
σφάλιση όλων των εργα-
ζομένων σε αυτήν αλλά και 
την πληρωμή όλων των δε-
δουλευμένων τους μιας και 
αυτοί αλλά και οι εργαζό-

μενοι στα τυπικά Κ.Δ.Α.Π. 
του Δήμου παραμένουν 
εδώ και μήνες απλήρωτοι. 

Η πολιτική  εκμετάλλευση 
των ευαίσθητων Κοινωνι-
κών Δομών των Δήμων με 
σκοπό να επιλυθούν προ-
βλήματα λειτουργίας των 
Δομών αυτών, εφαρμόζο-
ντας τις βάρβαρες κυβερ-
νητικές πολιτικές για το 
σταμάτημα της λειτουργί-
ας του, λόγω της ασταθούς 
χρηματοδότησης λειτουρ-
γίας τους και των επισφα-
λών εργασιακών σχέσεων 
δεν θα «περάσει».

ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ 
ΤΗΣ Π.Ο.Ε.-Ο.Τ.Α.

Συνάντηση ΕΤΒΑ ΒΙ.ΠΕ. Α.Ε. με την Περιφέρεια Ηπείρου και τη Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης και 
Αποχέτευσης Πρέβεζας για τη λειτουργία και αναβάθμιση του Επιχειρηματικού Πάρκου (ΕΠ) Πρέβεζας

ποίησης των έργων που 
έχουν εγκριθεί προς χρη-
ματοδότηση από το Ταμείο 
Ανάκαμψης και Ανθεκτι-
κότητας (ΤΑΑ), για το Επι-
χειρηματικό Πάρκο (ΕΠ) 
Πρέβεζας, συνολικού προ-
ϋπολογισμού περίπου 3 
εκατομμυρίων ευρώ και με 

χρονικό ορίζοντα ολοκλή-
ρωσή το τέλος του 2025. 
Τα έργα, τα οποία θα υλο-
ποιήσει η ΕΤΒΑ, στοχεύουν 
στην αναβάθμιση των υπο-
δομών και στην ενίσχυση 
της επιχειρηματικότητας 
στην περιοχή, με δυνατό-
τητα προσέλκυσης νέων 

δραστηριοτήτων. 
Η θετική ανταπόκριση 
τόσο της Περιφέρειας όσο 
και της ΔΕΥΑ Πρέβεζας στο 
έργο της ΕΤΒΑ αναμένεται 
να προσδώσει θετικό πρό-
σημο στη λειτουργία και 
στην αναπτυξιακή πορεία 
του ΕΠ Πρέβεζας. 
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Ολοκλήρωση Εργαστηρίου Ανάπτυξης Πολιτικών με Θέμα την 
Αποκέντρωση και Αξιοβίωτη Ανάπτυξη των Ορεινών Περιοχών
Με μεγάλη επιτυχία 

ολοκληρώθηκε το 
Εργαστήριο Ανάπτυ-

ξης Πολιτικών με θέμα την 
«Αποκέντρωση και Αξιοβί-
ωτη Ανάπτυξη των Ορεινών 
Περιοχών», το οποίο πραγ-
ματοποιήθηκε το Σάββατο 
18 Μαΐου 2024 στο Δεμάτι 
Ανατολικού Ζαγορίου, στο 
παλιό σχολείο του χωριού. Η 
εκδήλωση συγκέντρωσε εκ-
προσώπους της Περιφέρειας 
Ηπείρου - με σημαντική πα-
ρουσία την Αντιπεριφερειάρ-
χη Ανάπτυξης των Ορεινών 
Όγκων κ. Αικατερίνη Αρλέ-
του - των αρμόδιων Υπουργεί-
ων, των Ορεινών Δήμων της 
Ηπείρου, φορείς της Κοινωνι-
κής & Αλληλέγγυας Οικονομί-
ας, Πολιτιστικούς Συλλόγους, 
καθώς και παραγωγούς, επι-
χειρηματίες και δημιουργούς 
της περιοχής.

Ο σκοπός της συνάντησης ήταν η 
συνεργασία και η αλληλεπίδραση 
μεταξύ των συμμετεχόντων με στό-
χο τη συνδιαμόρφωση προτάσε-
ων δράσεων για την ενίσχυση της 
αποκέντρωσης, την προσέλκυση 
πληθυσμού, τη στήριξη της ορει-
νής παραγωγής και των τοπικών 
κοινοτήτων. Οι θεματικές ενότητες 
που συζητήθηκαν περιελάμβαναν 
την Ορεινή Παραγωγή και τα Συ-
στήματα Ποιότητας, τον Βιώσιμο 
Τουρισμό βασισμένο στις τοπικές 
κοινότητες και την ανάπτυξη ενός 
Δικτύου Ορεινών Εργαστηρίων 
(Smart & Start-up Villages) βασι-
σμένο στο Rural Vision της ΕΕ.
Το Policy Workshop διοργανώθηκε 
από «Τα Ψηλά Βουνά» Κοιν.Σ.Επ. 
στο πλαίσιο υλοποίησης του Εκ-
παιδευτικού Προγράμματος σε νέα 
επιχειρηματικά μοντέλα, με τίτλο 
«Κοινωνική Καινοτομία στις Ορει-
νές Περιοχές», σε συνεργασία με το 
Impact Hub Athens και με τη συν-
διοργάνωση της Περιφέρειας Ηπεί-
ρου.
Μετά το πέρας του εργαστηρίου, 
ακολούθησε γεύμα στην πλατεία 
του χωριού με προϊόντα ορεινής 
παραγωγής, δίνοντας την ευκαιρία 
στους συμμετέχοντες να γνωρίσουν 
από κοντά τις τοπικές γεύσεις αλλά 
και τους ίδιους τους παραγωγούς, 
συνεχίζοντας τις συζητήσεις σε ένα 
πιο χαλαρό κλίμα.
Η επιτυχία του εργαστηρίου ανέ-
δειξε την αναγκαιότητα της προώ-
θησης πολιτικών για την ανάπτυξη 
των ορεινών περιοχών, ενισχύοντας 
την αποκέντρωση και δημιουργώ-
ντας ευκαιρίες βιώσιμης ανάπτυξης 
για τους κατοίκους τους. Οι συμμε-
τέχοντες δεσμεύτηκαν να συνεχί-
σουν τη συνεργασία τους και να ερ-
γαστούν ενεργά προς την επίτευξη 
των κοινών στόχων.

Το Πρόγραμμα Ενίσχυσης της Κοι-
νωνικής Καινοτομίας στην Ελληνική 
Περιφέρεια είναι μια συνεργατική 
πρωτοβουλία που λειτουργεί υπό 
την αιγίδα του Impact Hub Athens 
και με την υποστήριξη του Ιδρύμα-
τος Google.org. Στοχεύει στη δια-
μόρφωση ενός πιο πράσινου και αν-
θεκτικού μέλλοντος για την Ελλάδα 
μέσα από τη δημιουργία κόμβων 
καινοτομίας για την περιβαλλοντι-
κή βιωσιμότητα και την ανθεκτι-
κότητα των τοπικών κοινωνιών. Το 
πρόγραμμα προέκυψε από την ανά-
γκη για βιώσιμες λύσεις εκτός των 
μεγάλων αστικών κέντρων, προω-
θώντας τη πράσινη μετάβαση με τη 

TEE ΗΠΕΙΡΟΥ: Συλλυπητήρια για την 
απώλεια του συναδέλφου Γρηγόρη Περδίκη

συμμετοχή όλων. Μέσω συνεργα-
σιών με τοπικούς φορείς - Τα Ψηλά 
Βουνά, την Αναπτυξιακή Καρδίτσας, 

το Μπουλούκι και άλλους- το πρό-
γραμμα υποστηρίζει την ανάπτυξη 
επιχειρηματικών δεξιοτήτων και 

τη διοργάνωση εκδηλώσεων όπως 
hackathons και workshops, με στό-
χο την ενδυνάμωση των κοινοτή-

Το ΤΕΕ Τμήμα 
Ηπείρου- Λευκά-
δας εκφράζει τη 
θλίψη του για 

την απώλεια του εκλε-
κτού συναδέλφου και μέ-
λους μας, ΓΡΗΓΟΡΗ ΠΕΡ-
ΔΙΚΗ, Διπλ. Μηχνολόγου 
Μηχανικού, εργαζομένου 
της ΔΕΗ στη θέση του Δι-
ευθυντή του Συγκροτήμα-
τος Αράχθου.

Ο Γρηγόρης Περδίκης, σπούδασε 
Μηχανολόγος Μηχανικός στο Πο-
λυτεχνείο της Πάτρας, διορίστηκε 
στη ΔΕΗ το 1993 ως Μηχανολόγος 
Μηχανικός και ανέλαβε καθήκοντα 
Προϊσταμένου Υποτομέα στον ΥΗΣ 
Κρεμαστών της Γενικής Διεύθυνσης 
Παραγωγής.
Το 1997 μετατέθηκε στον ΥΗΣ 
Πουρναρίου και άσκησε καθήκοντα 
Προϊσταμένου Υποτομέα Συντήρη-
σης έως το 2008 και στη συνέχεια 
Τομεάρχη Λειτουργίας μέχρι τις 
19.7.2016. Από τις 20.7.2016 ανέ-
λαβε καθήκοντα Διευθυντή Κλάδου 
ως Προϊστάμενος του Συγκροτήμα-
τος Αράχθου.
Ο Γρηγόρης Περδίκης παράλληλα με 
τα υπηρεσιακά του καθήκοντα τα 
οποία άσκησε καθ΄ όλη τη θητεία 
του με εξαίρετο ήθος, συνέπεια και 
αποτελεσματικότητα ήταν ενεργό 
μέλος του ΤΕΕ καθώς και ενεργό 
συνδικαλιστικό στέλεχος του Συλ-
λόγου ΔΙΠΛΩΜΑΤΟΥΧΩΝ ΜΗΧΑΝΙ-
ΚΩΝ ΟΜΙΛΟΥ Δ.Ε.Η./ ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ 
& ΔΙΚΤΥΩΝ από την πρόσληψή του 
μέχρι και την τελευταία ημέρα του 

από υψηλές θέσεις.
Ο Γρηγόρης Περδίκης πρόσφερε με 
τις αρετές του χαρακτήρα του, το 
επαγγελματικό του ήθος, την επι-
στημονική του γνώση, την συναδελ-
φικότητα του, την εργασιακή του 
προσήλωση πολλά στον τόπο και 
στην κοινωνία αλλά και στην ίδια 
την ΔΕΗ.
Αγωνίσθηκε με σθένος περισσότερο 
από δεκαπέντε μήνες σε ένα άνισο 
αγώνα χωρίς ούτε μία στιγμή να 
αποσυρθεί ούτε καν από την δου-
λειά του και την δράση του, χωρίς 
ούτε μια στιγμή να φανεί ότι η μάχη 

των και τη βελτίωση της οικονομίας 
και των συνθηκών ζωής με όρους 
βιώσιμης ανάπτυξης.

Για περισσότερες πληροφορίες, πα-
ρακαλούμε επικοινωνήστε με:
Κοιν.Σ.Επ. «Τα Ψηλά Βουνά»
Email: thehighmountians.gr@gmail.
com
Τηλέφωνο: +30 6980273233

Σχετικά με την Κοιν.Σ.Επ. «Τα Ψηλά 
Βουνά»:

Στην Κοιν.Σ.Επ. «Τα Ψηλά Βουνά» 
με έδρα το Δεμάτι Ζαγορίου, προ-
ωθούμε την αποκέντρωση, την 
επανακατοίκηση και την αξιοβίω-
τη ολοκληρωμένη ανάπτυξη των 
ορεινών περιοχών. Κύριο μέλημα 
μας είναι η παροχή συμβουλευτι-
κής, υποστήριξης και υποδομών σε 
ανθρώπους που ζουν, παράγουν και 
δημιουργούν σε ορεινές περιοχές, σε 
πολιτιστικούς συλλόγους, ορεινούς 
δήμους αλλά και σε όσους σκέφτο-
νται να ξεκινήσουν μια νέα ζωή στα 
ορεινά της χώρας. Παράλληλα, δημι-
ουργούμε ένα πλαίσιο συνεργασίας 
μεταξύ εθνικών, περιφερειακών και 
τοπικών κυβερνήσεων, οργανώσε-
ων της κοινωνίας των πολιτών, επι-
χειρήσεων, ακαδημαϊκών και πολι-
τών για την επίτευξη του οράματος 
της ΕΕ για πιο δυνατές, συνδεδε-
μένες, ανθεκτικές και ευημερούσες 
ορεινές περιοχές.

αυτή τον καταβάλει.
Το ΤΕΕ Τμήμα Ηπείρου Λευκάδας 
και οι συνάδελφοι Μηχανικοί, εκ-
φράζουμε τα ειλικρινή και θερμά 
συλλυπητήρια στη σύζυγο, την 
κόρη, την οικογένεια, τους φίλους, 
του συναδέλφους του Γρηγόρη. 

Ο αποχαιρετισμός στο Γρηγόρη Περ-
δίκη θα δοθεί την Κυριακή 26 Μαίου 
2024, στις 4 το απόγευμα, στον Ιερό 
Ναό Αγίου Κωνσταντίνου και Ελέ-
νης στην πόλη της Πρέβεζας. 

Για τη Διοικούσα Επιτροπή
του ΤΕΕ/ΤΗ

Ο Πρόεδρος
Ιωάννης Τσίγκρος

Πολιτικός Μηχανικός
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Δυστυχώς, για ακόμη 
μία φορά η παράτα-
ξή μας επιβεβαιώθη-

κε για τις θέσεις της στους 
αδέξιους χειρισμούς της 
Περιφέρειας Ηπείρου όσον 
αφορά τις εργασίες στην 
κοίτη του Λούρου ποταμού 
που είχαν ως αποτέλεσμα 
την διακοπή ροής των υδά-
των σε μεγάλο τμήμα του.

Το πρόστιμο των 181.000€ 
από τους επιθεωρητές πε-
ριβάλλοντος και παρά το 
απολογητικό υπόμνημα 
της Περιφέρειας Ηπείρου 
είναι οριστικό.

Η οριστική έκθεση και η 

Τα τμήματα( παι-
δικά και εφη-
βικό) του Θεα-

τρικού Εργαστηρίου 
του Μ/Φ Συλλόγου ”Ο 
Σκουφάς” θα παρουσι-
άσουν στην Σκηνή της 
Πνευματικής Στέγης 
του Συλλόγου τις εξής 
θεατρικές παραστά-
σεις:

“Οι Κουρδισμένοι”, την Πα-
ρασκευή 31 Μαΐου από το Α´ 
Παιδικό  Τμήμα.
“Όνειρο καλοκαιρινής νύ-
χτας” του Ουίλλιαμ Σαίξπηρ, 
το Σάββατο 1 Ιουνίου από το 
Β´ Παιδικό Τμήμα.
“Ο κατά φαντασίαν ασθε-
νής” του Μολιέρου, την Κυ-
ριακή 2 Ιουνίου από το Εφη-
βικό Τμήμα.

“Οι Κουρδισμένοι”
Τι γίνεται όταν ένας Βασιλιάς 
κουρδίζει με ένα μαγικό κλει-
δί τους κατοίκους της χώρας 
του; Ποιοι μπορούν να ξεφύ-
γουν και γιατί;

Οι άνθρωποι πως αντιδράνε; 
Ποιος αποφασίζει να πάει 
κόντρα στον βασιλιά και με 
ποιον τρόπο;

Ένα παραμύθι που μιλάει για 
την αναγκαιότητα της ελεύ-
θερης βούλησης και σκέψης.

Τους ρόλους παίζουν:
Βασιλιάς: Γιώργος Κοτσώ-
νης
Κάτοικοι: Ισαβέλλα-Άννα 
Νικολάου, Αγάπη Τσαούση, 
Στελίνα Καυκιά, Βασιλική 
Τζίκερα, Ιωάννα Ρακοπού-
λου, Μαρία-Ελένη Μήτση, 
Ορέστης Αλέξης, Σταμά-
της Βαλάρης, Αλκμήνη Βέ-
τσιου, Βασιλική Σακαπέτη

πράξη βεβαίωσης της πα-
ράβασης κοινοποιήθηκε 
στην Περιφέρεια Ηπείρου.

Η παράβαση της νομοθε-
σίας εκτέλεσης του έργου, 
καθώς και η υποβάθμιση 
του περιβάλλοντος, αποτε-
λούν τις δύο πιο σημαντι-
κές παραβάσεις επιμερι-
σμού του προστίμου στην 
Περιφέρεια Ηπείρου για 
την καταστροφή στον Λού-
ρο ποταμό.

Η Περιφέρεια Ηπείρου και 
ο ίδιος ο περιφερειάρχης 
έχουν υποχρέωση να είναι 
πιο προσεκτικοί, να σέβο-
νται την νομοθεσία και να 

μην πράττουν κατά το δο-
κούν.

Η προστασία και η ανάδει-
ξη του μοναδικού περιβάλ-
λοντος της Ηπείρου οφεί-
λει να αποτελεί την πρώτη 
προτεραιότητα στις πολι-
τικές όλων μας γιατί στο 
τέλος τον λογαριασμό τον 
πληρώνουν οι πολίτες χω-
ρίς να τους αξίζει.

ΖΟΥΜΠΑΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ

Επικεφαλής Παράταξης

“ΗΠΕΙΡΟΣ ΟΛΟΝ-ΤΟΠΟΣ ΝΑ 
ΖΕΙΣ”

Παιδιά: Ζωή Πινακούλα, 
Ξενία Παπατσίμπα, Κατε-
ρίνα Καρανταλή, Λάμπρος 
Σκούρας, Αλίκη Γκανιάτσα, 
Μυρσίνη Χρήστου, Ελένη 
Τάτση
Γελωτοποιοί: Ερμίνα Κο-
τσώνη, Έλενα Παπαγιάννη
Τέρας: Βασιλική Σακαπέτη

“Όνειρο καλοκαιρινής Νύ-
χτας 

”Λίγο πριν γίνουν οι γάμοι του 
Θησέα και της Ιππολύτης, 
καταφτάνει στο παλάτι ο 
Αιγέας που είναι δυσαρεστη-
μένος με την κόρη του Ερμία, 
διότι αρνείται να παντρευτεί 
τον Δημήτριο. Η Ερμία έχει 
δώσει την καρδιά της στον 

Λύσανδρο και οι δυο τους 
αποφασίζουν να το σκάσουν 
τη νύχτα στο δάσος. Η καλύ-
τερη φίλη της, η Ελένη, που 
αγαπάει τον Δημήτριο, του 
αποκαλύπτει το σχέδιο τους 
και εκείνος αποφασίζει να 
τους ακολουθήσει.
Στο ίδιο δάσος καταφτά-
νουν ο βασιλιάς των ξωτι-
κών Όμπερον, η βασίλισσα 
Τιτάνια, οι νεράιδες και το 
σκανδαλιάρικο ξωτικό Πουκ. 
Επίσης μια ομάδα μαστόρων 
προετοιμάζει μια παράσταση 
για τον γάμο του Θησέα και 
της Ιππολύτης.
Έτσι ξεκινάει ένα απίστευτα 
κωμικό γαϊτανάκι με μετα-
μορφώσεις και μπερδέματα 
σε μια ονειρική καλοκαιρινή 

νύχτα.

Τους ρόλους παίζουν:
Θησέας: Γιάννης Λέντης
Ιππολύτη: Ιωάννα Καραπι-
πέρη
Αιγέας: Γιάννης Νάκας
Ερμία: Μυρσίνη Τσίρκα
Ελένη: Εμμανουέλα Τάλλα-
ρου
Λύσανδρος: Χρήστος Λέ-
ντης
Δημήτριος: Θανάσης Νικο-
λός
Πουκ: Βίλλυ Πανούση
Ξωτικά: Πηνελόπη Σμύρη, 
Ντορίτα Τσάπαλη, Έλλη 
Νταλή, Χριστίνα Φώτη
Όμπερον: Κωνσταντίνος 
Καραπιπέρης
Τιτάνια: Σταματίνα Παπα-

“ΗΠΕΙΡΟΣ ΟΛΟΝ-ΤΟΠΟΣ ΝΑ ΖΕΙΣ”: αδέξιοι 
χειρισμοί της Περιφέρειας Ηπείρου όσον αφορά 

τις εργασίες στην κοίτη του Λούρου ποταμού

Τριήμερο Παιδικών Παραστάσεων από το 
θεατρικό του ΣΚΟΥΦΑ

κίτσου
Μαστόροι: Έλενα Γούλα, 
Νικόλαος Καϊντάσης, Βαγ-
γέλης Χριστογιάννης, Βα-
σίλης Μητσέλος, Δωρίτα 
Μπαλτζώη

“Ο κατά φαντασίαν ασθε-
νής”

Ο Αργκάν είναι ένας υποχόν-
δριος και αρρωστοφοβικός 
άνθρωπος, εξαρτημένος από 
τους γιατρούς και τα φάρ-
μακα. Αισθάνεται συνεχώς 
ασθενής, αν και στην πραγ-
ματικότητα είναι απόλυτα 
υγιής. Αυτή η εμμονή του τον 
καθιστά εύκολο θύμα και οι 
γύρω του τον εκμεταλλεύ-
ονται. Μάλιστα, φτάνει στο 
σημείο να θέλει να παντρέ-
ψει την κόρη του, Ανζελίκ, με 
γιατρό προκειμένου να έχει 
δωρεάν ιατρική φροντίδα. 
Οι καπάτσες, όμως, υπηρέ-
τριες σε συνεργασία με τον 
αδελφό του, καταστρώνουν 
ένα σχέδιο και βοηθούν τον 
Αργκάν να θεραπευτεί από 
τις φαντασιοπληξίες του και 
ταυτόχρονα να ανακαλύψει 
ποιος πραγματικά ενδιαφέ-
ρεται γι´αυτόν.

Τους ρόλους παίζουν:
Αργκάν: Γιώργος Βήχας
Τουανέτ: Κυριακή Αχμέτη
Τουανέτα: Θεοδώρα Σιώ-
ρου
Μπελίν: Μαριέτα Γαλήνα
Ανζελίκ: Πανδώρα Κοντο-
γιάννη
Λουιζόν: Φένια Μητσέλου
Κλεάντ: Νικόλας Μπαλά-
φας
Μπεράλντ: Δημήτρης Φώ-
της
Κυρία Ντιαφουαρύς: Αλε-
ξάνδρα Σεργιάννη

Γιαγιά Ντιαφουαρύς: Βέ-
νια Μανδράκη
Τομά Ντιαφουαρύς: Γιάν-
νης Χριστογιάννης
Γιατρός: Βασιλική Μπακα-
γιάννη
Φαρμακοποιός: Κατερίνα 
Σταμάτη
Συμβολαιογράφος: Λήδα 
Χασκή
Βοηθός Συμβολαιογράφου: 
Μαριάνθη Αντωνιάδη

Συντελεστές:
Σκηνοθεσία – Διασκευή: 
Έλλη Μάνθα
Επιμέλεια σκηνικών: Φω-
τεινή Τσαδήμα, Ειρήνη Νά-
κου
Επιμέλεια κοστουμιών: Ει-
ρήνη Νάκου
Μουσική: Έλλη Μάνθα
Φωτισμός: Γιώργος Καρα-
ντζιάς
Μακιγιάζ- Κομμώσεις: Η 
ομάδα
Επιμέλεια Βίντεο: Γιώργος 
Παπαβασιλείου
Βοηθοί Σκηνής: Φωτεινή 
Τσαδήμα, Φώτης Παπαφώ-
της
Βοηθός Θεατρικού Τμήμα-
τος: Κική Κολιού
Παραστάσεις 31 Μαΐου & 1, 2 
Ιουνίου 2024
Πνευματική Στέγη Μ/Φ Συλ-
λόγου “ Ο Σκουφάς”
Ώρα: 8:00 μ.μ.

ΕΙΣΟΔΟΣ ΕΛΕΥΘΕΡΗ
Με εκτίμηση,
Μάνθα Έλλη
Θεατρολόγος – Ηθοποιός
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Στις 31 Μαΐου 2024 
λήγει η προθεσμία 
για τη δήλωση στο 

μητρώο καθαρισμού οικο-
πέδων και ακάλυπτων χώ-
ρων από τους ιδιοκτήτες 
ακαθάριστων οικοπέδων. 
Μετά το πέρας της προθε-
σμίας ακολουθούν πρόστι-
μα.

Πως δηλώνω ότι καθάρισα το 
οικόπεδο μου;
Με απόφαση του Υφυπουρ-
γού Κλιματικής Κρίσης 
και Πολιτικής Προστασίας 
εγκρίθηκε η υπ’ αρ. 20/2024 
πυροσβεστική διάταξη του 
Αρχηγού του Πυροσβεστι-
κού Σώματος «Καθορισμός 
προληπτικών μέτρων πυρο-
προστασίας οικοπεδικών και 
λοιπών ακάλυπτων χώρων 
που βρίσκονται σε περιοχές 
εντός εγκεκριμένων ρυμοτο-
μικών σχεδίων, εντός ορίων 
οικισμών χωρίς εγκεκριμένο 
ρυμοτομικό σχέδιο, σε εκτά-
σεις που βρίσκονται εντός 
ακτίνας 100 μ. από τα όρια 
των ανωτέρω περιοχών, κα-
θώς και σε εκτός σχεδίου γή-
πεδα με κτίσμα».

Μεταξύ άλλων καθορίζεται 
η μέριμνα των υπόχρεων, να 
υποβάλλουν υπεύθυνη δή-

Προσοχή: ο καθαρισμός αστι-
κών οικοπέδων που είναι πά-
για ετήσια υποχρέωση των 
ιδιοκτητών δεν εμπίπτει στις 
διατάξεις αυτές και αφορά 
άλλη ηλεκτρονική βάση ετή-
σιας καταγραφής.

Αν το ακίνητό βρίσκεται σε 
ακτίνα 300 μέτρων από τα 
όρια των εκτάσεων περιαστι-
κού πρασίνου, κηρυγμένων 
περιοχών δασωτέων, ανα-
δασωτέων, χορτολιβαδικών 
εκτάσεων ή μέσα σε δάσος ή 
δασική έκταση ή μέσα σε άλ-
σος : πρέπει να γίνουν οι πα-
ρακάτω ενέργειες.

1. Πρέπει απευθυνθείτε σε ει-
δικό επιστήμονα ( μηχανικό , 
τοπογράφο, αρχιτέκτονα, πο-
λιτικό μηχανικό, μηχανολό-
γο μηχανικό περιβάλλοντος 
κλπ) που έχουν δικαίωμα 
υπογραφής μελετών πυρο-
προστασίας ) ο οποίος θα συ-
ντάξει Τεχνική Έκθεση .
2. Εκτός από την Τεχνική έκ-
θεση οι ιδιοκτήτες πρέπει να 
υποβάλουν και Έντυπο Αξιο-
λόγησης Επικινδυνότητας ..
3. Τεχνικό Δελτίο, Τεχνική Έκ-
θεση, συνοδευτικά στοιχεία 
έως την 10η Ιουνίου 2024 κα-
τατίθενται σε φυσικό αρχείο 
εις διπλούν στον Δήμο.
Τα έγγραφα αυτά υποβάλ-
λονται προσωρινά στον 
Δήμο μέχρις ότου τεθεί σε 
λειτουργία ειδική δικτυακή 
πλατφόρμα υποβολής που θα 
καλύπτει όλη την επικράτεια.
Ο Κανονισμός πυροπροστα-
σίας Ακινήτων δεν εφαρμό-

λωσης, μέχρι την 30η Απρι-
λίου κάθε έτους στο Εθνικό 
Μητρώο τήρησης μέτρων 
προληπτικής πυροπροστα-
σίας του άρθρου 53Α του 
ν.4662/2020 (Α΄ 27), μέσω 

της ηλεκτρονικής πλατφόρ-
μας του Υπουργείου Κλιμα-
τικής Κρίσης και Πολιτικής 
Προστασίας (Υ.Κ.Κ.Π.Π.).

Για το πρώτο έτος σύστασης 

του μητρώου ως καταλη-
κτική ημερομηνία υποβολής 
υπεύθυνης δήλωσης των 
υπόχρεων ορίζεται η 31η Μα-
ΐου 2024.

Επειδή μέχρι αυτή την στιγμή 
δεν έχει ανοίξει η πλατφόρμα 
του Υ.Κ.Κ.Π.Π  Οι υπόχρεοι, 
μετά την ολοκλήρωση του 
αρχικού καθαρισμού,

ζεται σε καλλιεργούμενες 
εκτάσεις ούτε στην περίπτω-
ση που υπάρχει εντός αυτών 

κτίσμα βοηθητικής χρήσης 
(αποθήκη εργαλείων ή υλι-
κών) που απαιτούνται για 

την εξυπηρέτηση γεωργικής 
δραστηριότητας.
Προσοχή. Αν το ακίνητό σας 

είναι εντός σχεδίου περιο-
χής και εντός οικισμού ή και 
εκτός σχεδίου περιοχών με 

Ανακοίνωση Πολιτικής Προστασίας: Πως δηλώνω ότι 
καθάρισα το οικόπεδο μου;

Τι πρέπει να κάνω αν στο οικόπεδό μου υπάρχει ΑΚΙΝΗΤΟ;

α) μπορείτε  να στείλετε 
ένα mail στο info@arta.gr 
στο οποίο θα αναφέρετε 
ότι :
Καθάρισα το οικόπεδό ιδιο-
κτησίας ( σε όποιον ανήκει το 
οικόπεδο)
το οποίο βρίσκεται  στην πε-
ριοχή …..στην οδό ……με αριθ. 
…..ή ΚΑΕΚ……   Στοιχεία επι-
κοινωνίας : Ονοματεπώνυμο 
τηλέφωνο σταθερό ή κινητό .
β) Όσοι δεν έχουν την δυ-
νατότητα να στείλουν 
mail μπορούν να πάνε στo 
γραφείo πρωτοκόλλου του 
Δήμου Αρταίων και να κα-
ταθέσουν  αίτηση- δήλωση 
με τα παραπάνω στοιχεία.

Στο άρθρο 6 της υπ’ αριθ. 
20/2024 Πυροσβεστικής Δι-
άταξης καθορίζονται οι κυ-
ρώσεις στην περίπτωση μη 
συμμόρφωσης των υπόχρε-
ων, στους οποίους επιβάλλε-
ται το κατά περίπτωση πρό-
στιμο.
Σε περίπτωση ψευδούς δή-
λωσης, τα πρόστιμα ξεκινούν 
από 1.000 ευρώ ενώ σε κά-
ποιες περιπτώσεις μπορεί να 
αγγίξουν και τις 54.000 χιλιά-
δες ευρώ.

κτίσματα ανεγερθέντα βάσει 
οικοδομικής άδειας, για την 
εφαρμογή των ζωνών προ-
στασίας , αυτή διενεργείται 
με έκδοση άδειας εργασιών 
δόμησης μικρής κλίμακας.
Για την φετινή αντιπυρική 
περίοδο στα ακίνητα του πε-
δίου εφαρμογής με υφιστά-
μενα κτίρια εφαρμόζονται 
μόνο τα μέτρα προληπτικής 
πυροπροστασίας.
• Εξασφάλιση καθαρής από 
καύσιμες ύλες πρόσβαση στο 
ακίνητο.
• Κλάδεμα και καθαρισμός 
δέντρων και θάμνων.
• Καθαρισμός εδάφους από 
πευκοβελόνες,
• Κούρεμα χόρτων ,
• Καθαρισμός στέγης και 
υδρορροών.
• Μεταφορά υλικών (καύ-
σιμα, καυσόξυλα, χρώματα 
κλπ) σε κλειστό χώρο ή ου-
ρανιούχο ερμάριο.

ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑ ΔΗ-
ΜΟΥ ΑΡΤΑΙΩΝ

Δωρεάν ηλεκτρονικό τσιπάρισμα των σκύλων
Ο Δήμος Αρταίων 

σε συνεργασία  
με τον Κυνηγε-

τικό Σύλλογο Άρτας 
«Η Αρτεμις» στηρίζει 
έμπρακτα τα μέλη και 
προσφέρει ΔΩΡΕΑΝ 
ηλεκτρονική σήμανση 
των σκύλων (τοποθέ-
τηση chip). 

Είναι σημαντικό να τονι-

στεί η εξαιρετική ωφέλεια 
του προγράμματος ΔΩ-
ΡΕΑΝ ηλεκτρονικού τσι-
παρίσματος των σκύλων. 
Η πρωτοβουλία αυτή 
συμβάλλει ουσιαστικά 
στην προστασία και την 
ασφάλεια των ζώων, δια-
σφαλίζοντας ότι μπορούν 
να εντοπιστούν εύκολα 
σε περίπτωση απώλει-
ας. Παράλληλα, ενισχύει 

τη συνείδηση ευθύνης 
και φροντίδας προς τα 
ζώα και αποτελεί ένα 
σημαντικό βήμα για τη 
διατήρηση της δημόσιας 
υγείας και ασφάλειας. 
Προτρέπουμε τους ιδι-
οκτήτες σκύλων να εκ-
μεταλλευτούν αυτή την 
ευκαιρία και να δηλώ-
σουν άμεσα συμμετοχή, 
συμβάλλοντας με αυτόν 

τον τρόπο στην ευημερία 
των τετράποδων μελών 
της.Για περισσότερες 
πληροφορίες επικοινω-
νήστε με τα γραφεία του 
Κυνηγετικού Συλλόγου 
στο τηλέφωνο 26810-
73804, δηλώντας άμεσα 
συμμετοχή (ονοματεπώ-
νυμο και αριθμό σκύλων) 
για τήρηση σειράς προτε-
ραιότητας.
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Κόρινθος νέο πε-
ριστατικό ενδο-
οικογενειακής 
βίας – Βγήκαν τα 

κουζινομάχαιρα ανάμεσα 
σε 41χρονο και την εν δι-
αστάσει σύζυγό του. Εσείς 
φίλοι μου τι λέτε τώρα. 
Πέστε  αλήθεια μέσα σας 
πρόκειται για άρρωστα 
άτομα ναι ή όχι. Σκεφτεί-
τε καλά πριν μιλήσετε με 
τον εαυτό σας. Σας το λέω 
να το κάνετε πραγματικά. 
-Πρωταγωνιστές ένας 
41χρονος και η εν διαστά-
σει σύζυγός του. Ο άνδρας 
πήγε την Κυριακή το πρωί 
στο σπίτι της 38χρονης 
παραβιάζοντας δικαστική 
απόφαση και όπως κατήγ-
γειλε η ίδια, την απείλησε με 
κουζινομάχαιρο. Εκείνη τρο-
μοκρατημένη τού επιτέθηκε 
επίσης με κουζινομάχαιρο 
που κρατούσε και τού προ-
κάλεσε εκδορές. 
Γιατί ανοίγουν την πόρ-
τα. Κλειδαράς να βάλει νέα 
κλειδωνιά δεν κλήθηκε από 
την γυναίκα. Να κάνει τα 
αυτονόητα δεν τα σκάφτη-
κε. Μην μας τρελάνουν άλλο 
δεν το αντέχουμε πιά. Κάλε-
σε την αστυνομία;
 -Στο Αυτόφωρο Τριμελές 
Πλημμελειοδικείο Θεσσα-
λονίκης οδηγήθηκε σήμερα 
ο 50χρονος που καταγγέλ-
θηκε από τον 15χρονο γιο 
του ότι κακοποιούσε τη μη-
τέρα του. Τι άλλο να ζήσουν 
τα παιδιά μέσα σε τέτοια 
σπίτια. Μεθοκοπούσε ο πα-
τέρας και τους χτυπούσε 
γιατί του κάνανε παρατή-
ρηση. Τι περίμενε ο βλάξ να 
του δώσουν έπαινο. Τέτοια 
σπίτια κάνουν μεγάλο κακό 
και στην ψυχολογία των 
παιδιών. Άλλα βγαίνουν 
επιθετικά άλλα βγαίνουν 
φοβισμένα στην ζωή. Οι 
ψυχολόγοι λένε με το πρώ-
το χαστούκι το σκέφτεσαι 
αλλά φεύγεις. 
-Ένας 31χρονος πατέρας 
συνελήφθη έπειτα από 
καταγγελία της 5χρονης 
κόρης του για σεξουαλική 
κακοποίηση, στο Πέραμα. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, 
το μεσημέρι του Σαββάτου 
(13/04) το 5χρονο κοριτσά-
κι μεταφέρθηκε στο Γενικό 
Νοσοκομείο Πειραιά «Τζά-
νειο», συνοδευόμενο από τη 
μητέρα του, καθώς ανέφερε 
ότι είχε πόνο στην περιοχή 
του πρωκτού. 
Δεν θα πω τίποτε. Οικογέ-
νεια αυτή. Κανείς δεν αντε-
λήφθη  τι κουμάσι είναι 
αυτός. Στην φυλακή του εύ-
χομαι να πάει από φυσιολο-
γικό θάνατο, όπως πήγε και 

Σημειωματάριο Ιδεών και Απόψεων

Με τις οικογένειες τα βάζω 
τώρα…δεν πάει  άλλο

Ο Μαθηματικός και Φροντιστής Παναγιώτης Λύτρας γράφει

άλλος ένας που έκανε άρρω-
στες μαγκιές…
Μεγαλώνοντας τα παιδιά 
σε διαλυμένα σπίτια πολλές 
φορές βγάζουν την μαγκιά 
τους στο Λύκειο. Εκεί ποιος 
από το σπίτι να επέμβει. Κα-
νείς γιατί δεν μπορεί. Έτσι 
κοιτάξτε περιπτώσεις μαθη-
τών αυτές τις μέρες στις εκ-
δρομές. Βγάλτε συμπέρασμα 
από αυτές τις ενέργειες τι 
σπιτικά υπάρχουν.
-Στο πλαίσιο ελέγχων για 
την αποτροπή και αντιμε-
τώπιση της παραβατικό-
τητας, που εκδηλώνεται 
μεταξύ νέων, συνελήφθη 
ένας 17χρονος από σχολείο 
του Γέρακα Αττικής, από 
αστυνομικούς του Τμήματος 
Άμεσης Δράσης Ιωαννίνων, 
για παράβαση της νομοθε-
σίας περί ναρκωτικών. Στην 
κατοχή του βρέθηκαν και 
κατασχέθηκαν δύο αυτο-
σχέδια τσιγάρα που περιεί-
χαν καπνό αναμεμειγμένο 
με ακατέργαστη κάνναβη, 
ενώ σε έρευνα σε δωμάτιο 
ξενοδοχείου όπου κατέλυε, 
βρέθηκε και κατασχέθηκε 
πλαστικός τρίφτης με υπο-
λείμματα κάνναβης.
Καταλάβατε τώρα την οι-
κογένεια του παλληκαριού 
αυτού. Δεν χρειάζεται μεγά-
λη σκέψη. Μην μου πείτε ότι 
ενδιαφέρθηκε κάποιος για 
την πάρτη του. 
-Ιωάννινα: Επεισοδιακή 
σχολική εκδρομή – Σύλλη-
ψη τεσσάρων ανηλίκων για 
επίθεση σε αστυνομικούς. 
Με χειροπέδες κατέληξαν 
τέσσερις μαθητές Λυκείου 
από την Ημαθία, οι οποίοι 
το βράδυ της Κυριακής χτύ-
πησαν έναν αστυνομικό της 
Ασφάλειας Ιωαννίνων, που 
μαζί με έναν συνάδελφο του 
επιχείρησαν να τους ελέγ-
ξουν. Το περιστατικό συνέβη 
γύρω στις 22:00 το βράδυ 
της Κυριακής, όταν οι αστυ-

νομικοί -αφού πρώτα γνω-
στοποίησαν την ιδιότητα 
τους- επιχείρησαν να ελέγ-
ξουν τους μαθητές, οι οποί-
οι ήταν στα Ιωάννινα στο 
πλαίσιο σχολικής εκδρομής. 
Εκεί η κατάσταση «ξέφυγε», 
με έναν από τους μαθητές να 
γρονθοκοπεί τον έναν αστυ-
νομικό ενώ στη συνέχεια 
και οι τέσσερις τράπηκαν σε 
φυγή. Μετά από καταδίωξη 
συνελήφθησαν.
Θα γίνω ωμός. Αν δεν πάνε 
ένα μήνα στο κελί τότε και 
η ίδια η κοινωνία είναι λά-
θος. Να τα κλείσει μέσα το 
δικαστήριο. Τι περιμένουν 
από αυτά να σκοτώσουν και 
μετά να μας τα μαζέψουν 
από την πιάτσα. 
-Σας θυμίζω ότι μαθητής σε 
εκδρομή πάλι στα Ιωάννινα 
είχε στο σακίδιο του μαχαί-
ρι το οποίο το έβγαλε και το 
έβαλε στο συρτάρι στο κο-
μοδίνο στο Ξενοδοχείο και 
αυτός τελικά συνελήφθη.  
Στην σύναξη όλων στην Δι-
εύθυνση εκπαίδευσης της 
πόλης του δόθηκε τέλος λέ-
γοντας ότι το σακίδιο είναι 
του περιπατητή πατέρα του. 
Το ότι ο πατέρας όταν έδι-
νε το σακίδιο έπρεπε να το 
βγάλει το μαχαίρι και ο γιός 
μόλις το είδε στην εκδρο-
μή να το καταχωνιάσει, δεν 
τους έδειξε ότι τους ενδια-
φέρει…Το έβαλε στο κομο-
δίνο για μόστρα για μαγκιά.
Αν τέτοια ζητήματα κλεί-
νουν έτσι για μαθητές και 
οικογένειες το ότι μετράμε 
θύματα είναι το φυσιολο-
γικό αποκορύφωμα.  Όμως 
πονά όλη η κοινωνία με τα 
αποτελέσματα. Πονά γιατί 
δεν μεγαλώνουν τα παιδιά 
με την στοργή που είχαν 
αποτυπωμένη τα σχολικά 
βιβλία του Δημοτικού. Ξένα 
σώματα μέσα στο ίδιο σπίτι 
ο πατέρας η μάνα όλοι τους 

. Ο καθένας κλεισμένος στον 
κόσμο του. Μας έφαγε το κι-
νητό. Αδιαφορία στο φουλ. 
Τα παιδιά κλεισμένα στα 
δωμάτια με τα κινητά βλέ-
πουν και τρελαίνονται από 
την βία του istagram και του 
facebook. Η μαγκιά στο μέγα 
έλεος. Τα ξέρουν όλα  οι αυ-
τοδίδακτοι σημερινοί νέοι. 
Δεν φανταζόμουνα ποτέ 
μου, ότι σε μια τόση δα μι-
κρή καρδούλα χωράει όλη 
η υπομονή κι η αφοσίωση 
ετούτου εδώ του κόσμου. Το 
σκυλάκι μου. Μια ξεχωριστή 
νότα στο σπίτι καθενός. Η 
αγάπη φαίνεται στα μάτια 
των παιδιών και στις εγγο-
νές μου.  Ούτε που μου περ-
νούσε από το μυαλό, πως 
μπορεί και να υπάρχουνε 
ψυχές που δεν έχουν κανένα 
ίχνος κακίας μέσα τους. Δεν 
πίστευα στα αλήθεια ποτέ 
μου, ότι υπάρχουν βλέμμα-
τα που βγάζουν σπίθες και 
μιλάνε πιο δυνατά από τα 
λόγια και ότι η χαρά, η λύπη, 
ο φόβος, η αγωνία, η προ-
σμονή κι ο ενθουσιασμός, 
μπορούν να εκφραστούν 
ξεκάθαρα στο κούνημα μιας 
μικρής ουρίτσας. Να με τι 

πρέπει να αντικατασταθεί 
το ρημάδι το κινητό. Να πως 
θα δέσουν στο σπίτι. Να κοι-
τάξουν να δουν η ψυχούλα 
αυτή τι χρειάζεται. Θα αλλά-
ξει η σκέψη τους θα αλλάξει 
η μέρα τους.  
Σήμερα ξέρω καλό μου, πως 
το να σκέφτεσαι και να δρας 
με την ψυχή και το συναί-
σθημα κι όχι με την λογι-
κή, είναι το πιο λυτρωτικό 
πράγμα που μπορεί να σου 
συμβεί. Ξέρω, ότι έχω ένα 
μέλος ακόμη στην οικογέ-
νεια μου και νιώθω πολύ χα-
ρούμενος και ευλογημένος 
για αυτό. Ναι το λέω με όλη 
την δύναμη. 
Πάρτε ένα σκυλί ρε στο σπί-
τι και μονιασμένοι ασχολη-
θείτε μαζί του. Να το πάτε 
βόλτα εκεί θα μιλήσετε και 
θα εκτονωθείτε. Θα σκέφτε-
στε έφαγε, νερό έχει και θα 
ξεμπλοκάρετε από την σημε-
ρινή τύφλωση των ΜΜΕ. 
Έτσι οι οικογένειες περνούν 
μια ατολμία, μια καθημερι-
νότητα τοξική που την βλέ-
πει κανείς σε σχόλια τους 
στο facebook και στο  tw. 
Μόλις τα διαβάζω και τα με-
λετώ λέω μέσα μου ΄΄ πικρο-

χολιασμένος κόσμος ΄΄. Στα 
σπίτια αυτά θα ακούς φωνές 
και αντεγκλήσεις. Το ‘’σχοινί 
τριχιά το κάνουν’’  το λάθος 
δεν το συγχωρούν στα μά-
τια δεν βγαίνει η καλοσύνη 
αλλά ο ξεροολισμός…Ναι 
όσοι κάνουν τον ξερόλα δεν 
ξέρουν τι θα πει αγάπη τι θα 
πει ΄΄ άστο δεν πειράζει ΄΄
Η στραβή στιγμή σου, είναι 
το παν για μένα, λέει μέσα 
η κούτρα τους. Και δώστου 
φωνές και ξυλοδαρμοί. Έτσι 
διαλύεται η οικογένεια και 
πραγματικά υποφέρουν 
όλοι. Ναι οι οικογένειες που 
ο ξυλοδαρμός είναι σύνηθες  
φαινόμενο, να διαλυθούν, 
αλλά πριν φθάσουν εκεί εί-
ναι ο πραγματικός αγώνας 
τους να μην φθάσουν στο 
τέλμα.  ΄΄ Πατέρα αν ξανα-
χτυπήσεις την μαμά εγώ θα 
σε χτυπήσω ΄΄ ήταν τα λόγια 
του 15χρονου… Τι να πεις 
πέστε μου. Κλείνω και θέλω 
όλοι μας να σκεφτούμε σή-
μερα. 

ΛΥΤΡΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ



Στον δεύτερο αιώνα της 
κλασικής περιόδου, 
τον 4ο π.Χ., η άνοδος 

της Ηπείρου εξακολουθού-
σε. Στο ιερό, εμφανίστηκαν 
τα πρώτα οικοδομήματα, 
ενώ άρχισε να αποκτά και 
ρόλο πολιτικού, εκτός από 
θρησκευτικό κέντρο. Πα-
ράλληλα, τόσο οι μαρτυρίες 
όσο και η ποικιλία των έρ-
γων στα οποία αυτές εμπερι-
έχονται πληθαίνουν. 
Μία ξεχωριστή κατηγορία γρα-
πτών πηγών αποτελούν τα 
ρητορικά κείμενα. Σπουδαίοι 
εκπρόσωποι του έντεχνου λό-
γου περιλαμβάνουν, στα έργα 
τους, αναφορές στο ιερό της 
Δωδώνης. Αρχικά, ο κορυφαί-
ος ρήτορας Δημοσθένης, στον 
«Περί του στεφάνου» λόγο του, 
όπου  διασώζονται πολύτιμα 
στοιχεία για την ιστορία της 
ελληνικής θρησκείας και όπου 
στρέφεται κατά του ρήτορα 
Αισχίνη, υποστηρίζει ότι ο ίδιος 
πιστεύει στην καλή τύχη της 
πόλης. Ωστόσο, στην παρούσα 
περίπτωση, η τύχη φαίνεται να 
είναι δύσκολη και άσχημη για 
τους Αθηναίους, σύμφωνα με 
τους χρησμούς του Δωδωναί-
ου Δία, ο οποίος προφητεύει 
την τύχη όλων των ανθρώπων. 
Στον «Κατά Μειδίου» λόγο του, 
στρέφεται ενάντια σε έναν 
πλούσιο και πολιτικό του αντί-
παλο Αθηναίο πολίτη, τον Μει-
δία, από τον οποίο είχε δεχτεί 
μία δημόσια προσβολή. Κατη-
γορεί τον αντίδικό του για ασέ-
βεια, με την επίθεσή του κατά 
του ρήτορα σε κάποια δημόσια 
γιορτή. Προσθέτει ότι οι Αθη-
ναίοι, εκτός από τους χορούς 
και τους ύμνους προς τους θε-
ούς σύμφωνα με τους νόμους 
των Διονυσίων και τις αποστο-
λές για χρησμούς στους Δελ-
φούς και τη Δωδώνη, οργάνω-
ναν και χορούς, σύμφωνα με 
τις συνήθειες της πόλης. Επι-
πρόσθετα, φορούσαν στεφά-
νια και γέμιζαν τους δρόμους 
κνίσα από τις θυσίες. Σε άλλο 
χωρίο του ιδίου λόγου του, 
αναφέρεται στις μαντείες του 
ιερού της Δωδώνης. Μάλιστα, 
σημειώνει ότι ο Δίας φανερώ-
νει στον δήμο των Αθηναίων 
πότε πλησιάζουν οι ώρες των 
θυσιών και των εορτών και 
προστάζει να στείλουν εκλεγ-
μένους αντιπροσώπους για να 
συμμετάσχουν σε αυτές. Επι-

Αναφορές στο ιερό της Δωδώνης σε 
ρητορικά κείμενα του 4ου π.Χ. αι.

πλέον, πρέπει να προσφέρουν 
ως θυσία 3 βόδια στον Νάιο 
Δία και για κάθε βόδι και δύο 
πρόβατα, ένα βόδι στη Διώ-
νη και μία χάλκινη τράπεζα, 
προκειμένου να εμπλουτιστεί 
το ήδη υπάρχον ανάθημα των 
Αθηναίων.  
Η αναφορά στο έργο του Δη-
μοσθένη ολοκληρώνεται με τις 
επιστολές του, τις οποίες συνέ-
ταξε, κατά πάσα πιθανότητα, 
κατά τη διάρκεια της εξορίας 
του. Στην πρώτη από αυτές, 
συμβουλεύει τους συμπατρι-
ώτες του κάθε φορά που θα 
ψηφίζουν για την εκλογή ηγε-
μόνων, να παρακαλούν τον 
Δωδωναίο Δία και τους άλλους 
θεούς, όσους χρησμοδότησαν 
για τους Αθηναίους πολλές 
καλές ευνοϊκές και αληθινές 
μαντείες και αντίστοιχα να 
εύχονται σε όλους τους θεούς 
για νίκες. Αντίστοιχα στην τέ-

ταρτη επιστολή, ο Δημοσθένης 
χαρακτηρίζει την πόλη του ως 
την πιο ευτυχισμένη και την 
πιο αγαπημένη από τους θε-
ούς. Παράλληλα, εμφανίζεται 
πεπεισμένος ότι τόσο ο Δω-
δωναίος Δίας και η Διώνη όσο 
και ο Πύθιος Απόλλωνας θα 
προβλέπουν πάντα το σωστό 
με τις μαντείες τους, θα επι-
σφραγίζουν την αγαθή τύχη 
της και θα βρίσκονται κοντά 
στους πολίτες. Τη βαθιά πίστη 
και εμπιστοσύνη του ρήτορα 
στον Δωδωναίο Δία στηλιτεύ-
ει ο σύγχρονός του ρήτορας 
και πολιτικός του αντίπαλος 
Δείναρχος, στον «Κατά Δη-
μοσθένους» λόγο του. Εκεί, 
απευθύνεται στους Αθηναίους, 
ρωτώντας τους εάν γνωρίζουν 
το ψήφισμα του Δημοσθένη, 
μετά τη μάχη της Χαιρώνειας 
και κατά τη διάρκεια της επι-
κρατούσας, στην πόλη, ανατα-
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Της ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑΣ 
ΖΗΔΡΟΥ

ΑΡΧΑΙΟΛΟΓΟΥ

ραχής, όπως και τον σχετικό 
χρησμό του Δωδωναίου Δία. 
Στη συνέχεια, τους νουθετεί 
να είναι επιφυλακτικοί με τους 
ηγεμόνες και τους συμβούλους 

τους. 
Στοιχεία για τη Δωδώνη 
αντλούνται και από έναν ακό-
μη ρήτορα του 4ου π.Χ. αι. και 
οπαδό του Δημοσθένη, τον 
Υπερείδη. Στον λόγο του «Υπέρ 
του Ευξενίππου», ο οποίος είχε 
κατηγορηθεί για ανεντιμότη-
τα, κατά το μοίρασμα κάποιων 
εκτάσεων γης στον Ωρωπό και 
στην προσπάθεια του ρήτορα 
να τον υπερασπιστεί, υποστη-
ρίζει ότι ο ίδιος, πάντοτε, προ-
σπαθούσε να αποκαλύπτει την 
αδικία και την ανεντιμότητα. 
Προκειμένου να στηρίξει το 
επιχείρημά του, προβάλλει ως 
παράδειγμα την υπόθεση της 
Ολυμπιάδας. Η Ηπειρώτισ-
σα βασίλισσα είχε διαπράξει 
εγκλήματα, σύμφωνα με τους 
νόμους του ιερού της Δωδώ-
νης. Αυτά ο Υπερείδης τα απέ-
δειξε δύο φορές, τόσο μπροστά 
στους συμπολίτες του και τους 
συγκεκριμένους δικαστές όσο 
και μπροστά στους απεσταλμέ-
νους της ίδιας της Ολυμπιάδας. 
Λίγο πιο κάτω στον ίδιο λόγο 
του, αναφέρει ότι ο Δωδωναί-
ος Δίας πρόσταξε τους Αθη-
ναίους, με κάποιο χρησμό του, 
να στολίσουν το άγαλμα της 
Διώνης. Αμέσως, οι συμπατρι-

ώτες του, υπακούοντας στην 
εντολή του μαντείου, έπλασαν 
ένα πολύ όμορφο πρόσωπο 
για το άγαλμα, κατασκεύασαν 
πληθώρα πολυτελών κοσμη-
μάτων, έστειλαν χρήματα για 
την τέλεση εορτών και θυσιών, 
καθώς και οδηγίες να στολι-
στεί το άγαλμα της Διώνης με 
τρόπο αντάξιο του κύρους της 
πόλης τους αλλά και της με-
γαλοπρέπειας της θεάς. Αφού 
εκτελέστηκαν οι επιθυμίες του 
θεού, η Ολυμπιάδα απέστειλε 
επιστολές στους Αθηναίους, 
σχετικά με τα αναθήματά 
τους στη Δωδώνη. Τους υπεν-
θύμιζε ότι η Μολοσσία, όπου 
βρίσκεται το μαντείο, ανήκει 
στη δική της επικράτεια και 
τους απαγόρευε να πράξουν 
το παραμικρό εκεί, εφόσον την 
κατηγορούσαν για εγκλήματα. 
Έτσι σε άλλο χωρίο του ιδίου 
έργου του, ο Υπερείδης ανακε-
φαλαιώνει με το συμπέρασμα 
ότι στην Ολυμπιάδα επιτρέπε-
ται να προσφέρει στα ιερά των 
Αθηναίων, όμως στους Αθηναί-
ους απαγορευόταν τα αναθή-
ματα στη Δωδώνη, παρόλο που 
τα είχε ζητήσει ο ίδιος ο Δίας.
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Εκκίνηση Προγράμματος Συλλογής Βιοαποβλήτων 
στον Δήμο Νικολάου Σκουφά

Ο Δήμος Νικολάου 
Σκουφά, στο πλαίσιο 
της Πράξης: «ΔΙΑΧΕΙ-

ΡΙΣΗ ΒΙΟΑΠΟΒΛΗΤΩΝ ΔΗ-
ΜΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΥ ΣΚΟΥΦΑ», 
η οποία χρηματοδοτήθηκε 
από το Επιχειρησιακό Πρό-
γραμμα «Υποδομές Μεταφο-
ρών, Περιβάλλον και Αειφό-
ρος Ανάπτυξη 2014-2020» 
με βάση την Απόφαση Έντα-
ξης με αρ. πρωτ. 1863/16-7-
2021 (ΑΔΑ: 68ΗΩ7Λ9-ΖΩΦ) 
της ΕΥΔ ΕΠ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ 
ΗΠΕΙΡΟΥ,  εντάσσει στην κα-
θημερινότητα των δημοτών 
ένα ακόμη ρεύμα ανακύκλω-
σης, τη χωριστή συλλογή 
υπολειμμάτων τροφών (βιο-
απόβλητα).

Συγκεκριμένα, ο Δήμος προ-
χωράει σε εφαρμογή του προ-
γράμματος συλλογής βιοαπο-
βλήτων στις επιχειρήσεις και 
στις κατοικίες από τις 24 Μα-
ΐου του 2024, σύμφωνα με το 
ακόλουθο χρονοδιάγραμμα: 

ΔΙΑΝΟΜΗ ΟΙΚΙΑΚΩΝ ΚΑΔΩΝ
Από την Τετάρτη, 22 Μαΐου 
2024  θα ξεκινήσει η δωρεάν 
διανομή των οικιακών κάδων 

10lt, και του ενημερωτικού 
φυλλαδίου, σε επιχειρήσεις και 
σε κατοίκους.

Οι ενδιαφερόμενοι θα μπορούν 
να παραλαμβάνουν τους οικια-
κούς κάδους στα κατά τόπους 
δημοτικά καταστήματα (ΚΕΠ 
και Δημαρχεία σε Πέτα, Νεο-
χώρι, Κομπότι και Κομμένο) 
τις εργάσιμες ημέρες και ώρες 
7:30-14:30. 

ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΗ ΚΑΦΕ ΚΑΔΩΝ 
Από τη Τετάρτη 22 Μαΐου 2024 
έως την Παρασκευή 24 Μαΐου 
2023 θα πραγματοποιηθεί η 
τοποθέτηση των ΚΑΦΕ κάδων 
στους οικισμούς του Δήμου, 
στους οποίους θα απορρίπτο-
νται τα διαλεγμένα βιοαπόβλη-
τα,.

Τα οργανικά απόβλητα από 
τους ΚΑΦΕ κάδους,  θα συλ-
λέγονται σε τακτά χρονικά 
διαστήματα, από ειδικό απορ-
ριμματοφόρο του Δήμου & θα 
οδηγούνται στη Μονάδα Κο-
μποστοποίησης για να γίνουν 
κομπόστ.

ΤΡΟΠΟΣ ΧΡΗΣΗΣ  ΤΟΥ ΚΑΦΕ 

ΤΟΠΟΘΕΤΟΥΜΕ τα οργανικά 
απόβλητα σε ανθεκτικές χάρ-
τινες ή βιοδιασπώμενες σακού-
λες που μας δίνονται δωρεάν 
από τον Δήμο.

ΡΙΧΝΟΥΜΕ τα οργανικά στον 
ΚΑΦΕ κάδο.

ΚΑΤΑΛΛΗΛΑ ΥΛΙΚΑ ΓΙΑ 
ΑΠΟΡΡΙΨΗ ΣΤΟΥΣ ΚΑΦΕ ΚΑ-
ΔΟΥΣ
• Υπολείμματα μαγειρεμέ-

νων τροφών όπως κρεα-
τικά, πουλερικά, ψαρικά, 
λαχανικά, όσπρια, κ.λπ. 
(κατά προτίμηση απο-
στραγγισμένα από λίπη 
και λάδια, χωρίς κόκκαλα)

• Λαχανικά και Φρούτα 
(ωμά ή βρασμένα) και 
υπολείμματα σαλάτας

• Φλούδες, κοτσάνια
• Ψωμί, ζυμαρικά
• Γαλακτοκομικά (γάλα, 

τυρί, γιαούρτι, κρέμες)
• Δημητριακά, ρύζι, αλεύρι
• Χόρτα
• Τσόφλια αβγών, κουκού-

τσια ελιάς
• Υπολείμματα καφέ και 

αφεψημάτων

• Ξηροί καρποί και περιβλή-
ματά τους

• Στάχτη τζακιών
• Χαρτί κουζίνας και χαρτο-

σακούλες
ΑΚΑΤΑΛΛΗΛΑ ΥΛΙΚΑ ΓΙΑ 
ΑΠΟΡΡΙΨΗ ΣΤΟΥΣ ΚΑΦΕ ΚΑ-
ΔΟΥΣ
• Κόκκαλα από κρέας και 

ψάρι
• Λάδια, Μαργαρίνες, Βού-

τυρο, λίπη
• Μεταλλικά αντικείμενα
• Πλαστικές, Γυάλινες, χάρ-

τινες, αλουμινένιες συ-
σκευασίες και λευκοσίδη-
ρα υλικά (Μπλε κάδοι)

• Ηλεκτρικές συσκευές, 
Μπαταρίες

• Ξύλινα αντικείμενα
• Οικοδομικά υλικά
• Πάνες μωρού
• Περιττώματα κατοικίδιων
• Υφάσματα
• Χαρτιά υγείας
• Άρρωστα φυτά
• Υπολείμματα τσιγάρων
Περισσότερες πληροφορίες 
για το πρόγραμμα είναι δια-
θέσιμες στο website: https://
www.bioapovlita.gr/

ΚΑΔΟΥ
ΔΙΑΧΩΡΙΖΟΥΜΕ  καθημερινά  
στο νοικοκυριό, στα καταστή-

ματα εστίασης, στη δουλειά, 
στο γραφείο τα οργανικά από-
βλητα από τα σκουπίδια.

Τη Δευτέρα, 20 Μα-
ΐου στο πλαίσιο 
του εορτασμού της 
Διεθνούς Ημέρας 

Μουσείων, πραγματοποιή-
θηκε η εκδήλωση εκπαιδευ-
τικού χαρακτήρα με τίτλο: 
«Μια μέρα εμβάθυνσης στον 
πολιτισμό του οίνου: επί-
σκεψη στους αμπελώνες της 
Αναγνωστοπούλειου Γεωρ-
γικής Σχολής & στο Μουσείο 
Οίνου και Αμπέλου στην 
Κόνιτσα», που διοργανώθη-
κε από το Παγκόσμιο Γεω-
πάρκο UNESCO Βίκου-Αώου, 
σε συνεργασία με την Ανα-
πτυξιακή Ηπείρου ΑΕ και το 
Δήμο Κόνιτσας με στόχο την 
ανάδειξη του φυσικού και 
πολιτισμικού πλούτου της 
περιοχής της Κόνιτσας.
Η εκδήλωση ξεκίνησε με την 
πρωινή επίσκεψη στην Ανα-
γνωστοπούλειο Γεωργική 
Σχολή, όπου ο Δήμαρχος Κό-
νιτσας κ. Ανδρέας Παπασπύ-
ρου άνοιξε την εκδήλωση 
κάνοντας αναφορά στα μελ-
λοντικά σχέδια αξιοποίησης 
των κτιριακών εγκαταστά-
σεων της Σχολής. Κατόπιν, 
οι συμμετέχοντες ενημερώ-
θηκαν από το Διευθυντή 
της ‘Αναπτυξιακή Ηπείρου 
ΑΕ’ κ. Γεώργιο Θεοχάρη για 
το ρόλο της εταιρείας στην 
ανάπτυξη του πρωτογενούς 
αγροτικού τομέα μέσω των 
χρηματοδοτικών εργαλείων 
που παρέχουν τα ευρωπαϊ-
κά προγράμματα σε Δήμους 
αλλά και σε ιδιώτες επαγ-
γελματίες και από τα στε-
λέχη της κ. Χαράλαμπο-Δη-
μήτριο Παπαϊωάννου και κ. 
Γεωργία Κιτσάκη για το Πα-

γκόσμιο Γεωπάρκο Βίκου-Α-
ώου και την πρωτοβουλία 
του για τον εορτασμό της 
Διεθνούς Ημέρας Μουσείων 
στο υπάρχον Μουσείο Οίνου 
& Αμπέλου της Ηπείρου, που 
είχε δημιουργηθεί μέσω του 
προγράμματος «Interreg Ελ-
λάδα-Ιταλία 2007-2013».
Στους αμπελώνες της Ανα-
γνωστοπούλειου Γεωργικής 
Σχολής,  οι οποίοι αναβιώ-
νουν υπό τη νέα διεύθυνση 
του χημικού-οινολόγου κ. 
Παναγιώτη Τζίμα, ο υπεύθυ-
νος γεωπόνος και αμπελουρ-
γός κ. Στέφανος Σιουμάλας 
μίλησε για τα είδη των ποι-
κιλιών που ήδη καλλιεργού-
νται και τις σχετικές έρευνες 
που διεξάγονται στο πλαίσιο 
αναβίωσης των παλιών το-
πικών ποικιλιών, ενώ μας 
ενημέρωσε για την  πετυ-
χημένη πορεία οίνων από 
ποικιλίες της περιοχής στη 
διεθνή αγορά και αναφέρθη-

κε και σε ζητήματα τεχνικής 
φύσης της καλλιέργειας της 
αμπέλου και της παραγωγής 
κρασιού. 
Στο δεύτερο σταθμό της εκ-
δήλωσης, το Μουσείο Οίνου 
και Αμπέλου στην Κόνιτσα, 
οι συμμετέχοντες εξερεύνη-
σαν τη συλλογή του μουσεί-
ου και γνώρισαν την παρά-
δοση και τον πολιτισμό που 
συνδέονται με την αμπελο-
καλλιέργεια και την οινοπα-
ραγωγή. Έχοντας ως στόχο 
τη διασύνδεση της αμπελο-
καλλιέργειας και της παρα-
γωγής οίνου με τον οινοτου-
ρισμό, έγινε και μια σύντομη 
αναφορά από τον κ. Τσιαλί-
κη Στέλιο (Mountain Leader 
του Trace Your Eco) μέλους 
της ομάδας εθελοντών-εκ-
παιδευτών του Γεωπάρκου 
Βίκου-Αώου, στα προγράμ-
ματα Wine & Hiking που 
διοργανώνονται με μεγάλη 
επιτυχία τα τελευταία χρό-

νια, και στα οποία η Κόνιτσα 
θα μπορούσε να συμμετέχει 
με το πλεονέκτημα που της 
παρέχουν ήδη οι εγκατα-
στάσεις του Μουσείου και η 
ύπαρξη  τοπικών παραγω-
γών οίνου και τσίπουρου, 
πολλοί από τους οποίους 
παρευρίσκονταν στο χώρο 
και παραχώρησαν προϊόντα 
παραγωγής τους για γευσι-
γνωσία, όπως ο κ. Ευαγγε-
λίδης Ευάγγελος, ο κ. Μάνης 
Ηλίας, ο κ. Λάκκας Κων/νος, 
ο κ. Ζαχαρόπουλος Φώτης, ο 
κ. Κίτσιος Νικόλαος. Ως εκ-
πρόσωπός τους ο κ. Ανδρέας 
Χατζηεφραιμίδης πήρε το 
λόγο και μίλησε για τις δικές 
τους εμπειρίες από την ενα-
σχόλησή τους με την τέχνη 
της αμπελοκαλλιέργειας και 
της παραγωγής κρασιού. 
Στην εκπαιδευτικού χαρα-
κτήρα εκδήλωση, συμμετεί-
χαν μέλη της ομάδας εθε-
λοντών-εκπαιδευτών του 
Γεωπάρκου Βίκου-Αώου 
και απόφοιτοι του τοπικού 
ΙΕΚ με ειδικότητα την αμπε-
λουργία.
Την εκδήλωση πλαισίωσαν 
αρκετοί αιρετοί της τοπικής 
αυτοδιοίκησης, με προεξέχο-
ντες τον Αντιπεριφερειάρχη 
κ. Πρόδρομο Γαϊτανίδη, τον 
Πρόεδρο του Δημοτικού 
Συμβουλίου κ. Σπανό Βασί-
λειο, τους Αντιδημάρχους 
κ. Κοτσιάφτη Δημήτριο, κ. 
Στράτο Νικόλαο, κ. Γκίκα 
Πέτρο, κ. Τσιούτσιο Από-
στολο και κ. Μήτσο Γεώργιο, 
καθώς και από την Τοπική 
Κοινότητα Κόνιτσας τον κ. 
Πρόδρομο Χατζηεφραιμίδη.

Μια μέρα εμβάθυνσης στον πολιτισμό του οίνου
«Βραβεία Μπότση»: Στην 
Εύβοια το φετινό βραβείο 
της Ένωσης Ιδιοκτητών 

Επαρχιακού Τύπου

Η 38η απονομή των 
δημοσιογραφικών 
βραβείων και τι-

μητικών διακρίσεων του 
Ιδρύματος Προαγωγής Δη-
μοσιογραφίας «Αθανασίου 
Β. Μπότση», πραγματοποι-
ήθηκε την Δευτέρα 20 Μα-
ΐου 2024 στο περιστύλιο 
του Ζαππείου Μεγάρου, 
παρουσία της Προέδρου 
της Δημοκρατίας κ. Κατε-
ρίνας Σακελλαροπούλου.
Στην ειδική τελετή απονεμή-
θηκαν βραβεία και τιμητικές 
διακρίσεις, σε δημοσιογρά-
φους που διακρίθηκαν σε δι-
άφορους τομείς πνευματικής 
και κοινωνικής προσφοράς.
Ανάμεσα στους βραβευθέ-
ντες, ο συνάδελφος, μέλος 
της Ένωσης Ιδιοκτητών 
Επαρχιακού Τύπου, Άκης Θε-
οφανίδης, ιδιοκτήτης – εκδό-
της της εφημερίδας «Ευβοϊκή 
Γνώμη», καθώς και ο ιδρυτής 
της εφημερίδας Ιωάννης Θεο-
φανίδης, στους οποίους απο-
νεμήθηκε το βραβείο «Δικαία 
Ζαμπούνη»* που απονέμει 
από το 2019 η Ένωση μας.
Στην εκδήλωση παρευρέθη-
σαν εκ μέρους της Ε.Ι.Ε.Τ., ο 
Πρόεδρος Αντώνης Μουντά-
κης (που έκανε και την απο-
νομή) και ο Ταμίας Άγγελος 
Βασίλαινας.
Ανάμεσα στους δημοσιο-
γράφους που βραβεύτηκαν 
ήταν οι: Γιώργος  Λιάνης, Κώ-
στας Χαρδαβέλας, Δημήτρης 
Κωνσταντάρας, Μανώλης 
Κωστίδης, Απόστολος Μαγ-
γηριάδης, Μένιος Σακελλαρό-
πουλος κ.α.
Την εκδήλωση προσφώνησε 

ο Πρόεδρος του Ιδρύματος 
Προαγωγής Δημοσιογραφίας, 
«Αθανασίου Μπότση» Πάνος 
Καραγιάννης, ενώ χαιρετι-
σμούς απηύθυναν η Πρόε-
δρος τη ΠΟΕΣΥ Σωτήρης Τρι-
ανταφύλλου και η Πρόεδρος 
της ΕΣΗΕΑ Μαρία Αντωνιά-
δου.
Η φετινή εκδήλωση είχε δύο 
ιδιαίτερα στοιχεία. Το πρώτο 
ήταν η απονομή ενός συλλο-
γικού βραβείου στους δημο-
σιογράφους που κάλυψαν τις 
πλημμύρες που προκάλεσε η 
καταστροφική επέλαση του 
«Ντάνιελ» στη Θεσσαλία κα-
θώς και τη σιδηροδρομική 
τραγωδία στα Τέμπη.
Το δεύτερο ήταν η απονομή 
τιμητικών πλακετών στους 
δύο πιλότους που έφυγαν 
από τη ζωή στις 25 Ιουλίου 
2023, κατά τη διάρκεια αερο-
πυρόσβεσης στον Πλατανι-
στό Ευβοίας. Τις πλακέτες για 
τον σμηναγό Χρήστο Μουλά 
και τον ανθυποσμηναγό Πε-
ρικλή Στεφανίδη απένειμε η 
Πρόεδρος της Δημοκρατίας 
σε ανώτατο αξιωματικό του 
στρατού και στον πατέρα του 
Π. Στεφανίδη.
*Με απόφαση του Δ.Σ. της 
Ε.Ι.Ε.Τ. το βραβείο της Ε.Ι.Ε.Τ., 
που θεσμοθετήθηκε από το 
2019 στα πλαίσια Βραβείων 
των Ιδρύματος Προαγωγής 
Δημοσιογραφίας «Αθανασίου 
Β. Μπότση», ονομάστηκε «Δι-
καία Ζαμπούνη», τιμώντας μ’ 
αυτόν τον τρόπο τη μεγάλη 
δωρήτρια από την Σάμο, στην 
οποία οφείλουμε τα ιδιόκτη-
τα γραφεία της Ε.Ι.Ε.Τ. στην 
Αθήνα (Ακαδημίας 71-73). 
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ΠΑΡΑΛΕΙΠΟΜΕΝΑ

www.apopsi-press.gr

Στείλτε τις μικρές σας αγγελίες 
για δημοσίευση με ένα mail στο 

apopsipressgr@gmail.com

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ άμεσα Άτομα για εργασία σε ελληνικό 
εστιατόριο στην πόλη Reilingen (Ρειλινγκεν) στην Γερ-
μανία. Για Σέρβις κ κουζίνα για το Σέρβις.
Πληροφορίες στα τηλέφωνα:
+49 176 45692845 & +491786297615

Η Ξενοδοχειακή μονάδα HORIZON 
BEACH RESORT στη Σταλίδα Χερσο-
νήσου στη Κρήτη επιθυμεί  να στελεχώ-
σει με προσωπικό τα τμήματα του f&b 
Κουζινα, Εστιατόριο,Bar,Snack Bar.

Παροχές
Οικονομικό πακέτο βάσει προσό-

ντων
Διαμονή 

Διατροφή
Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να επικοι-
νωνήσουν και να μιλήσουν άμεσα με 
εκπρόσωπο της επιχείρησης στην ΑΡΤΑ.

ΤΗΛ  6946151454 
Κος ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ

ΤΑΤΣΙΩΝΑΣ 

Σπύρος Τζίμας
Πτυχιούχος κλασικής φιλολογίας

Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων
Παραδίδονται μαθήματα

Γυμνασίου - Λυκείου

Τηλ. 697 0933 861
email: spirostzimas@gmail.com

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ- ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ- ΠΩΛΗΣΕΙΣ- ΑΓΟΡΕΣ-ΕΡΓΑΣΙΑ

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ
ZHTEITAI

Από επιχείρηση cafe στο 
κέντρο της Άρτας 

ΝΕΟΣ - ΝΕΑ
για μπουφέ και service

ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑ:

6944353528
ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΙΣΟΓΕΙΟΣ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 
(ΜΕ ΣΧΕΔΙΟ ΚΑΙ ΑΔΕΙΑ 30 ΕΤΩΝ)

70τ.μ Κατοικήσιμο με Τζάκι και Air Condition - Στρωμένο με πλακάκι.Γύρω γύρω 10 
στρέμματα λιοστάσι με ελιές καρπίσιμες - 7 χλμ από το Μενίδι (Θάλασσα) και 20 χλμ 

από την πόλη της Άρτας -Σε πανοραμική θέση με θέα τον Αμβρακικό με μηδέν υγρασία 
(άσφαλτος δρόμος)- Κατάλληλο για εξοχικό,για λιοστάσι ή για μόνιμη κατοικία εντός 

οικισμού -Ανεξάρτητο,ήσυχο
Οικισμός Καστριώτισσα Μενιδίου Αιτ/νίας

50.000 € Συζητήσιμη
τηλ 6942227207 κος Κώστας

ΠΩΛΕΙΤΑΙΠΩΛΕΙΤΑΙ κατάστημα 200 τμ 
με ημιυπόγειο 200 τμ με δικαίωμα 

οικοδομής άλλα 200 τμ για 1ο όροφο 
μέσα σε οικόπεδα 600 τμ. Βρίσκεται 

στην επαρχιακή οδό Άρτας- Σαλαώρας 
2ο χλμ στους Κωστακιούς. Τηλ.Επικ.  

69369757646936975764

ENOIKIAZETAIENOIKIAZETAI
130τμ &υπογειο 100τμ
στο κέντρο της Άρτας

Τηλ.Επικ.  69369757646936975764

Με επιτυχίες η συμμετοχή του συλλόγου ΠΟΛΥΔΑΜΑΣ 
ΑΡΤΑΣ στο Πανελλήνιο πρωτάθλημα Πυγμαχίας

Με μεγάλη επιτυχία (κα-
τάκτηση μίας πρώτης 
και μιας τρίτης θέσης) 

και με πολλές εμπειρίες συ-
νοδεύτηκε η συμμετοχή του 
Συλλόγου μας στο πανελλήνιο 
πρωτάθλημα πυγμαχίας παί-
δων, παμπαίδων, κορασίδων, 
παγκορασίδων, που διοργα-
νώθηκε από την ελληνική ομο-
σπονδία πυγμαχίας στη πόλη 
των Γρεβενών από 16 εως 20 
Μαΐου, με τη συμμετοχή 250 
αθλητών από όλη τη χώρα.
Από το σύλλογο μας Σ.Β.Α. Πο-
λυδάμας Άρτας, ο αθλητής μας 

Διηνέκης Κωνσταντίνος Σκούρας 
κατέκτησε τη 1η Θέση στη κατη-
γορία των 48 κιλών.
Επίσης ο αθλητής μας Γεώργιος 
Τσατσαρώνης κατέκτησε τη 3η 
θέση στη κατηγορία των 80κι-
λών.
Ο πρόεδρος και το Δ.Σ. του συλ-
λόγου μας, δίνουν θερμά συγ-
χαρητήρια στους αθλητές μας 
και στον προπονητή Δημήτρη 
Τσάκαλο, για τη συμμετοχή τους 
στους αγώνες και τις νίκες που 
πέτυχαν, τους εύχονται καλό κα-
λοκαίρι με υγεία και πολλές επι-
τυχίες μελλοντικά!



20
ΑΠΟΨΗ:.  ΤΕΤΑΡΤΗ 22 ΜΑΪΟΥ 2024 -ΑΡ.ΦΥΛΛΟΥ 163 www.apopsi-press.gr

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΤΗΣ ΚΑΤΕΡΙΝΑΣ ΡΙΖΟΥ

Οι αξίες και οι ικανότητες δεν 
μπαίνουν σε πολιτικό ζύγι

1) Πείτε μας 3 πράγ-
ματα που θα πρέπει 
να αλλάξουν στην 
επόμενη ευρωβουλή.

Κατ’ αρχάς στην προηγούμενη 
ευρωβουλή, την πλειοψηφία 
της οποίας είχε το Ευρωπαικό 
Λαικό Κόμμα και όχι το S&D 
δηλαδή η ευρωομάδα στην 
οποία συμμετέχει το ΠΑΣΟΚ, 
οι Σοσιαλιστές Δημοκράτες 
αγωνίστηκαν για τα κοινωνι-
κά δικαιώματα σε όλα τα μέρη 
της κοινωνίας και βρέθηκαν 
στην πρώτη γραμμή των προ-
σπαθειών για να διασφαλί-
σουν ότι όλοι οι πολίτες έχουν 
πρόσβαση σε βασικά ανθρώ-
πινα δικαιώματα, όπως υγειο-
νομική περίθαλψη, εκπαίδευ-
ση και αξιοπρεπείς συνθήκες 
εργασίας. Το S&D τάχθηκε 
επίσης υπέρ της δίκαιης φο-
ρολογίας, της οικονομικής 
στέγης και της προστασίας 
των ευάλωτων ομάδων. 
Προτεραιότητά μας απο-
τελούν τα ζητήματα που 
αφορούν γενικότερα την οι-
κονομική πολιτική και την 
αναδιανομή του εισοδήματος, 
ταξικά και χωρικά. Επίσης, η 
υποστήριξη στην αναγκαιό-
τητα της βιώσιμης ανάπτυξης 
και της περιβαλλοντικά και 
κοινωνικά ισόρροπης εξέλιξης 
στο εσωτερικό της ΕΕ. Η τρί-
τη περιοχή παρέμβασής μας 
είναι αυτή της αναγκαιότη-
τας να επιστρέψει η Ευρώπη 
σε μια αυτόνομη, διπλωματι-
κή, διεθνή παρουσία, όχι ως 
παρακολούθημα αλλότριων 
συμφερόντων αλλά ως αυτό-
νομη παρέμβαση για τη δημο-
κρατία, την ειρήνη, τη συνερ-
γασία την υπεράσπιση των 
λαϊκών δικαίων, το τέλος των 
γενοκτονικών εγκλημάτων 
στην περιοχή μας, στη Γάζα 
και αλλού. Αυτός είναι ο ρόλος 
της στη διεθνή γεωπολιτική 
και οικονομική πραγματικό-
τητα του αύριο. Πρέπει να πε-
ράσουμε σε ένα συνεργατικό, 
πολυμέτωπο μέλλον αλλά με 
συνεργασία και συνύπαρξη. 
Οι στιγμές και οι συγκυρίες 
είναι επικίνδυνες και γι’ αυτό 
η Ευρώπη οφείλει να έχει μια 
αυτόνομη διεθνή παρουσία 
και φωνή πιάνοντας το νήμα 
της δικής της ιστορικής ταυ-
τότητας. 

2) Οι ψηφοφόροι 
α ν τ ι μ ε τ ω π ί ζ ο υ ν 
την ψήφο στην 
Ευρωβουλή με χα-
λαρότητα. Ποιό το 
διακύβευμα της 
συμμετοχής;

Δεν μπορούμε να θεωρούμε 
τη δημοκρατία δεδομένη. Το 
δικαίωμα ψήφου είναι ένας 
από τους ακρογωνιαίους 
λίθους της δημοκρατίας, δί-
νοντας τη δυνατότητα στα 
άτομα να έχουν λόγο στις δι-
αδικασίες λήψης αποφάσεων. 
Με την άσκηση του εκλογικού 
μας δικαιώματος, όχι μόνο δι-
ασφαλίζουμε ότι ακούγεται 
η δική μας φωνή, αλλά συμ-
βάλλουμε επίσης στο ευρύτε-
ρο δημοκρατικό πλαίσιο που 
υποστηρίζει τις αρχές της ισό-

τητας, της ελευθερίας και της 
λογοδοσίας.
Σε έναν όλο και πιο διασυν-
δεδεμένο κόσμο, πολλές 
προκλήσεις ξεπερνούν τα 
εθνικά σύνορα και απαι-
τούν συλλογικές λύσεις. Το 
δημοψήφισμα για το Brexit, 
η πανδημία Covid-19 και η 
Ρωσική εισβολή στην Ου-
κρανία υπενθυμίζουν ότι τα 
παγκόσμια ζητήματα απαι-
τούν διεθνή συνεργασία και 
συντονισμό. Συμμετέχοντας 
σε δημοκρατικές διαδικασίες, 
όπως η ψηφοφορία στις εκλο-
γές, συμμετέχουμε ενεργά 
στις συζητήσεις και τις απο-
φάσεις που διαμορφώνουν 
τη σχέση μας με υπερεθνικούς 
θεσμούς, όπως η Ευρωπαϊκή 
Ένωση. Είναι μέσω των ψή-
φων μας που μπορούμε να 
εκφράσουμε τη θέση μας σε 
σημαντικά ζητήματα και να 
επηρεάσουμε την πορεία δρά-
σης των κυβερνήσεών μας.
Κάθε ψήφος έχει σημασία, 
καθώς διαμορφώνει συλλογι-
κά το μέλλον που θέλουμε να 
οικοδομήσουμε, προστατεύει 
τα ατομικά μας δικαιώματα 
και τις ελευθερίες και διασφα-
λίζει ότι οι δημοκρατικές μας 
αξίες θα διαρκέσουν για τις 
επόμενες γενιές.

3) Διαβάζουμε συ-
χνά ότι οι αποφάσεις 
της ΕΕ επηρεάζουν 
την καθημερινότη-
τα μας. Έχετε τέτοια 
παραδείγματα για 
την περιοχή μας;

Συνοπτικά το Ευρωπαϊκό Κοι-
νοβούλιο έχει τρεις κύριες λει-
τουργίες
α) την έγκριση και την τροπο-
ποίηση της όποιας νομοθεσί-
ας -επί ίσοις όροις με το Συμ-
βούλιο της ΕΕ. Ζητά και από 
την Επιτροπή να προτείνει 
νομοθεσίες.
β) την εποπτεία της λειτουρ-
γίας όλων των θεσμικών ορ-
γάνων και οργανισμών της 
ΕΕ και ιδιαίτερα της Κομισιόν, 
μέσω της εξουσίας να εγκρίνει 
ή να απορρίπτει το διορισμό 
Ευρωπαίων Επιτρόπων και 
να επικρίνει συλλογικά την 
Επιτροπή και
γ) την άσκηση της δημοσιο-
νομικής εξουσίας της ΕΕ από 
κοινού με το Συμβούλιο της 
ΕΕ και ως εκ τούτου την προ-
σαρμογή των δαπανών της 
ΕΕ.   Παράλληλα, υπάρχουν 
20 επιτροπές στο ευρωκοι-
νοβούλιο, που ασχολούνται 
με τομείς πολιτικής όπως η 
ασφάλεια και η άμυνα, τα 
ανθρώπινα δικαιώματα, το 
διεθνές εμπόριο και οι συ-
νταγματικές υποθέσεις κοκ.                       
Επομένως, οι αποφάσεις της 
ΕΕ διαμορφώνουν την πολι-
τική κατεύθυνση της χώρας 
και της περιοχής μας σε μέγι-
στο βαθμό.  Επηρεάζουν τους 
νόμους και τους κανονισμούς 
που θεσπίζονται, επηρεάζο-
ντας τομείς όπως η υγειονομι-
κή περίθαλψη, η εκπαίδευση, 
η κοινωνική πρόνοια,  τα δι-
καιώματα των εργαζομένων, 
η ασφάλεια, η αγροτική πο-

5) Πώς αντιμετωπί-
ζετε το γεγονός ότι, 
είστε μία πολιτικός 
της περιφέρειας, 
ενώ κάποιοι συνυ-
ποψήφιοί σας έχουν 
το πλεονέκτημα της 
αναγνωρισιμότητας 
και της δημοφιλίας;

Με χαρά αλλά και με μεγάλη 
αίσθηση τιμής, συμμέτεχω 
στις ευρωεκλογές του Ιουνί-
ου, σε ένα πανελλαδικό μεν 
ψηφοδέλτιο, που φέρει όμως 
περιφερειακό αποτύπωμα. Η 
συμμετοχή μου σηματοδοτεί 
την συμμετοχή της Άρτας και 
της Ηπείρου στον αγώνα που 
δίδει το ΠΑΣΟΚ, για να αντι-
μετωπίσει τις προκλήσεις της 
εποχής και να διασφαλίσει 
ένα καλύτερο μέλλον για τη 
χώρα μας. Ως κάτοικος της 
Περιφέρειας γνωρίζω τα προ-
βλήματα της περιοχής, οπότε 
υπό αυτό το πρίσμα τόσο εγώ 
, όσο και οι πολιτικοί της περι-
φέρειας έχουμε το συγκριτικό 
πλεονέκτημα να ζουμε από 
κοντά όλα τα μικρά ή μεγάλα 
προβλήματα, που καθιστούν 
δύσκολη την επιβίωση, όσων 
έχουμε επιλέξει να ζούμε και 
να δραστηριοποιούμαστε 
στον τόπο μας. Από την άλλη, 
μας λείπει, όπως επισημαίνε-
τε, το πλεονέκτημα της ανα-
γνωρισιμότητας και της -εξ 
αυτής-δημοφιλίας, με αποτέ-
λεσμα να χρειάζεται να δια-
νύσουμε μεγαλύτερη διαδρο-
μή για να ακουστούμε. Όμως 
οι αξίες και ικανότητες δεν 
μπαίνουν σε πολιτικό ζύγι. 
Χρέος μας να αντισταθούμε 
στον εύκολο και αδάπανο 
λαϊκισμό. Να αντισταθούμε 
στην απο-πολιτικοποιηση της 
πολιτικής μας ζωής και στην 
πολιτική ζωή με κανόνες life 

style.  Χρέος μας να παλέψου-
με για να δείξουμε ότι δεν εί-
μαστε όλοι ίδιοι, πως οι νέοι 
και οι νέες μας δεν είναι ανα-
λώσιμοι, πως η απογοήτευση 
και η παραίτηση πρέπει να 
μεταβολιστούν σε ελπίδα. Οι 
μάχες μικρές ή μεγάλες πρέπει 
να δίδονται από αναγνωρίσι-
μους ή μη. Η επιλογή επαφίε-
ται στους πολίτες.  

6) Ποια θα είναι η 
επόμενη ημέρα των 
εκλογών για εσάς;

Κατ’ αρχάς για να φτάσου-
με στην επόμενη ημέρα των 
εκλογών υπολείπεται ακόμα 
ένα διάστημα 15 ημερών, στο 
οποίο θα πρέπει να στηρίξω 
με όλες μου τις δυνάμεις τον 
αγώνα που δίδει η μεγάλη 
παράταξη του ΠΑΣΟΚ, μαζί με 
τους προοδευτικούς πολίτες,  
ώστε το ΠΑΣΟΚ να βρεθεί ενι-
σχυμένο στο ευρωπαϊκό κοι-
νοβούλιο.  Στις ευρωπαικές 
εκλογές της 9ης Ιουνίου κρί-
νεται η επόμενη ημέρα της Ευ-
ρωπαϊκής Ένωσης. Μαζί της 
κρίνεται και το σύνολο της 
νομοθεσίας, που όπως είπαμε 
παραπάνω, αποφασίζεται στο 
ευρωπαϊκό κοινοβούλιο και 
επηρεάζει τη χώρα μας. Πα-
ράλληλα το ΠΑΣΟΚ -σε εθνικό 
επίπεδο- δίνει έναν αγώνα για 
να περιοριστεί η ασυδοσία και 
η αλαζονεία της κυβέρνησης 
της Νέας Δημοκρατίας και να 
δημιουργηθούν οι προϋπο-
θέσεις, ώστε στις επόμενες 
εθνικές εκλογές να είναι το 
ΠΑΣΟΚ στην κυβέρνηση και 
να δώσει νέα πνοή στον τόπο. 
Γι΄ αυτό και ο πολιτικός μου 
ορίζοντας είναι η 9η Ιουνίου. 
Μετά την ημερομηνία αυτή, 
εδώ θα είμαστε και θα συζη-
τήσουμε ξανά. 

λιτική, η χρήση φυτοφαρμά-
κων, το δημογραφικό ζήτημα  
κοκ.  Όλα τα παραπάνω είναι 
ζωτικής σημασίας (και) για 
την περιοχή μας. 

4) Φτάσαμε εν έτει 
2024 να βρίσκεται 
η Ευρώπη εν μέσω 
συγκρούσεων και 
εκκαθαρίσεων. Πρέ-
πει να εμπλακούμε 
περισσότερο ή όχι;

Κατ’  αρχάς, η Ευρωπαϊκή 
Ένωση προσπαθεί να προω-
θεί την ειρήνη, τις δημοκρα-
τικές αξίες, την ευημερία των 
ανθρώπων και τη συνεργα-
σία για ένα κοινό μέλλον. 
Η  υπεραπλούστευση μιας 
εξαιρετικά συνθέτης γεωπο-
λιτικής υπόθεσης, με όρους 
“άσπρου-μαύρου”, διαγράφο-
ντας την ιστορία και τα αιτή-
ματα των λαών της περιοχής, 
δεν μπορεί να ορθοποδήσει. 
Η ευθύνη για το μέλλον της 
Ουκρανίας —και της ευρωπα-
ϊκής τάξης ασφάλειας— με-
τατίθεται στην Ευρώπη. Δεν 
είναι σαφές, ωστόσο, ότι ο 
πολιτικός ιστός της Ευρώπης 
έχει σχεδιαστεί για να φέρει 
αυτό το βάρος. Πέρα από τις 
ανεπαρκείς αμυντικές δυνα-
τότητες, ένα διάχυτο αντα-
νακλαστικό εξάρτησης από 
τις Ηνωμένες Πολιτείες έχει 
εμποδίσει τους Ευρωπαίους 
να αναπτύξουν μια κοινή, συ-
νολική στρατηγική κουλτού-
ρα – μια ιδέα των δικών τους 
προτεραιοτήτων και του τρό-
που με τον οποίο θα τις προω-
θήσουν από κοινού. Ελλείψει 
ενός τέτοιου κοινού οράμα-
τος, οι σοβαρές εξωτερικές 
προκλήσεις κινδυνεύουν να 
επιδεινώσουν περαιτέρω τις 
πολιτικές αποκλίσεις εντός 
της ΕΕ.
Η αποτυχία στη δοκιμασία της 

υπεράσπισης της Ουκρανίας 
και της προστασίας της ευ-
ρωπαϊκής ασφάλειας σήμερα 
θα εξαντλούσε την πολιτική 
συνοχή που απαιτείται για να 
προχωρήσουμε προς μια ισχυ-
ρότερη, κυρίαρχη Ευρώπη. Θα 
υπονόμευε επίσης αυτό που 
θα έπρεπε να είναι μια πολύ 
μεγαλύτερη ευρωπαϊκή πα-
γκόσμια ατζέντα με στόχο την 
προώθηση της συνεργασίας 
βάσει κανόνων και την πα-
ροχή παγκόσμιων δημόσιων 
αγαθών.


